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Spoštovane občanke 
in občani!

Leto hitro mine in tako se leto 
2014 poslavlja. Pred nami so 
najlepši prazniki, ki prinašajo v 
naše družine mir, zadovoljstvo 
in srečo. Prav v letu 2014 smo 
zaključili z 20 - letnim delom 
župana in občinskega sveta, to
rej s petim mandatom.
Pred vami je nova številka ob
činskega glasila NOVINE, v 
kateri vam bomo v sliki in be
sedi predstavili dogajanje v letu 
2014. Ob zaključku vsakega leta 
se oziramo na prehojeno pot 
leta, ki se izteka.
Za nami ostanejo lepi spomini, ostanejo dobra dela 
in za nami ostane vse tisto, kar smo skupaj uspe
li zgraditi in obnoviti za lepšo prihodnost in lep
še okolje naše Občine Gornji Petrovci. Na vse, kar 
smo dosegli skupaj, smo lahko zelo ponosni in pre
pričan sem, da se različne pohvale o Občini Gor
nji Petrovci od vsepovsod tičejo vsakega od Vas. S 
ponosom rad vsakokrat pohvalim naše občanke in 
občane in rad povem, da so to najboljši ljudje.
Ob tej priložnosti mi dovolite, spoštovane občan
ke in spoštovani občani, da Vas preko glasila vse 
skupaj lepo pozdravim in se Vam zahvalim za so
delovanje, pomoč, podporo in vaše zaupanje. Pe
tega oktobra so bile lokalne volitve. Na letošnjih 
volitvah sem imel enega protikandidata in vsem 
občankam in občanom je bila dana možnost, da 
glasujejo in dajo svoj glas svojemu kandidatu. V 
veliko čast in zadovoljstvo si štejem, da ste z va
šim prihodom na volitve in z glasom, ki ste ga 
namenili meni, izrazili podporo in zahvalo za do
sedanje delo. Zato se Vam, spoštovane občanke 
in spoštovani občani, iskreno zahvaljujem in Vam 
sporočam, da sem zelo ponosen na vse Vas, kakor 
tudi na novo izvoljene člane občinskega sveta in 
vaške odbore. Na izvolitvi vsem iskreno čestitam.

Iskrena hvala tudi občinski volili komisiji in občin
ski upravi.
Naloga vseh nas je, da delamo složno skupaj na
prej, in da v teh štirih letih izpeljemo program, ki 
sem ga že predstavil članom občinskega sveta, va
škim predsednikom, vaškim odborom in občinski 
upravi. Zato pričakujem, da bomo vsi sodelovali, 
in da bomo ta program izvedli in s tem obogatili 
našo občino. Obenem se zahvaljujem vsem, ki so 
kakor koli sodelovali z Občino Gornji Petrovci.
Ob začetku mojega šestega mandata se močno 
zavedam, da je pred mano in vsemi nami težko 
obdobje, saj smo soočeni z gospodarsko krizo in 
težko situacijo v državi, ki se posledično odraža 
v zmanjšanju finančnih sredstev do občin. Kljub 
temu Vam, spoštovane občanke in spoštovani ob
čani, želim predvsem zdravja in sreče, ki naj Vas 
spremljata. Zato Vas prijazno povabim k prazno
vanju božičnih praznikov in pričakovanju novega 
leta. V novem letu 2015 pa Vam želim predvsem 
veliko zdravja, sreče, zadovoljstva, in da se Vam iz
polnijo vse želje in pričakovanja.

Vaš župan, 
Franc Šlihthuber

Medij NOVINE je vpisan v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo pod zaporedno številko 387. 
IZDAJATELJ: Občina Gornji Petrovci; Odgovorni urednik: Franc Šlihthuber; Uredniški odbor:
Sonja Kerčmar, Aleksander Ružič, Marjana Vukanič, Lilijana Svetec, Brigita Andrejek, Sandra Šnepf 
Lektor: Nada Dekovski; Naslov uredništva: Gornji Petrovci 31 d, 9203 Gornji Petrovci, tel. 02/ 556 90 00, 
fax. 02/ 556 90 01; Grafična priprava in tisk: Tiskarna aiP Praprotnik; Naklada: 810 izvodov.
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DRAGE BRALKE IN BRALCI NAŠIH NOVIN!

Leto je naokoli in spet smo zbrali prispevke o dogodkih, ki so se zvrstili tekom leta 2014 ter o delovanju 
raznih društev v naši občini. Upamo, da boste v dolgih zimskih dneh našli čas in prebrali objavljene pri
spevke. Presenečeni boste nad raznoliko dejavnostjo naših društev in velikem številu dogodkov, ki so leto 
2014 naredili zanimivo in veselo. Hvala vsem članom raznih društev, ki skrbijo za prijetne trenutke in 
pestro zabavo naših občank in občanov vseh starosti.
Presenetite nas tudi v letu 2015!
Vsem občankam in občanom pa želimo vse najboljše v letu 2015, veliko zdravja, veselja, delovne vneme 
in uspehov ter ljubezni v družini.

Uredniški odbor NOVIN

Občinska volilna komisija Občine Gornji Petrovci 
je na podlagi 41. in 90. člena Zakona o lokalnih 
volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 - UPB3, 45/08 
in 83/12), sestavila

P O R O Č I L O 
o izidu volitev v Občini Gornji 

Petrovci dne, 5.10.2014

1. VOLITVE ŽUPANA
1. V Občini Gornji Petrovci je od skupnega števila 
1885 volilnih upravičencev glasovalo 1225 voliv
cev, kar znaša 64,99 %.

II. Pri glasovanju za župana je bilo oddanih 1225 
glasovnic, od tega je bilo 1216 veljavnih in 9 neve
ljavnih.

Kandidata za župana sta prejela naslednje število 
glasov:
- Geza Šanca 438 glasov ali 36,02 %,
- Franc Šlihthuber 778 glasov ali 63,98 %.

III. Občinska volilna komisija Občine Gornji Pe
trovci je ugotovila, da je v skladu s 107. členom Za
kona o lokalnih volitvah za župana Občine Gornji 
Petrovci izvoljen kandidat Franc Šlihthuber, roj. 
20.07.1955, stanujoč Stanjevci 96.

2. VOLITVE OBČINSKEGA SVETA
I. Pri glasovanju za člane Občinskega sveta občine 
Gornji Petrovci je bilo oddanih 1223 glasovnic, od 
tega je bilo 1183 veljavnih in 40 neveljavnih.

II. Posamezne liste kandidatov so dobile nasle
dnje število glasov:
1. VOLILNA ENOTA:
1. SLS - Slovenska ljudska stranka, 220 glasov in 

148 preferenčnih glasov,
2. NSP - Neodvisna stranka Pomurja, 43 glasov 

in 26 preferenčnih glasov,
4. DESUS - Demokratična stranka upokojencev 

Slovenije, 51 glasov in 16 preferenčnih glasov,
5. SD - Socialni demokrati, 148 glasov in 91 pre

ferenčnih glasov,
6. NSI - Nova Slovenija - krščanski demokrati, 

29 glasov in 15 preferenčnih glasov,
7. SMC - Stranka Mira Cerarja, 59 glasov in 20 

preferenčnih glasov.

2. VOLILNA ENOTA:
1. SLS - Slovenska ljudska stranka, 255 glasov in 

206 preferenčnih glasov,
2. NSP - Neodvisna stranka Pomurja, 15 glasov 

in 6 preferenčnih glasov,
3. SDS - Slovenska demokratska stranka, 41 gla

sov in 9 preferenčnih glasov,
5. SD - Socialni demokrati, 73 glasov in 53 pre

ferenčnih glasov,
6. NSI - Nova Slovenija - krščanski demokrati, 

144 glasov in 132 preferenčnih glasov,
7. SMC - Stranka Mira Cerarja, 105 glasov in 63 

preferenčnih glasov.

III. Na podlagi dHondtovega sistema in Hareje
vega količnika so mandati dodeljeni naslednjim
listam kandidatov:
1. SLS - Slovenska ljudska stranka, 6 mandatov,
2. SD - Socialni demokrati, 3 mandati,
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3. NSI - Nova Slovenija - krščanski demokrati, 2 
mandata,

4. SMC - Stranka Mira Cerarja, 2 mandata.

IV. Občinska volilna komisija je ugotovila, da so v 
Občinski svet občine Gornji Petrovci izvoljeni:
- SLS - Slovenska ljudska stranka:
1. Štefan Kuhar, Košarovci 26, roj. 16.06.1963
2. Karel Luthar, Križevci 19, roj. 16.01.1948
3. Zlatko Vukanič, Kukeč 15, roj. 15.02.1969
4. Drago Škerlak, Stanjevci 65, roj. 25.08.1963
5. Jože Balek, Neradnovci 44, roj. 25.01.1960
6. Drago Svetec, Ženavlje 23, roj. 28.01.1963

- SD - Socialni demokrati:
1. Stanislav Habjanič, Peskovci 6, roj. 23.04.1958
2. Vlado Kardoš, Gornji Petrovci 6, roj. 03.02.1955
3. Milan Horvat, Šulinci 21, roj. 03.01.1957

- NSI - Nova Slovenija - krščanski demokrati:
1. Stanko Lepoša, Lucova 10, roj. 11.09.1956
2. Anton Kozar, Boreča 11, roj. 13.05.1956

- SMC - Stranka Mira Cerarja:
1. Ernest Kerčmar, Adrijanci 23, roj. 14.11.1952
2. Silvester Kučan, Križevci 206, roj. 28.12.1966

3. VOLITVE V SVETE KRAJEVNIH 
SKUPNOSTI
I. SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI GORNJI PE
TROVCI
V Krajevni skupnosti Gornji Petrovci je od skupne
ga števila 430 volilnih upravičencev glasovalo 254 
volivcev, kar znaša 59,07 %. Oddanih je bilo 254 gla
sovnic, od tega je bilo 248 veljavnih in 6 neveljavnih. 
Krajevna skupnost Gornji Petrovci je razdeljena na 
dve volilni enoti. V prvi volilni enoti se volijo trije 
člani, v drugi pa se volita dva člana od skupno petih 
članov sveta.
Izvoljeni so bili naslednji kandidati:
- Vlado Kardoš, Gornji Petrovci 6, roj. 03.02.1955
- Milanka Sukič, Gornji Petrovci 47A, 

roj. 11.07.1976
- Lilijana Svetec, Gornji Petrovci 40K, 

roj. 25.08.1968
- Marta Habjanič, Peskovci 6, 

roj. 15.08.1959
- Anton Kozic, Peskovci 16A, roj. 21.08.1952

II. SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI KRIŽEVCI
V Krajevni skupnosti Križevci je od skupnega števi
la 493 volilnih upravičencev glasovalo 317 volivcev, 
kar znaša 64,30 %. Oddanih je bilo 317 glasovnic, 
od tega je bilo 303 veljavnih in 14 neveljavnih. 
Krajevna skupnost Križevci je razdeljena na štiri 
volilne enote. V prvi volilni enoti se volijo trije 
člani, v drugi, tretji in četrti volilni enoti pa se 
voli en član od skupno šestih članov sveta. 
Izvoljeni so bili naslednji kandidati:
- Geza Vutek, Križevci 225, roj. 03.06.1961
- Zdenko Hari, Križevci 132, roj. 16.11.1962
- Karel Luthar, Križevci 19, roj. 16.01.1948
- Štefan Kuhar, Košarovci 26, roj. 16.06.1963
- Zlatko Vukanič, Kukeč 15, roj. 15.02.1969
- Josip Divjak, Panovci 20, roj. 12.03.1950

III. SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI ŠULINCI
V Krajevni skupnosti Šulinci je od skupnega 
števila 962 volilnih upravičencev glasovalo 652 
volivcev, kar znaša 67,77 %. Oddanih je bilo 652 
glasovnic, od tega je bilo 591 veljavnih in 61 ne
veljavnih.
Krajevna skupnost Šulinci je razdeljena na osem 
volilnih enot. V vsaki volilni enoti se voli en član 
od skupno osmih članov sveta.
Izvoljeni so bili naslednji kandidati:
- Štefan Pondelek, Adrijanci 59, roj. 30.05.1970
- Milan Kozar, Boreča 28, roj. 24.04.1967
- Stanko Lepoša, Lucova 10, roj. 11.09.1956
- Stanko Čerpnjak, Martinje 40, 

roj. 01.03.1970
- Jože Balek, Neradnovci 44, 

roj. 25.01.1960
- Drago Škerlak, Stanjevci 65, 

roj. 25.08.1963
- Franc Miholič, Šulinci 23, roj. 23.01.1966
- Drago Svetec, Ženavlje 23, roj. 28.01.1963

Občinska volilna komisija Občine Gornji Petrov
ci je ugotovila, da so volitve dne 05.10.2014 pote
kale v skladu z veljavno zakonodajo in ni ugoto
vila nobenih nepravilnosti.

Številka: 041-0119/2014-1 
Datum: 14.10.2014

Predsednica 
Občinske volilne komisije 

Občine Gornji Petrovci 
Suzana Luthar Petovar, l.r.
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6. OBČINSKI SVET OBČINE GORNJI PETROVCI 
(2014 -2018)

Stojijo, od leve: Stanko Lepoša, Milan Horvat, Stanislav Habjanič, Ernest Kerčmar, Vlado Kardoš, Zlatko 
Vukanič, Jože Balek, Štefan Kuhar, Silvester Kučan
Sedijo, od leve: Drago Svetec, župan, Franc Šlihthuber, tajnica občinskega sveta, Biserka Kuronja, Karel 
Luthar, Anton Kozar, Drago Škerlak

17. OBČINSKI PRAZNIK 
OBČINE GORNJI PETROVCI

SVEČANA SEJA OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE GORNJI PETROVCI 
IN 8O. OBLETNICA PRISTANKA 
BALONA V ŽENAVLJAH

18. avgusta 2014 je minilo 80 let od pristanka stra
tosferskega balona v Ženavljah. Obletnico pristan
ka smo letos združili s svečano sejo občinskega 
sveta Občine Gornji Petrovci ob 17. občinskem 
prazniku. Skupna prireditev je bila v Ženavljah, v 
soboto, 30.08.2014, saj je bilo 16.08.2014 nemogo
če pripraviti prireditveni prostor zaradi obilnega 
dežja, ki je ženaveljsko dolino spremenil v jezero. 
Prireditev je bila sestavljena iz treh delov. V prvem 
delu je bila svečana seja občinskega sveta Občine 
Gornji Petrovci, s podelitvijo občinskih priznanj in 
priznanj Moja dežela, lepa in gostoljubna za najlep
ši balkon in hišo. Kulturni program sta popestrili 
kulturni društvi iz Gornjih Petrovec: KUD Gorič

ko in Ljudski pevci in godci TD Vrtanek. Letošnji
nagrajenci so:
- diplome so prejeli: Društvo starodobne tehni

ke oldteimer Abraham Peskovci, KMN Gornji 
Petrovci in Kmetija Stanislava Kerčmarja iz 
Peskovec,

- bronasto plaketo je prejela Klaudija Sedar iz 
Križevec,

- srebrno plaketo je prejela Policijska postaja 
Gornji Petrovci,

- častni občan Občine Gornji Petrovci je postal 
Milan Vincetič iz Stanjevec.

Pod šotorom v Ženavljah
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Drugi del programa, ki so ga pripravili vaščani 
Ženavelj pa je bil posvečen balonu. Slavnostni 
govornik je bil Milan Vincetič, pesnik in pisa
telj ter častni občan Občine Gornji Petrovci, ki 
je predstavil dogodek izpred 80 let. Nato pa so 
Milan Vincetič, Franc Just in Marko Radmilo- 
vič predstavili knjige in filme ter druga dela,

Prejemniki občinskih priznanj (od leve): Drago Abraham 
(Društvo oldteimer Abraham Peskovci - diploma), Klaudija Se
dar - bronasta plaketa, župan, Franc Šlihthuber, Matjaž Hor
vat (KMN Gornji Petrovci - diploma), Milan Vincetič (častni 
občan), Viljem Trplan (Policijska postaja Gornji Petrovci - sre
brna plaketa), podžupan, Ernest Kerčmar.

Častni občan, Milan Vincetič

ki so nastala v povezavi s pristankom balona 
v Ženavljah. Nastopila je tudi pevka, Klaudija 
Vrečič s pesmijo Milana Vincetiča o balonu ter 
Davorin Fujs z recitalom “Pesem o Kozicu”. 
Sledil je tretji del prireditve, kjer so si obisko
valci lahko ogledali razstavo o pristanku balo
na, kupili razglednice in jih  odposlali s poseb
nim priložnostnim žigom z motivom balona, 
kupili majice in razne spominke, si ogledali 
predstavitev slovenske vojske - vojašnice Mur
ska Sobota, ob 17.00 uri pa so se na polje pri 
šotoru spustili trije padalci Aero kluba Mur-

Marko Radmilovič, Milan Vincetič in Franc Just

Priložnostni poštni žig

Akrobacije pilota Šeruga Emila
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ska Sobota. Kot posebno presenečenje je bila 
predstava akrobatskega letala s pilotom, Šeruga 
Emilom.
Na polju ob balonu pa so balonarji balonarskih dru
štev Berta iz Brezovec, Roto iz Murske Sobote in 
balonarskega društva iz Bakovec postavili svoje ba
lone. Predstavili so se tudi člani Društva ljubiteljev 
starodobne tehnike oldteimer Abraham Peskovci 
in AMK Goričko s svojimi traktorji ter starodob
nimi vozili, gasilci občine Gornji Petrovci s svojimi 
vozili in motoristi MK Gronska strejla iz Gornjih 
Petrovec s svojimi jeklenimi konjički. Skratka, bilo 
je pestro in poskrbljeno za vse generacije. Obisko
valce je zabavala skupina Coctail, ki je igrala pozno 
v noč. Številni obiskovalci in povabljeni gosti so 
preživeli prijetno in tudi sončno popoldne, ki nam 
bo še dolgo ostalo v prijetnem spominu.

Sonja Kerčmar

Predstavitev slovenske vojske - vojašnice Murska Sobota na 
svečani seji v Ženavljah

Nastop Ljudskih pevcev in godcev TD Vrtanek na svečani seji 
v Ženavljah

MOJA DEŽELA, LEPA 
IN GOSTOLJUBNA

Tudi letos je Občina Gornji Petrovci sodelovala v 
akciji Turistične zveze Slovenije: Moja dežela, lepa 
in gostoljubna, ki je že prerasla v vseslovensko gi
banje za urejeno okolje in gostoljubnost. Tako se 
je komisija že šestnajstič odpravila na teren in si 
ogledala številne hiše in balkone v naši občini in 
zopet ugotovila, da bo imela zelo težko delo, saj 
je veliko hiš in balkonov prav lepo urejenih. Skrb 
za lepo urejeno okolje je prisotna prav v vseh va
seh in čeprav je življenje iz dneva v dan dražje, si 
gospodinje vzamejo veliko časa in vložijo veliko 
truda, da ohranjajo svoje domove lepe in urejene. 
Vsekakor to ne delajo zaradi nekakšnega tekmova
nja, ampak za svojo dušo in v veselje sebi in svoji 
družini. Urejenost domov in balkonov v naši obči
ni pa dopolnjuje tudi urejenost javnih površin, za 
katere skrbi Občina Gornji Petrovci in delavci Jav
nega komunalnega podjetja Pindža. Številne rože 
krasijo okolico šole in vrtca, občine, zdravstvenega 
doma, kulturnega doma, vseh cerkva in kapelic v 
občini, športnih objektov, postajališč, gasilskih do
mov in pokopališč. Naši občani in občanke so po
nosni, da živijo v lepo urejenem okolju. Popotniki 
skozi našo občino pa se kar ne morejo načuditi, da 
je lahko ena tako majhna občina na skrajnem seve
rovzhodu tako lepo urejena in privlačna. Želimo si 
le, da bi tako ostalo tudi v prihodnje.
Komisija v sestavi: Stanko Lepoša, predsednik ter 
člani: Ernest Kerčmar, Ciril Kozar, Brigita Hari, 
Liljana Svetec in Marjana Vukanič je letos med

Nagrajenci Moja dežela, lepa in gostoljubna (od leve): Polak 
Dragica, Polak Franc, Šeruga Zdenka, Šeruga Emil, Lesic 
Marjana, Lesic Franc, župan, Franc Šlihthuber, podžupan, 
Ernest Kerčmar, Lidija Kozic, predsednik komisije, Stanko 
Lepoša, Balek Jožica in Smodiš Zlatica.
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številnimi hišami in balkoni, ki so jih pregleda
li, izbrala naslednje nagrajence, ki bodo za svoj 
trud prejeli, poleg priznanja, tudi vrednostne 
bone, kot spodbudo za nadaljnje delo pri ure
janju svojih domov in s tem prijaznejše občine.

• Priznanje za najlepše urejen balkon je preje
la: Lidija Kozic, Peskovci 25

• Priznanje za drugi najlepše urejeni balkon je 
prejela: Jožica Balek, Neradnovci 36

• Priznanje za tretji najlepše urejeni balkon je 
prejela: Zlatica Smodiš, Stanjevci 4

• Priznanje za najlepše urejeno hišo sta prejela: Po
lak Franc in Dragica, Peskovci 33a

• Priznanje za drugo najlepše urejeno hišo sta preje
la: Emil in Zdenka Šeruga, Lucova 2

• Priznanje za tretjo najlepše urejeno hišo sta preje
la: Lesic Franc in Marjana, Lucova 37

Sonja Kerčmar
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OB 80. OBLETNICI 
PRISTANKA BALONA
V ŽENAVLJAH

Murska krajina, tednik za gospodarstvo, prosveto 
in politiko, ki je izhajal tiste čase v Murski Soboti, 
je 26. avgusta 1934 poročal takole:

»STRATOSFERNA LETALCA 
PRISTALA V PREKMURJU«

V soboto, 18.t.m. zjutraj ob 7. uri sta zletela v Bel
giji profesor Max Cosyns in njegov asistent van 
der Elst v stratosfero. Namen njihovega poleta je 
bilo opazovanje kozmičnih žarkov, ozona in me
teoroloških pojavov v višinah do 16.000 metrov. 
Veter jih je zanesel čez Avstrijo k nam. Ko se je 
zmračilo, sta se spustila k zemlji ter čez Neradnov
ce nizko pri tleh priplula do Ženavlja, kjer sta ob 
osmih zvečer mirno pristala. Tamkajšnji prebival
ci so takoj spoznali, da je to balon, saj so pred 40 
leti opazovali nekaj sličnega v njihovem kraju. Ta
koj se je nabralo vse polno ljudi, ki so pomagali pri 
ustavljanju balona in pribijanju klinov v zemljo. 
Balon so pritrdili na zemljišče Duha in Gombo
ca. Profesorja sta izpustila plin iz balona, nakar 
so iztegnili inprignirano svilo po detelji. Škodo, 
ki sta jo napravila posestnikom, sta takoj plačala. 
Prespala sta noč pri upravitelju Škergetu in uži
vala gostoljubje njegove hiše. Bila pa sta strašno 
izmučena.
V nedeljo je bil v Ženavljah pravi naval. Poleg raz
ličnih poročevalcev tu in inozemskih listov se je 
nagrmadilo 5 do 6 tisoč ljudi. Po cestah so švigali

»Od vsej strani so se zebrah radovedni lidje. Odzaja se vidijo 
Ženavle.«

avtomobili, motorji in kolesarji s tako brzino, da 
je bil po cestah velik oblak prahu. Vse je tiščalo k 
profesorju in vsak je poskušal dobiti priliko, da bi 
se v njegovi družbi fotografiral.
S pomočjo domačinov sta v nedeljo zložila balon, 
velik kakih sto metrov v premeru. Fotografske ka
mere so bile vedno na delu. Profesor Cosyns je iz
javil, da je s poletom zelo zadovoljen, ker je bilo 
vreme ugodno in je tudi drugače ostalo vse nepo
škodovano. V ponedeljek sta se stratosferna letalca 
preselila s pošte v gostilno Mikola. Ves dopoldan 
sta imela izredno veliko obiskovalcev. Prišli so tudi 
odličniki iz Prekmurja, med njimi narodni posla
nec g. Benko, zastopniki raznih društev, prav mno
go učiteljstva ter celo dva gospoda iz Beograda, dr. 
Farkaš, sodnik in dr. Kravana, inšpektor pravde. 
Prvotno je nameraval Cosyns odpotovati v Zagreb, 
zakar sta ga skušala pridobiti dva banovinska ura
dnika. Pozneje pa je izjavil profesor, da se zato ne 
odloči, dokler ne prispe konzul dr. Dular iz Lju
bljane. Belgijski konzul se je dejansko pripeljal ob 
tričetrt na 17. z automobilom v Petrovce. Ob 17.20 
sta odpotovala profesor Cosyns in Nere van der 
Elst v konzulovem spremstvu v Ljubljano.
Z največjo previdnostjo so postavili gondolo in vse 
druge stvari v vagon, vendar je profesor Cosyns tako 
hitel s pripravo za odhod, da je nekatere stvari poza
bil. Tako sta ostala v Petrovcih tovorni list za gondo
lo in balon. Prvotno so nameravali odpraviti vagon 
že v ponedeljek iz Petrovcev, zato se je tudi zbiralo v 
Murski Soboti pri vlaku ob 6. uri ogromno ljudi. ki 
so hiteli k vagonu, toda odločili so se, da odpravijo 
oba vagona šele v torek z jutranjim vlakom in sicer 
preko Ljubljane, Jesenic in Avstrije v Bruselj. 
Cosynsov pristanek je za nas nekaj važnega, ne 
samo, ker je s tem obrnil pozornost na Prekmurje

»Vnedelo zajtra v Ženavli. Za gondolov se vidi razprostreti 
balon.«
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Zlaganje balona

in Jugoslavijo, ne samo s tem, ker je s tem privabil 
v Prekmurje nešteto tujcev, ampak zlasti, ker so 
prišli svetovno znani tujci v stik z našim gostoljub
nim in dobrim ljudstvom, ter bodo odnesli o njem 
v svet, da tu živi dober kulturen jugoslovanski na
rod, kar bo tudi nekatere nevedneže, ki še danes 
govore o nekaki prekmurski Sibiriji, vendar enkrat 
za vselej spametovalo. Veliko uslugo sta stratos- 
fernima letalcem naredila dr. Vadnal, odvetnik v 
Murski Soboti in tehnik g. Mikola, ki sta tolmačila 
ljudem želje letalcev in jima bila ves čas na razpo
lago.«

Poročilo novinarja, ki je dogodek pristanka stra
tosferskega balona v Ženavljah zabeležil tako na
tančno in v časovnem zaporedju, je najlepši opis 
dogodkov, ki so razgibali življenje tukajšnjih prebi
valcev in celotnega Prekmurja.
Dogodek je med prebivalstvom ostal živ desetle
tja in se je s pripovedovanjem prenašal na mlajše 
rodove. Spodbudil je tudi pisatelja Milana Vince
tiča, ki je pristanek prikazal v umetniški besedi z 
naslovom Nebo nad Ženavljami. Iz tega je nastal 
scenarij za dokumentarni film, ki ga je režiral Fi
lip Robar Dorin. Film je bil premierno predvajan 
v letnem kinu v Ženavljah, ko je Občina Gornji 
Petrovci leta 1997 ob praznovanju svojega prvega 
občinskega praznika, posvečenega prav temu do
godku, odkrila spomenik, ki mu domačini rečejo 
kar balon. Obeležje velike umetniške vrednosti, ki 
predstavlja nepreseženo vesolje, v katerem je ujet 
mali človek z vsemi svojimi prizadevanji, je delo 
akademskega kiparja Mirka Bratuša.

Razglednica Gornjih Petrovec, ki sta jo 
znanstvenika pisala v Belgijo

Spomenik se lepo sklada z umirjeno goričko po
krajino in je postal pravi simbol občine in širše. 
Postal je točka srečanj in zmenkov. Ob njem se 
dnevno ustavljajo popotniki in turisti, saj zmeraj 
več ljudi hoče uiti divjemu tempu življenja in se 
naužiti mirne in prijazne narave.

Aleksander Ružič

ČISTILNA AKCIJA V OBČINI 
GORNJI PETROVCI

Občina Gornji Petrovci je tudi letos, v sodelova
nju s posameznimi krajevnimi skupnostmi, orga
nizirala letno čistilno akcijo v soboto, 22.03.2014. 
Čistilne akcije so potekale po posameznih vaseh 
po ustaljenem vzorcu, kot že vrsto let do sedaj. 
Priznati pa moramo, da se je letos čistilnih akcij 
udeležilo veliko manj občank in občanov ter otrok

Čistilna akcija v Lucovi
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Čistilna akcija v Gornjih Petrovcih

Čistilna akcija na Kukeču

kot prejšnja leta. Mogoče je bil vzrok zelo lepo vre
me, ki so ga mnogi izkoristili za delo v gozdu ali 
pa miselnost ljudi, da njim pa že ni potrebno čistiti 
za tistimi, ki smetijo. Še največ občank in občanov 
se je odzvalo čistilni akciji v vasi Stanjevci. Kljub 
vsemu so se smeti v večji meri pobrale in upamo, 
da jih bo drugo leto manj.

Sonja Kerčmar

KRVODAJALCI OBČINE 
GORNJI PETROVCI

Krvodajalci občine Gornji Petrovci so bili tudi letos 
zelo aktivni. KORK Gornji Petrovci je organizirala 
dve skupni akciji darovanja krvi in sicer 03. februar
ja in 01. septembra. Med njimi sta bila tudi Oškola 
Stanko iz Adrijanec, ki je daroval kri že 70 krat in 
Smodiš Koloman iz Stanjevec, ki je daroval kri 50 
krat. KORK Ženavlje je organiziral eno skupno ak
cijo darovanja krvi in sicer, 13. januarja. Tudi člani 
MK Gronska strejla so se odpravili 09. junija na

četrto skupinsko darovanje krvi v Mursko Soboto. 
Krvodajalske akcije se je letos udeležilo kar 13 čla
nov, od tega dve članici in dva člana prvič. 
Krvodajalske akcije se bodo v letu 2015 izvedle ob 
ponedeljkih, v naslednjih terminih:
KORK Ženavlje: 12.01.2015; KORK Gornji Petrov
ci: 02.02.2015 in 07.09.2015.
Iskrena hvala vsem krvodajalkam in krvodajalcem, 
ki nesebično darujejo svojo kri in s tem rešujejo 
mnoga življenja.

S.K.

Krvodajalci KORK Gornji Petrovci, 03.02.2014

Krvodajalci KORK Gornji Petrovci, 01.09.2014

Krvodajalci KORK Ženavlje, 13.01.2014

Krvodajalci M K Gronska strejla, 09.06.2014
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KONCERT OB DNEVU ŽENA

Franc Gorza je tudi letos ob dnevu žena pripravil 
koncert »Roužica Gorička«. Koncert je bil v nede
ljo, 09.03.2014 v gasilskem domu v Križevcih. Kot 
vedno je koncert obiskalo veliko ljubiteljev zabavne 
glasbe, ki so letos uživali v predstavi naslednjih izva
jalcev: Klapa Tramuntana iz Rijeke, Franc Gorza, 
Bogdana Gorza, Marina Huber, Siniša Žunec, Spi- 
di, Mili Korpar in humorist LAJČI, ki je povezoval 
program. Obiskovalci so v kar triurnem koncertu 
preživeli prijetno popoldne. Tudi letos so žrebali 
vstopnice za vredne nagrade, kot so zlatnina in po
tovanja, vsaka žena pa je dobila lepo vrtnico.

S.K.

Franc Gorza, organizator koncerta »Roužica Gorička«

Humorist Lajči

20. VAŠKE IGRE OBČINE 
GORNJI PETROVCI 
V LUCOVI

V nedeljo, 06.07.2014 je ŠD Lucova, v sodelovanju 
z Občino Gornji Petrovci, pripravila 20. občinske 
vaške igre. Sodelovalo je 12 vasi v naslednjih igrah: 
vleka vrvi, sestavljanje voza, košnja trave, ki so stan
dardne igre ter: Adamovo jabolko, sestavljanje pi
ramide in metanje podkve, ki jih je določila vas or
ganizatorka. Ob koncu je bila še igra presenečenja, 
prenos kamnov, ki jo je določil župan. Prvo mesto 
je zasedla ekipa vasi Kukeč, drugi so bili Gornji Pe
trovci in tretji Križevci. Igre so potekale v lepem in 
vročem vremenu in so privabile številne gledalce.

Košnja trave

Sestavljanje voza

Vleka vrvi
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Sestavljanje piramide

Zmagovalna ekipa vasi Kukeč

RAZSTAVA VELIKONOČNIH 
PISANIC IN ARANŽMAJEV V 
KRIŽEVCIH

Tradicija velikonočnih razstav v naši občini se je le
tos nadaljevala v Križevcih. Razstavo velikonočnih 
pisanic in aranžmajev je organiziralo PGD Križevci 
v sodelovanju z občino Gornji Petrovci in ob pomo
či vaščanov vasi Križevci. Razstavljalo je 25 razsta

vljavcev iz naše občine in tudi iz drugih krajev 
Pomurja. Otvoritvena razstav je bila v soboto, 
12.04.2014 ob 13.00 uri. Program so pripra
vili otroci iz vrtca Jurček in folklorna skupina 
Osnovne šole Gornji Petrovci. Občinski svetnik, 
Karel Luthar in župan, Franc Šlihthuber sta po
delila priznanja in darilca vsem nastopajočim. 
Nato pa je sledila pogostitev, ogled razstave in 
prijetno druženje. Razstavo, ki je bila odprta do 
nedelje, 13.04.2014 do 16.00 ure, si je ogledalo 
veliko ljudi. Tudi letos so razstavljavci prikazali 
lepe izdelke, večinoma ročno izdelane, ki so zah
tevali veliko truda in časa ter domišljije. Župan 
se je vsem iskreno zahvalil za sodelovanje.

Sonja Kerčmar

Kmetija Bobič iz Križevec

Aranžma vasi Križevci
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Aranžma Anite Zakoč iz Stanjevec

Izdelki najmlajših iz vrtca Jurček pri OŠ Gornji Petrovci

TABOR KRANJSKIH GIMNA
ZIJCEV V STANJEVCIH OD 
31.05.2014 DO 08.06.2014

Že vrsto let se v stanjevsko mirno dolino proti 
Otovcem vračajo kranjski gimnazijci, ki pripravijo 
dvotedenski tabor za učence drugih letnikov. Poleg

Tabor v Stanjevcih

Kuhinja

Razne delavnice

raziskovanja narave in okolice, hodijo na dnevne 
pohode, na kopanje v Moravske Toplice in na ra
zne izlete po Goričkem. V taboru imajo svojo kuhi
njo, Občina Gornji Petrovci pa jim prinaša dnevno 
pitno vodo. Letos so imeli, za razliko od prejšnjih 
let, zelo lepo, sončno vreme in so se vrnili domov 
polni prijetnih vtisov in spominov na Goričko.

S.K.

PREŠERNOVA PROSLAVA

Že sedmo proslavo slovenskega kulturnega prazni
ka - Prešernovega dne so si lahko občani in občan
ke naše občine ogledali v kulturni dvorani Občine 
Gornji Petrovci v Stanjevcih v petek, 07.02.2014. 
Letošnjo proslavo je pripravila občina v sodelova
nju z osnovno šolo Gornji Petrovci. Poleg učencev 
8. in 9. razreda, ki so pripravili recitacije pesmi 
Franceta Prešerna, Ivana Minattija in Toneta Pavč
ka, so nastopili še trije mladi glasbeniki Gimnazi
je Murska Sobota, ki nastopajo pod imenom “IN
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Andreja Časar

Učenci 8. in 9. razreda OŠ Gornji Petrovci

Glasbena skupina “In directs

DIRECTS« in moški pevski zbor Društva vinogra
dnikov Goričko, ki so pri nas peli že na otvoritvi kul
turnega doma. Svoje misli ob kulturnem prazniku je 
letos delila z nami Andreja Časar, mlada literarna 
urednica in lektorica, doma iz Adrijanec. Ob koncu 
prireditve se je župan, Franc Šlihthuber vsem lepo 
zahvalil za nastop in obisk prireditve.

S.K.

PONOVOLETNO SREČANJE 
Z ŽUPANOM

Tudi v letu 2014 je župan Občine Gornji Petrov
ci, Franc Šlihthuber, povabil na srečanje vse 
predstavnike gospodarstva ter kulturnih, špor
tnih in drugih društev v občini. Srečanje je bilo 
v soboto, 04.01.2014 v kulturnem domu Občine 
Gornji Petrovci v Stanjevcih. Poleg nagovora žu
pana, sta povabljene zabavala Mitja in Boštjan, 
oziroma Macho in Mejke z novima skečema: 
Avtomobilska romanca in Najlepše je na rokau. 
Zabavnemu programu pa je sledila pogostitev in 
prijetno druženje povabljenih z županom.

S.K.

Srečanje z  županom v kulturnem domu

Nagovor župana, Franca Šlihthubra

Macho in Mejke
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OTVORITEV PRENOVLJENE 
VAŠKE DVORANE
V GORNJIH PETROVCIH 
IN MARTINOVANJE

V nedeljo, 09.11.2014 so Občina Gornji Petrov
ci, TD Vrtanek in KUD Goričko pripravili slove
sno predajo obnovljene vaške dvorane v Gornjih 
Petrovcih. Prireditev so združili z vsakoletnim 
martinovanjem.
04.02.2013 je bila podpisana pogodba o sofinan
ciranju investicijsko vzdrževalnih del na vaškem 
domu v Gornjih Petrovcih med Občino Gornji 
Petrovci in takratnim Ministrstvom za izobraže
vanje, znanost, kulturo in šport, ki ga je vodil 
dr. Žiga Turk. Sledil je javni razpis za izvajalca 
del, na katerem je bilo izbrano podjetje Knuplež 
d.o.o. iz Zgornje Velke. Pogodba je bila podpisa
na 19.09.2013 in dela so se začela. Večina del se 
je končala do poletja 2014. Vrednost del je bila 
240.350,00 EUR, od tega je Ministrstvo za izo
braževanje, znanost, kulturo in šport prispevalo 
177.291,18 EUR. Vaščani in vaščanke ter nekate
ra društva iz vasi pa so donirali oziroma skuhali 
kar 360 malic za delavce pri obnovi.
V sklopu projekta ureditve dvorane se je uredilo 
naslednje:

• ostrešje, sama streha in strelovod (na starem 
delu se je zamenjala celotna konstrukcija stre
he - rušt),

• vsa obrtniška dela notranjosti in zunanjosti 
objekta (izvedba spuščenih stropov, celotno 
pleskanje sten in stropov, izvedba novih no
tranjih in vhodnih vrat, izvedba kotlovnice, 
sanitarni prostori z opremo, keramičarska 
dela),

• kompletna fasada z izolacijo in okenske police,
• strojna dela (elektro inštalacije, svetilke, od

točna kanalizacija, vodovod, zračenje, ogreva
nje),

• odstranil celoten tlak in izvedel na novo v ga
raži,

• nabavila so se dvižna vrata za garažo,
• okolica objekta (odvodnjavanje, tlakovanje),
• uredila se je terasa z nadstreškom,
• nabavila se je notranja oprema za kuhinjo s 

plinsko napeljavo, oprema za shrambo, izde-

Župan, Franc Šlihthuber

Ljudski pevci in godci TD Vrtanek

Folklorna skupina KUD Goričko

lal se je novi šank in omare v prostoru s šan
kom,

• v celoti je prenovljen in opremljen bar,
• nabavila se je zavesa za oder in novi stoli v 

dvorani,
• ogrevanja doma se je izvedelo na sistem ogre

vanje na sekance. Uredil se je toplovod do 
občinske zgradbe kar pomeni, da se bosta 
oba objekta ogrevala z isto pečjo.
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Dragica Ružič kot Tereza Komisija v skeču: Pokaži kaj maš

Lilijana Svetec kot Tona Muter, z  umetniškim imenom Čirka 
v skeču: Pokaži kaj maš

Krst mošta - Jani Kerčmar in Mladen Jelenovec

Z montiranjem plinske napeljave za kuhinjo, v 
oktobru mesecu, so se dela dejansko zaključila. 
Vsako leto TD Vrtanek organizira martinovanje 
z Martinovim kosilom in prikazom krsta mo
šta. Tako so se letos odločili, da se Martinova
nje združi s svečano predajo obnovljene vaške 
dvorane vaščanom vasi Gornji Petrovci. TD Vr
tanek je prevzelo pripravo Martinovega kosila

Aleksander Bagar je podrl klopotec

in pogostitve, kulturni program pa so zasnovali 
Ljudski pevci in godci TD Vrtanek in KUD Go
ričko, ki je pripravilo splet Goričkih svatovskih 
plesov in skeč: Pokaži, kaj maš, ki je vključeval 
tudi krst mošta in dodobra nasmejal polno dvo
rano v Gornjih Petrovcih. Martinovemu kosilu 
je sledila zabava z Dragom Jošarjem in prijetno 
popoldansko druženje vaščanov. Prireditve so 
se udeležili tudi gasilci iz pobratenega PGD Vi
dem pri Ptuju, ki so nam meseca avgusta poklo
nili klopotec in je bi nameščen pred občinsko 
stavbo. Po krstu mošta je bil čas, da se klopotec 
podre in pospravi do naslednje jeseni. Skupaj 
z gosti iz PGD Videm pri Ptuju je predsednik 
PGD Gornji Petrovci, Aleksander Bagar opravil 
to veselo delo. Proti večeru so se gostje in vašča
ni odpravili domov, članice TD Vrtanek pa so 
še pospravile kuhinjo in zaključile kar naporno 
tridnevno delo.
Tudi kulturna društva vasi Gornji Petrovci se 
veselijo obnovljene vaške dvorane in obljubljajo, 
da bodo v prihodnje pripravili več kulturnih pri
reditev in veselih večerov. Želijo pa si tudi tega, 
da se, tako vaščani Gornjih Petrovec, kot cele 
naše občine, teh prireditev v čim večjem številu 
tudi udeležijo, saj so kulturne prireditve name
njen prav njim, da jih sprostijo in jim popestrijo 
prosti čas.

S.K.
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VAS  LUCOVA  V  LETU  2014

Leto 2014 se počasi izteka. Če pogledamo nazaj, 
smo kot vaščani in tudi kot posamezniki tekom 
leta doživeli veliko lepega in tudi žalostnih trenut
kov ni manjkalo. Veliko škode nam je vsem v tem 
letu naredila voda, ki nikomur ni prizanesla. Vsak 
po svojih močeh smo se trudili, da svoje delo opra
vimo čim bolje in s tem prispevamo svoj delež k 
družinskemu in lastnemu preživetju. Skrbeli smo 
tudi za širšo skupnost s tem, da smo organizirali 
razne dogodke in se skupaj poveselili.
Prvi večji organizacijski zalogaj za nas je bila or
ganizacija vaških iger Občine Gornji Petrovci. Do
godek se je odvijal 6. julija 2014 v okolici vaško 
gasilskega doma in na športnem igrišču. Zavedali 
smo se, da prevzem te naloge za nas, kot majhno 
vas, pomeni odgovorno in resno delo. Pravočasno 
smo pristopili k pripravam. Skupaj s člani športne
ga in gasilskega društva smo si razdelili zadolžitve. 
Na dan iger nam je bilo vreme naklonjeno. Šte
vilni obiskovalci in člani ekip so se lepo zabavali 
in pozno popoldne zadovoljni odšli od nas. Tudi 
mi kot organizatorji smo na koncu ugotovili, da je 
bila prireditev uspešno izvedena.
Že več let smo si prizadevali, da bi se za svoje delo 
tudi nekoliko nagradili. V mislih smo imeli izlet 
ali piknik. Težko je bilo uskladiti vse želje, še ve
čji problem pa je bila izbira datuma. Želeli smo 
namreč, da bi se tega dogodka udeležilo čim več 
vaščanov, vemo pa, da imamo vsak svoje obvezno
sti. Tako smo organizirali izlet 2. avgusta 2014 na 
Koroško. Kmalu se je za izlet prijavilo večje število 
kandidatov. Izpeljali smo organizacijske priprave 
in se v soboto, dne 02.08.2014 zgodaj zjutraj z av
tobusom odpravili proti Koroški. Videli smo ve
liko znamenitosti tega predela naše 
prelepe Slovenije, poleg tega pa se 
ves dan čudovito zabavali. Polni pre
lepih vtisov in rahlo utrujeni smo se 
pozno zvečer vrnili domov. Sklenili 
smo, da bomo podoben izlet še or
ganizirali.
Prvo nedeljo v mesecu septembru, 
letos 7. septembra 2014, imamo v 
naši vasi že tradicionalno proščenje 
pri križu v Lucovi. Letos je bilo to 
že naše peto proščenje. Pred petimi 
leti smo namreč s pomočjo župnika, 
g. Dejana Horvata, postavili križ.

Vaščani Lucove - organizatorji vaških iger 2014

To znamenje stoji na lepem mestu ob vstopu v vas. 
Za lično urejenost okolice križa skrbi Občina Gornji 
Petrovci, ki z delavci Komunalnega podjetja Pindža 
redno izvaja košnjo trave. Hvala vsem skupaj.
Obetal se je lep dan. Ob 10.00 uri se nas je veliko 
domačinov in drugih ljudi iz naše in drugih občin 
zbralo pri križu, kjer je župnik, g. Dejan Horvat, da
roval sveto mašo. Po končani maši smo vse prisotne 
povabili k vaško gasilskemu domu. Pogostili smo jih 
z enolončnico, naše gospodinje pa so spekle še veli
ko peciva. Živahno druženje se je nadaljevalo vse do 
večernih ur.
Tekom leta se je v naši vasi tudi veliko naredilo in 
sicer stvari, ki so vidne na prvi pogled, pa tudi take, ki 
jih komaj zaznamo. Največ je bilo storjenega na po
kopališču in v njegovi okolici. Na novo je bila prebe
ljena fasada na vežici in lesena konstrukcija ter ladij
ski pod pod ostrešjem, postavljeni in zabetonirani so 
bili robniki za parkirni prostor pri vežici in zgrajena 
razsvetljava na parkirnem prostoru. Nekaj sredstev 
smo prispevali sami, z zbranimi prostovoljnimi pri
spevki ob smrti naših vaščanov, ostalo je prispevala 
Občina Gornji Petrovci. Hvaležni smo županu in ob
činskemu svetu Občine Gornji Petrovci, da se kljub

   Vaščani Lucove na izletu po Koroški, 02.08.2014
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finančnim težavam trudi, da so naši kraji urejeni in 
lepi.
Vsem vaščankam in vaščanom se zahvaljujem za 
pomoč in sodelovanje pri raznih prireditvah in sve
čanostih, kajti zavedam se, da brez konstruktivnega 
sodelovanja ni mogoče izvesti dobre prireditve. 
Hkrati vsem vaščankam in vaščanom naselja Lucova 
želim blagoslovljene in mirne božične praznike ter 
zadovoljno, zdravja polno in srečno ter uspešno leto 
2015!

Predsednik VO 
Stanko LEPOŠA

PRIŽIGANJE ADVENTNIH 
LUČK V GORNJIH 
PETROVCIH

Tudi letos so se v soboto, 29.11.2014, zbrali vašča
ni Gornjih Petrovec in sosednjih vasi pri osnovni 
šoli v Gornjih Petrovcih na prižiganju adventnih 
lučk. Ta tradicionalna prireditev na predvečer prve 
adventne nedelje je postala zelo priljubljena in tudi 
letos privabila veliko občank in občanov. Podjetje 
Pindža d.o.o., z glavnim mojstrom, Hari Robijem, 
je namestila nove lučke, saj je stare nekdo na za
četku leta prerezal, kar nas zelo žalosti in tudi jezi. 
Lučke, ki jih je prižgal župan, Franc Šlihthuber, 
bodo svetile na tem delu vasi vse do polovice janu
arja 2015. Upam, da so se vsem prisotnim vtisnile v 
spomin lepe besede evangeličanske duhovnice, Jane 
Kerčmar in župnika, Dejana Horvata, ki sta jih ob 
tej priliki izrekla in nam zaželela lepo praznovanje 
vseh praznikov, predvsem pa dala misliti, kako naj

Župan, Franc Šlihthuber je  prižgal lučke na smreki pred 
Osnovno šolo Gornji Petrovci

se v tem času in tudi sicer obnašamo do svojih 
bližnjih doma in izven doma. Za pogostitev so 
letos poskrbele članice TD Vrtanek iz Gornjih 
Petrovec. Poleg peciva so pripravile obložene 
kruhke, za toploto pa je poskrbelo kuhano vino 
in čaj.

S.K.

Dejan Horvat, Jana Kerčmar, Štefan Bočkor in župan, Franc 
Šlihthuber

Prireditve so se udeležili mlajši in starejši

Adventne lučke na smreki v Gornjih Petrovcih
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PRIŽIGANJE ADVENTNIH 
LUČK V MARTINJU

Najkrajši dnevi in najdaljše noči so znanilci za ad
ventni čas. Pripravljati začnemo adventni venček, 
ki nas s svojimi štirimi svečkami opozarja, da so 
do božiča samo še štiri nedelje.
Vsako leto vaščani Martinja hodimo na prižiganje 
adventnih lučk v Gornje Petrovce, kjer se srečuje
mo ljudje različnih veroizpovedi, da se skupaj dru
žimo in poveselimo.
Neko jutro pa se nam je ob babjem traču ob kavi 
porodila zamisel, da bi kaj podobnega lahko imeli 
tudi v Martinju. Zamisel smo ženske dale naprej 
članom KUD Srebrni breg in vsi so bili takoj za 
akcijo.
Določili smo odlično lokacijo in sicer je to na zele
nici ob križišču v Martinju, kjer je meja z Madžar
sko. Lepa lokacija, kjer se marsikdo ustavi. Poleg 
je posajena tudi slovenska lipa. Venec smo spletli v 
gasilskem domu, naši pridni fantje pa so pripravili 
stojalo in venec namestil na določeno lokacijo.
Ob vencu smo se zbrali in prvo svečko prižgali na 
prvo adventno nedeljo popoldne. Na kratki adven
tni program smo povabili tudi našega župnika De
jana. Le - ta je poskrbel, da je naš adventni venec 
tudi blagoslovljen. Naš cilj je bil predvsem druže
nje s krajani. Bilo je precej hladno, zato nam je še 
toliko bolj teknilo kuhano vino in vroč čaj. Pridne 
članice smo pripravile tudi obložene kruhke in ne
kaj peciva. Za prvič, ker sploh nismo imeli velikih 
pričakovanj, se je zbralo precej ljudi, za kar smo 
bili zelo veseli. Župnik Dejan nam je predlagal, da 
bi bilo lepo, če bi se prihodnje leto organizirali na 
večjem nivoju, skupaj s sosednjim Gornjim Seni-

Adventni venec v Martinju

Blagoslovitev adventnega venca v Martinju

kom in ideja nam je bila všeč. Zmenili smo se tudi, 
da se na tej lokaciji dobimo tudi med božičnimi 
prazniki ob smrekici in jaslicah.
Vsem skupaj vam želim veselja in miru ter zdrav
ja polne božične praznike. Novo leto pa naj vam 
prinese ljubezni, sreče in iskrene prijatelje ob sebi. 
Naj vam bo vsak dan posebej napolnjen z dobro 
voljo, optimizmom, predvsem pa z zdravjem.

Brigita Andrejek

KULTURNO IN TURISTIČNO 
DRUŠTVO VESELE VIDRE 
PESKOVCI

KTD Vesele vidre se je tudi letošnje leto udeležilo 
nekaj velikonočnih razstav, med drugim tudi raz
stave v okviru občine Gornji Petrovci, ki je bila 
letos v Križevcih. Predstavile smo se s pisanicami 
različnih tehnik, velikonočnimi dobrotami, koša-

Naše članice v Šalovcih
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Na razstavi velikonočnih jedi in pisanic v Križevcih

ricami iz izpihanih jajc, rožami iz krep - papirja in 
drugimi zanimivostmi.
Meseca oktobra pa so se naše članice že tradicio
nalno uspešno pomerile v kuhanju zelja s fižolom v 
Šalovcih. Poleg zanimive makete iz zelja, so se obi
skovalci z veseljem ustavili pri naši stojnici, saj so 
članice pripravile odlične jedi iz zelja. Tako je bilo 
moč pokusiti: tortilje z zeljem, ajdove palačinke z 
zeljno marmelado, zeljne retaše in pite, mafine z 
zeljem, mesno rulado z zeljnim nadevom in mnoge 
druge dobrote.
Ob koncu pa vsem bralcem želimo veliko uspeha, 
zdravja in ustvarjalnih dni v prihajajočem letu 2015!

Habjanič Andreja 
KTD VESELE VIDRE PESKOVCI

MAJHNI, A DELAVNI

Tudi v vasi Peskovci se je v letu 2014 marsikaj dogaja
lo. V marcu mesecu se je precej naših vaščanov ude
ležilo čistilne akcije v okviru občine Gornji Petrovci. 
Akcijo smo zaključili v Gornjih Petrovcih s prijetnim 
druženjem na odlični malici.
Kot vsako leto, so tudi letos gasilci z ostalimi vaščani 
postavili prvomajski mlaj s piknikom in druženjem 
do poznih ur.
Udeležili smo se tudi kmečkih iger Občine Gornji 
Petrovci, ki so bile letos v vasi Lucova. Imeli smo se 
zelo lepo.
Tudi naši gasilci so za pohvaliti, saj so se udeležili 
vseh gasilskih tekmovanj v občini Gornji Petrovci in 
dosegli lepe rezultate.
Letos je potekala obnova vaških cest, zato hvala 
vsem, ki so k temu prispevali, posebna hvala pa go
spodu županu in delavcem podjetja Pindža d.o.o..

Dolgoletna velika želja gasilcev in vaščanov vasi 
Peskovec je obnovitev razpadajočega vaško - ga
silskega doma. Ker zelo cenimo minulo delo 
naših prednikov smo se odločili, da stopimo k 
akciji in dom tudi obnovimo.
Prišle so volitve in z njimi novo vodstvo vaškega 
odbora, ki si je med drugim zadalo nalogo očisti
ti zaraščene parcele, najprej v sami vasi, nato pa 
še po obronkih vasi. S čiščenjem smo že pričeli 
in so že vidni lepi rezultati.
Leto je hitelo in prišel je mesec november in sre
čanje starejših občanov nad 70 let. Srečanje je 
bilo v prelepi dvorani v Gornjih Petrovci, kjer 
so bili prisotni tudi naši vaščani. Upam, da so se 
imeli lepo.
Vsem sovaščanom, kakor tudi vsem prebivalcem 
občine Gornji Petrovci, želim zdravo in uspešno 
novo leto 2015!

Predsednica V.O., 
Habjanič Marta
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MK GRONSKA STREJLA V 
LETU 2014

Leto 2014 je bilo leto dežja in poplav, ampak 
motoristom MK Gronska strejla to ni prepre
čilo vožnje z motorji in druženje na različnih 
prireditvah.
Začeli smo januarja z letno konferenco, ki je pri
nesla spremembe v vodstvu kluba. Predsednik 
kluba je Goran Gungl, tajnik Tomaž Gomboc 
in blagajnik Vendel Gorza. Dokončali smo klub
ske prostore in podstrešje, kjer sedaj lahko tudi 
prespimo.
Nadaljevali smo z našim »winter party«, zabavo, 
ki jo prirejamo že več let v mesecu februarju. 
Meseca maja smo se, po 13 letih prirejanja sre
čanj v Križevcih, preselili in naredili srečanje in 
zabavo v naših klubskih prostorih v Budincah. 
Organizirali smo krvodajalsko akcijo, dvodnev
ni klubski izlet po Sloveniji do Bohinja, udeležili 
smo se veliko motorističnih srečanj pri nas in 
tudi v tujini (A, HU, HR, I, D, BIH), spremljali 
smo z motorji Roka Bagaroša, slovenskega mo
torističnega virtuoza, na njegovi prireditvi, ki 
jo je pripravil za večtisočglavo množico v cen
tru Murske Sobote, spremljali smo kolesarski 
maraton v Moravskih Toplicah. Po 12 letih je 
ponovno zaživel motokros v Mačkovcih, kjer so 
člani našega kluba aktivno pomagali pri orga-

Praznovanje 15. obletnice M K Gronska strejla, 18.10.2014 v 
Budincih

Obnova podstrešja

nizaciji prireditev. Prisotni smo bili tudi na občinski 
prireditvi Občine Gornji Petrovci v Ženavljah in na 
obletnici gasilcev v Budincih.
V mesecu oktobru pa smo z našimi prijatelji in spon
zorji v klubskih prostorih v Budincih proslavili 15 
obletnico delovanja MK Gronska strejla.
Veseli smo, da se je tudi letošnja sezona končala brez 
nesreč in upamo, da bo tako tudi v prihodnje.
Vsem želimo srečno leto 2015, našim članom in dru
gim motoristom pa srečno vožnjo!

Predsednik MK Gronska strejla, 
Goran Gungl

LETNA VOŽNJA MK GRONSKA 
STREJLA PO SLOVENIJI

Tudi letos smo se člani MK Gronska strejla odloči
li, da se odpravimo vsaj na eno skupno vožnjo. To
krat smo potovali po Sloveniji in odkrivali lepote 
predvsem Gorenjske. Na pot se je odpravilo kar 22 
članov z 19 motorji, pridružili pa so se nam še trije 
motorji tako, da je bila druščina kar velika in kolona 
motorjev dolga. Zbrali smo se v Murski Soboti v so
boto, 14.06.2014 in se odpravili po stari cesti v smeri 
Juršinci, Ptuj, Slovenska Bistrica, Slovenske Konjice,

Člani M K Gronska Strejla pred vožnjo po Sloveniji
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Na spomeniku v Dražgošah

Vransko ter po Tuhinjski dolini skozi Kamnik do 
vasi Lahovče pri Spodnjem Brniku, kjer smo imeli 
večji postanek. Pot nas je nato vodila skozi Škofjo 
Loko in Gorenjo vas do Žirov, kjer smo obiskali 
naše prijatelje iz MK Sairach, ki so ta vikend pri
pravili moto zbor. Ker nas je čakala še dolga pot 
do Bohinja, smo se ob 17.00 odpravili na pot. Do 
Kranja smo se vračali po isti poti, nato pa smo 
se odpeljali do Tržiča in po hriboviti poti do Za
dnje vasi, za katero še nihče od nas še vedel ni, da 
obstaja, ter do Begunj, Lesc, Bleda in Bohinjske 
Bistrice do Bohinjskega jezera, kjer smo v »Hostlu 
pod Voglom« zaključili dnevno vožnjo. Žal nas je 
že od Škofje Loke namakal dež tako, da smo bili 
ob koncu dneva že popolnoma mokri. Na srečo v 
hostlu ni bilo mrzlo, zakurili smo še kamin in po 
večerji smo se hitro ogreli in pozabili na mokro 
opremo. Sledilo je prijetno druženje in zaslužen 
odpočitek, nekateri prej, drugi pa proti jutru. V ne
deljo pa smo se zbudili v lep, sončen dan, ki nam 
je ponovno dal veselje za nadaljevanje našega po
tepanja. Prva postojanka je bil Bled, kjer smo se 
odpravili na prave blejske kremne rezine, tik ob 
jezeru, s pogledom na grad in veslaško tekmova
nje, ki se je prav takrat odvijalo na jezeru. Nato

Na obisku v Žireh

smo se odpravili proti Radovljici, kjer smo zavili 
pod Jelovico skozi Lancovo vas do Krope, se vzpe
li na 830 m visoko vas Jamnik in nadaljevali pot do 
Dražgoš. Tu smo se ustavili in si ogledali spome
nik padlim borcem Cankarjevega bataljona v dra
žgoški bitki med 2. svetovno vojno, delo akadem
skega slikarja Iva Šubica. Pot nas je vodila v dolino 
do Železnikov in po selški dolini do Škofje Loke, 
kjer smo se okrepčali v gostilni Pri Ingliču, katere 
lastnik je prav tako motorist. Iz Škofje Loke smo 
se odpravili proti Medvodam, ob Zbiljskem jezeru 
do Domžal in po stari cesti čez Trojane, Vransko, 
Celje, Slovenske Konjice, Slovensko Bistrico, Ptuj 
in Juršince do Murska Sobote, kjer smo zaključili 
pot, prav prijetno utrujeni in zadovoljni z izletom 
in vožnjo, ki smo jo opravili.

Sonja Kerčmar

TD VRTANEK V LETU 2014

TD Vrtanek iz Gornjih Petrovec, ki trenutno šteje 
63 članov, si je letos na občnem zboru, 26. januar
ja, zadal kar obsežen plan dela tako, kot že vrsto 
let do sedaj. Ob koncu leta smo zelo zadovoljni, da 
smo vse načrte uspešno realizirali, razen nočne
ga pohoda do sv. Trojice z opazovanjem zvezdnih 
utrinkov, ki je odpadel zaradi oblačnega neba.
Dva tedna po občnem zboru, 8.02.2014, smo že 
pripravili naš tradicionalni Prešernov pohod. Zbra
lo se je 35 pohodnikov, ki so se odpravili na cca 
12 km dolg pohod, najprej proti gasilskemu domu 
Gornji Petrovci, ki stoji na bregu nasproti evan
geličanske cerkve in od koder se razprostira lep 
pogled na vas in cerkev sv. Trojice na Nedelskem 
bregu. Pohodniki so se nato spustili nazaj v dolino 
do nadvoza v Gornjih Petrovci in se ob železnici 
odpravili do Peskovec, kjer so se ustavili pri dru
žini Draga Abrahama, kjer je tudi sedež Društva 
ljubiteljev starodobne tehnike Abraham Peskovci. 
Tu jih je čakala malica, čaj, kava in druga pijača. 
Pozdravil jih je predsednik društva Drago Abra
ham in jim predstavil društvo in njegovo delova
nje. Od tu so se povzpeli po vasi do slemena nad 
Peskovci in naprej, mimo cerkve sv. Trojice, nek
danjega turističnega doma Pindža, osnovne šole in 
evangeličanske cerkve do gasilskega doma, kjer jih 
je čakala topla malica. Pohod so zaključili zopet 
pri vaškem domu v Gornjih Petrovcih. Čeprav ni
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bilo veliko pohodnikov, je bil pohod prijeten, vre
me ugodno, predvsem pa je bila prisotna dobra vo
lja in veselo vzdušje, kar pa je najbolj pomembno. 
V začetku marca, so se člani TD Vrtanek odpravili 
na tradicionalni pustni pohod po vasi.
Pustna nedelja je bila letos 2. marca in kljub slabi 
vremenski napovedi je nedelja minila brez dežja. 
Pustne maske so tako brez večjih težav obšle vas 
in odganjale zimo, ki je bila letos dokaj mila in sko
raj brez snega. Maškare so se zbrale v gasilskem 
domu v Gornjih Petrovcih in tam tudi zaključile 
celodnevni pohod po vasi. Za muziko je tokrat, 
v odsotnosti Silve, skrbel Ernest Kovačec, večje 
razdalje pa so premagovali z novim gasilskim oro
dnim vozilom, ki ga je vozil Vlado Kardoš. 
Maškare so tako, kot vsako leto, pričarale vašča
nom pravo pustno veselo razpoloženje, vaščani pa 
so maškare prijazno sprejeli in jih pogostili.
Ni minil niti teden dni, že so se člani zopet zbrali 
8. marca v gasilskem domu v Gornjih Petrovcih in 
proslavili dan žena. Letos so pripravo hrane pre
vzeli moški in spekli čevapčiče ter drugo meso na 
žaru, ženske pa so pripravile sadno kupo in spekle 
pecivo. Za veselo vzdušje je poskrbel Ernest Ko
vačec s svojo harmoniko, za razliko od prejšnjih 
let pa se je tudi veselo plesalo in pelo. Vsaka žen
ska je dobila darilce, moški pa čokolado. Namen 
praznovanja dneva žena pa je bil predvsem veselo 
druženje, ki ga je dandanes vse manj.
Konec marca smo se številni člani in članice TD 
Vrtanek udeležili čistilne akcije, naše ženske pa so 
tudi pripravile malico za vse udeležence čistilne 
akcije vasi Gornji Petrovci in Peskovci.
12. aprila smo se s svojimi aranžmaji udeležile tra
dicionalne razstave velikonočnih jedi in pisanic, ki 
je bila letos v Križevcih.
Mesec maj je bil mesec za navidezen počitek in 
pripravo na Bučo pri Nedeli, ki se je letos odvijala 
v nedeljo, 15.06.2014. 14. bučo je obdarovalo lepo, 
sončno vreme, ki je privabilo veliko veselih obisko
valcev. Žal pa tudi letos ni bilo veliko sejmarjev, saj 
so bile vsepovsod po Prekmurju razne druge pri
reditve. Ob zvokih harmonike in pesmi je bilo ve
selo vzdušje pa tudi hrane in pijače ni zmanjkalo. 
Članice so tudi letos spekle veliko število langašev, 
porabile so kar 26 kg moke. Lansko leto smo si za
želeli lepo vreme in več obiskovalcev. To se nam je 
uresničilo. Letos pa si želimo, da bi bilo prihodnje 
leto več sejmarjev, da bi lahko zapisali:
» Sejem bil je živ...«

Prešernov pohod - na domačiji Draga Abrahama v Peskovcih

Pustni pohod po vasi, 2.03.2014

Buča pri Nedeli - priprava langašev, 15.06.2014

Zelo naporen mesec je bil avgust, kjer so se članice 
udeležile kar nekaj prireditev, kjer so pokazale svo
je kuharske sposobnosti in znanje. Najprej so se 
udeležile kuhanja minešte na tekmovanju za »Pe
trovski pisker«, ki ga je 2. avgusta pripravilo doma
če KMN Gornji Petrovci na nogometnem igrišču. 
23. avgusta so se odpravile na »Bogračiado« v Do
manjševce, 27. avgusta pa so celi dan pekle langaše 
za BSŠ Rakičan na sejmu v Gornji Radgoni.
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Buča pri Nedeli, Drago Škodnik iz Fikšinec - slamokrovstvo, 
15.06.2014

Marija Ambruš in Olga Pondelek sta kuhali mineštro na 
»Petrovskempiskru«, 2.08.2014

Članice TD Vrtanek na sejmu v Gornji Radgoni, 27.08.2014

Ob koncu avgusta pa je sledil zaslužen počitek na 
celodnevnem izletu, tokrat po domačem Prekmur
ju. Najprej smo si ogledali zavetišče za male živali 
»Mala hiša« v Lukačevcih, kjer nas je sprejel direk
tor in tudi naš član, Marjan Kerčmar. TD Vrtanek 
je zavetišču podaril hrano za mačke in pse. Nato 
smo se odpravili na Biotehniško srednjo šolo Ra
kičan, kjer nas je pričakal ravnatelj, Štefan Smodiš

TD Vrtanek na obisku v zavetišču za male živali »Mala hiša« v 
Lukačevcih, 31.08.2014

Obisk energijskih točk na Bukovniškem jezeru, 31.08.2014

Delavnica izdelovanja rož iz listja, 17.10.2014

in nam razkazal vse, kar nas je zanimalo. Pogostil 
pa nas je kar na svojem domu v Martjancih. Pot 
nas je vodila naprej v Filovce, kjer smo si ogledali 
lončarski muzej in v Dobrovnik med orhideje. Po 
kosilu v Dobrovniku pa smo se odpravili v naravo, 
do Bukovniškega jezera in energijskih točk. Čudo
viti sprehod po naravi so nasilno prekinili roji ko
marjev, ki so nas odgnali naprej v Moravske Topli-
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ce, kjer smo ob dobrih slaščicah v kavarni Praline 
zaključili naše potepanje, zadovoljni in veseli, da 
smo preživeli prijeten dan s prijatelji.
V mesecu oktobru smo pripravile delavnico izde
lovanja rož iz listja, ki jo je vodila naša predsedni
ca, Marija Ambruš. Izdelano cvetje smo uporabi
li za okras miz na martinovanju.
Martinovanje v Gornjih Petrovcih, ki je bilo 9. no
vembra je bil prav poseben praznik za celo vas, 
saj smo praznik krsta mošta združili z otvoritvijo 
obnovljene vaške dvorane v Gornjih Petrovcih. 
Prireditev sta pripravili Občina Gornji Petrovci 
in TD Vrtanek, kulturni program pa so obogatili 
Ljudski pevci in godci TD Vrtanek ter folklorna 
in gledališka skupina KUD Goričko. Člani KUD 
Goričko so prav za to priložnost pripravili nov 
skeč »Pokaži kaj maš«, ki se je nadaljeval v krst 
mošta. Sledilo je slastno Martinovo kosilo, nato 
pa zabava z Dragom Jošarjem.
November smo zaključile s pripravo pogostitve 
na naši tradicionalni prireditvi Prižiganje adven
tnih lučk pri osnovni šoli v Gornjih Petrovcih, 
29.11.2014. Zbralo se je zopet veliko domačinov, 
ki so ob slastnih pogačah in namazanih kruhkih 
občudovali lučke na smreki in prisluhnili adven
tnim mislim naše duhovnice, Jane Kerčmar in 
župnika, Dejana Horvata.
Slab teden za tem pa smo zopet pripravile majh
no prireditev, tokrat za naše najmlajše. V va
škem domu v Gornjih Petrovcih smo pripravile 
miklavževanje za petrovske otroke z delavnico 
peke božičnih piškotov. Miklavž in hudička sta 
spoznala, da se jih otroci nič ne bojijo. Strah je 
premagalo nestrpno pričakovanje daril in veselo 
rajanje.
Tako se je naše delo v letu 2014 končalo, a le na
videzno. Že načrtujemo, kaj bomo delali v priho
dnjem letu, upamo le, da bomo imeli dovolj moči 
in energije ter dobre volje. Želimo si tudi, da bi 
bili vsi naši člani in članice dobrega zdravja, kar 
želimo tudi vsem občankam in občanom tako 
vasi Gornji Petrovci, kot tudi vsem v naši občini. 
Zahvaljujemo se vsem, ki so nas v letošnjem letu 
kakorkoli podpirali in nam pomagali pri raznih 
prireditvah in upamo, da se bo dobro sodelovanje 
nadaljevalo še naprej.
Vsem pa želimo srečno v novem letu 2015!

Sonja Kerčmar

KUD GORIČKO V LETU 2014

Leto 2014 je bilo za člane in članice KUD Goričko 
najbolj delovno in uspešno v 21 letih delovanja. 
Število članov se je povzpelo na 29 in prav vsi ple
šejo, 13 članov pa tudi aktivno nastopa v amaterski 
gledališki skupini. Naš režiser je Aleksander Ru
žič, ki je do sedaj pripravil že 25 veselih skečev. 
Samo v letošnjem letu je pripravil dva nova skeča: 
Prva na Marsu in Pokaži kaj maš. KUD Goričko je 
imelo v letu 2014 do konca novembra kar 40 nasto
pov. V zimskem času smo pripravili 4 vesele večere 
in to na: Gradu, Cankovi, Kuzmi in v Tešanovcih. 
Predstavili smo se s tremi spleti goričkih plesov in 
vsaj 4 veselimi skeči, ki so nasmejali gledalce in 
jim tako polepšali zimske večere. Letos smo se po 
dolgem času spet predstavili občinstvu na festivalu 
skečev »Prefrigani Zgrebaš« v Pečarovcih in sicer 
z novim skečem: Prva na Marsu. S plesi ali skeči 
smo nastopali na raznih prireditvah v občini:10. 
obletnica Društva ljubiteljev starodobne tehni
ke Abraham Peskovci, svečana seja v Ženavljah, 
prevzem novega orodnega vozila PGD Gornji 
Petrovci, otvoritev obnovljene dvorane v Gornjih 
Petrovcih; na prireditvah v sosednjih občinah: pra
znovanje 8. marca v Domanjševcih, večer skečev v 
Svetem Juriju ob Ščavnici, v gostilni Puhan v Bo
gojini za veterinarsko društvo Celje, ob 40. obletni
ci KUD Šalovci v kulturnem domu v Šalovcih, na 
prazniku jabolk na Gornjem Seniku ter na dobro
delni prireditvi »Za otroke brez bolečin« v Bakov
cih. Nastopali smo turistom iz Nemčije in Italije 
v hotelu Diana v Murski Soboti ter izvedli kar 17 
nastopov za turiste v hotelu Vivat v Moravskih To
plicah. Naši člani pa so se izkazali tudi kot kuharji 
na bogračiadi v Domanjševcih in v kuhanju mine-

Veseli pozdrav članov in članic društva z  občnega zbora, 1.2.2014
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Veseli večer na Gradu, 15.03.2014 - skeč »Na njivi«

šte na tekmovanju za »Petrovski pisker« v domači 
vasi. Bilo je še več nastopov, a vseh nismo zapisali. 
Vsako leto se članice in člani KUD Goričko odpra
vimo tudi na enodnevni izlet, kjer se spočijemo, 
prijetno družimo in naučimo vedno kaj novega. 
Letos smo se odpravili v Porabje in si ogledali ču
dovite vasi in znamenitosti v naši bližini: Števa- 
novce (muzejska zbirka o Železni zavesi), Andov
ce (porabska domačija, Mali Triglav), Monošter 
(slovenski muzej na Madžarskem) in po prijetnem 
kopanju v kopališču v Monoštru obiskali še zgodo
vinsko točko Mogersdorf v Avstriji. Izlet, ki nam 
bo še dolgo ostal v prijetnem spominu, smo zaklju
čili v gostilni Pri Rudiju v Šalovcih.
Leto še ni končano, mi pa že načrtujemo nastope 
v prihodnjem letu in med prvimi bo sigurno veseli 
večer v obnovljeni vaški dvorani v Gornjih Petrov
cih v mesecu januarju. Že sedaj vabimo vse občan
ke in občane naše občine in tudi druge ljubitelje 
kulture, ki bi se radi nasmejali in preživeli vesel 
zimski večer, naj nas pridejo pogledat. Točen da
tum pa javimo pravočasno.
V letu 2015 si želimo predvsem, da bi bili vsi zdra-

Izlet v Porabje, 21.06.2014

Mogersdorf v Avstriji, 21.06.2014 - pozdrav članic KUD Goričko

in pozdrav članov KUD Goričko

Ekipa KUD Goričko je kuhala mineštro na “ Petrovskem 
piskru"

vi in polni energije in delovne ustvarjalnosti, pred
vsem pa dobre volje, ki jo bomo delili z vami, naši
mi gledalci. Tudi vsem vam želimo vse najboljše v 
novem letu 2015.

Članice in člani 
KUD GORIČKO
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PREGLED DELA 
OBMOČNEGA ZDRUŽENJA 
VETERANOV VOJNE ZA 
SLOVENIJO MURSKA 
SOBOTA V LETU 2014

Nastopil je čas, ko leto 2014 počasi polzi h 
koncu, istočasno pa se nam za leto dni oddalju
jejo tudi dogodki, ki so pred 23. leti prelomno 
vplivali na osamosvojitev Republike Slovenije. 
OZVVS Murska Sobota ohranja spomin na do
moljubje in enotnost državljank in državljanov 
v času osamosvojitvene vojne, spomin na čas, 
ko je bila Slovenija prvič brez prisotnosti tuje 
vojaške sile na svojem ozemlju in na čas, ko 
smo dosegli tudi mednarodno priznanje.
Ob zaključku leta smo zabeležili pregled aktiv
nosti v letu 2014, istočasno pa se zahvaljujemo 
vsem članom OZVVS Murska Sobota za nji
hovo delo in prosti čas, ki ga namenjajo naši 
organizaciji.
Naše združenje je letos obeležilo 15 let delova
nja. Ob tej svečani priložnosti smo 15. marca 
sklicali letni zbor veteranov, na katerem smo 
poleg analize realizacije finančnega plana za 
minulo leto in postavljanja novih ciljev za leto 
2014, podelili tudi zahvalne listine in plake
te. Zahvalne listine za tvorno sodelovanje in 
pomoč združenju so prejele občine: Gornji 
Petrovci, Hodoš, Murska Sobota, Moravske 
Toplice, Puconci, Rogašovci, Šalovci in Tiši
na, Vojašnica Murska Sobota, BEOSZ Székes- 
fehérvár ter Policijsko veteransko združenje 
Sever za Pomurje. Bronasto plaketo OZVVS 
za pomoč in delo v OZVVS so prejeli: Albin 
Mencinger, Antonija Gutman Kološa, Janko 
Aleksander in Marjan Unger. Zahvalno plake
to za uspešno sodelovanje so prejeli: DOŠ Pro
senjakovci, OŠ Tišina in Ciril Magdič iz PVD 
Sever (za uspešno meddruštveno sodelovanje). 
Bronaste plakete ZVVS za požrtvovalno delo v 
ZVVS so prejeli: Franc Apatič, Adam Luthar 
in Viljem Kovač, srebrni plaketi pa Janez Ko
loša in Slavko Gomboc. Valter Baldaš, Bogdan 
Micevski in Ivan Smodiš so prejemniki zahval
nih listin ob 20 letnici ZVVS za tvorno sode
lovanje pri vzpostavitvi in delovanju zveze. S 
svojo prisotnostjo so nas počastili predsednik

ZVVS, Ladislav Lipič, pred
sednik PO Pomurja, Niko 
Brus, predsedniki OZZVS 
Ljutomer, Lendava, Gornja 
Radgona, Ormož, predstav
nik policijskega veteranskega 
združenja Sever za Pomur
je, župani občin Rogaševci, 

Moravske Toplice, Puconci, Tišina, Gornji Petrovci 
in podžupan Murske Sobote, predstavnik Društva voj
nih invalidov Pomurja in predstavniki iz madžarskega 
BEOSZ Székesfehérvár in Szombatheja. Z slednjim je 
naše združenje podpisalo tudi listino o sodelovanju na 
mednarodnem področju.

Udeleženci zbora

5. aprila je bil v Kulturni dvorani Sevnica organizi
ran glavni zbor Zveze veteranov vojne za Slovenijo, 
kjer so podelili najvišja priznanja najzaslužnejšim čla
nom Zveze. Med prejemniki sta bila tudi člana našega 
območnega združenja. Zlato plaketo ZVVS je prejel 
Bogdan Micevski, red I. stopnje pa Ludvik Jonaš. 
Območna združenja Pomurja so ob Dnevu odprtih 
vrat vojašnice Murska Sobota, 10. maja, organizirala 
kuhanje vojaškega golaža.
V počastitev Dneva veteranov, 15. maja, smo se člani 
nekaterih OZZVS Pomurje udeležili 6. krvodajalske 
akcije na transfuzijskem oddelku bolnišnice v Rakiča
nu.
28. maja sta OZVVS Murska Sobota in Srednja po
klicna in tehniška šola Murska Sobota organizirali zbi
ralno akcijo za pomoč prizadetim v poplavah v Srbiji 
in Bosni in Hercegovini. S skupnimi močmi smo doni
rali ustekleničeno vodo, živila, higienske potrebščine, 
obutev, oblačila in posteljnino.
Naše združenje je ob počastitvi dneva državnosti in 
zaključku šolskega leta 24. junija skupaj z Občino Mo-
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ravske Toplice in Osnovno šolo Bogojina pripravilo 
proslavo. Mladim smo predstavili glavne osamo
svojitvene dogodke, po proslavi pa smo si ogledali 
del razstave »Dogodki leta 1991«.
Na dan državnosti, 25. junija, smo veterani skupaj 
z Občino Šalovci organizirali proslavo ob spomin
skem obeležju na nekdanji stražnici v Čepincih in 
3. pohod ob slovensko - madžarski meji. Kulturni 
program so popestrili učenci OŠ Šalovci in domači 
pevci.

Pohodi so priljubljena dejavnost veteranov

OZZVS Murska Sobota je tudi to poletje svojim 
članom zagotovila možnost počitnikovanja v bival
ni prikolici v Izoli.
16. julija je častni občan Mestne občine Murska 
Sobota postal predsednik Zveze veteranov vojne 
za Slovenijo, generalmajor Ladislav Lipič. Častni 
naziv si je prislužil predvsem zato, ker je s svojim 
delom v času osamosvajanja in kasneje, ko je bil 
slovenski veleposlanik v Budimpešti, v veliki meri 
pripomogel k razvoju regije.
OZZVS Murska Sobota se je 2. avgusta udeležila 
tradicionalnega 13. tekmovanja veteranov v lovu 
rib s plovcem, ki je potekalo na Ptuju. Tekmovalo 
je 37 ekip, naša pa je osvojila 4. mesto.
17. avgusta smo Prekmurci praznovali 95 let od 
priključitve k matični državi. V počastitev tega po
membnega dogodka smo se državne proslave v Bel
tincih udeležili tudi člani OZZVS Murska Sobota. 
23. avgusta smo v Šalovcih organizirali 12. Sreča
nje veteranov OZVVS Murska Sobota. Na srečanju 
je potekalo tekmovanje v raznih športnih discipli
nah. Prehodni pokal je že tretje leto zapored osvoji
la ekipa Beltinci, 2. mesto ekipa Gornji Petrovci, 3. 
mesto pa ekipa Murska Sobota. Razglasili smo tudi 
najboljše posameznike v določenih disciplinah. V 
metu bombe je 1. mesto osvojil Topolovec Franc, 
2. mesto Vogrinčič Jože, 3. mesto Gabor Vadon.

V pikadu je bil najuspešnejši Maučec Anton, 2. 
mesto je zasedel Abraham Anton, 3. mesto pa Ži- 
brik Štefan. V streljanju z zračno puško je 1. me
sto osvojil Smodiš Ivan, 2. mesto Karoli Feluši, 3. 
mesto Kovačec Tivadar. Pri metu na koš pa je bil 
najboljši Borc Štefan, 2. mesto je osvojil Kamni- 
čar Vlado, 3. mesto pa Marič Friderik. Srečanja se 
je udeležilo okrog 110 članov naše organizacije, z 
obiski pa so nas počastili tudi predsednik ZVVS, 
Ladislav Lipič, župan Občine Šalovci, Iztok Far
tek, župan Občine Gornji Petrovci, Franc Šliht
huber, veterani iz BEOSZ Székesfehérvárja, pred
stavniki sosednjih OZVVS in predstavniki PVD 
Sever Pomurja.

Tudi z  zabijanjem žebljev se lahko prisluži torta

30. avgusta smo se predstavniki organizacije ude
ležili proslave ob 17. občinskem prazniku Občine 
Gornji Petrovci in 80. obletnici pristanka prvega 
stratosferskega balona v Ženavljah.

Pri spominskem obeležju v Ženavljah

6. septembra se je naša ekipa s praporščakoma v 
vojašnici generala Maistra v Mariboru udeležila 
usposabljanja, ki ga je organizirala Zveza vetera
nov. Usposabljanja pod vodstvom praporščaka 
Zveze veteranov, Dominika Grmeka se je udele-
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žilo 81 praporščakov iz vse Slovenije, uspo
sabljali pa so se za opravljanje protokolarnih 
nalog in žalnih dogodkov.
20. septembra smo veterani obiskali Gorenj
sko. Ogledali smo si vojašnico v Bohinjski 
Beli, kjer nam je dežurni predstavil delo in 
oborožitev gorske enote ter spominsko sobo. 
Pot smo nadaljevali do Ribčevega lazu, spo
menika štirih srčnih mož, Cerkve svetega Ja
neza in Slapa Savice. Po kosilu smo si ogleda
li še Planšarski muzej v Stari Fužini.
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Prelepa Gorenjska nas ni razočarala

Člani OZZVS smo se 19. oktobra udeležili 
slovesnosti v počastitev 70 let spomina na pa
dle borce NOB in praznik Občine Puconci. 
24. oktobra smo se v Grajski dvorani v Mur
ski Soboti udeležili posveta z naslovom Vloga 
TO Pomurja v procesu osamosvajanja, ki ga 
je organiziral Pokrajinski odbor Pomurja.
30. oktobra smo s prižiganjem sveč ob spo
minskih obeležjih počastili spomin na premi
nule.
5. novembra so se predstavniki združenja 
udeležili slovesnosti od dnevu Rodovskega 
bataljona 72. brigade Slovenske vojske, ki jo 
je organizirala vojašnica Murska Sobota. Slo
vesnost je potekala v Gledališču Park Murska 
Sobota, slavnostni govornik prireditve pa je 
bil generalmajor Ladislav Lipič.
Poleg navedenih aktivnosti je naša organiza
cija sodelovala še v približno sto dejavnosti. 
Na koncu pa želim še vsem veterankam, ve
teranom in vsem občanom srečno, zdravo in 
predvsem varno novo leto 2015.

Za OZVVS Murska Sobota zapisal 
podpredsednik Bogdan Micevski

MAJSKI POHOD PO OBRONKIH 
VASI STANJEVCI

Na pohod po obronkih vasi Stanjevci smo se podali 
18. maja 2014 s startom ob 9.00 uri. Na igrišču KMN 
v Stanjevcih se nas je zbralo 80 pohodnikov, članov 
Pohodnega društva Miroslav Viher Stanjevci in po
hodnikov iz drugih krajev Pomurja. Na startu je po
hodnike pozdravil predsednik društva in jim zaželel 
prijeten pohod. V lepem majskem jutru smo se podali 
na pot dolgo 15 km. Hodili smo v dobrem vzdušju in 
preko Majorca prispeli na vrh Cirkvišča (355 m). Po 
kratkem počitku in okrepčilu smo se spustili v doli
no. Pot smo nadaljevali do vaške kapele, ki sameva na 
hribčku sredi vasi. Pri kapeli smo se dobro okrepčali 
z domačo malico in jo tudi dobro zalili. Po najlepšem 
delu pohoda smo pot nadaljevali po cesti, ki pelje na 
Križarko. Mi pa smo prej zavili v gozd in pred nami 
se je pokazala cerkvica Sv.Ane. Ogledali smo si jo 
in nadaljevali proti najvišji točki stanjevskega gozda, 
Piramidi. Po pričevanju naj bi na tem mestu stal le
sen stolp v obliki piramide. Naša označena pot nas 
je peljala naprej po gozdu proti otovskemu igrišču 
malega nogometa, kjer smo si oddahnili, se okrepčali 
in nadaljevali pot proti vasi. Šli smo mimo nekdanje 
vaške šole, v kateri je učil zadnji vaški učitelj, Miro
slav Viher, po katerem se imenuje tudi društvo. Sedaj 
je nekdanja vaška šola preurejena v lep kulturni dom 
občine Gornji Petrovci. Kmalu za tem smo prispeli 
na cilj, urejeno igrišče KMN Stanjevci, kjer nas je ča
kalo kosilo. Po kosilu, prijetno utrujeni, a zadovoljni, 
smo se razšli z mislijo na naslednje pohode.

Marjan Šafran

Pohodniki pri kulturnem domu Občine Gornji Petrovci v Stanjevcih
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VELIKONOČNI NOČNI 
POHOD

Na predlog tajnice našega pohodnega dru
štva smo se odločili, da bomo organizirani 
velikonočni nočni pohod v nedeljo, 20. apri
la 2014. Zbrali smo se pred vaško - gasilskim 
domom, se fotografirali in ob 21.00 uri kre
nili na pot.

Pohodniki na velikonočnem nočnem pohodu, 20.04.2014

Večerja v kmečkem turizmu Graj v Otovcih

Pohoda se je  udeležil tudi župan, Franc Šlihthuber 
z ženo Anico

Podali smo se po cesti proti sv. Ani in naprej proti Kri
žarki. Svetili smo si s lučmi, ki so bile podobne starim 
lampašom na petrolej. Od Križarke smo krenili naprej 
po cesti do kmečkega turizma Graj, kjer nas je čakala 
okusna večerja. Ni manjkalo tudi dobre kapljice. Za 
dobro razpoloženje in ples je poskrbel vaški godec, ki 
je pridno raztegnil svoj meh. Veselo rajanje se je zavle
klo do jutranjih ur velikonočnega ponedeljka, ko smo 
se, mimo sadjarstva Smodiš, odpravili proti domači 
vasi Stanjevci na zaslužen počitek, saj nas je nočni 
pohod in rajanje pozno v noč precej utrudilo.

Marjan Šafran

POHOD NA TROMEJNIK

Pohoda na Tromejnik smo se kljub lepemu vremenu 
udeležili le štirje pohodniki, v nedeljo 26. oktobra. 
Zbrali smo se pred vaško - gasilskem domom in se 
podali na tradicionalno 27 km dolgo pot. Šli smo po 
cesti mimo vaške kapele v Gornje Petrovce proti Šu- 
lincem. Po dolini ob potoku Merak smo prišli v Že
navlje, kjer smo se ustavili pri spominskem obeležju 
pristanka stratosferskega balona iz leta 1934. Tu smo 
se fotografirali, se okrepčali in nadaljevali pot proti 
Martinju. V Martinju pri športnem centru se nam je 
pridružil še en pohodnik. Skupaj smo odšli naprej v 
vas Trdkova. Pri tristoletnem hrastu smo krenili de
sno mimo nekdanje karavle in evharističnega križa, 
ki predstavlja sožitje treh narodov. Zavili smo v gozd 
in hodili kakor po tepihu, po sveže odpadlem listju. 
Še po hribčku navzgor in že smo prispeli do mejnega 
kamna treh dežel. Tromejnik je geografska točka na 
SV Slovenije, na tromeji med Avstrijo, Madžarsko in

Pri spominskem obeležju v Ženavljah
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Pri tromejnem kamnu

Slovenijo. Postavljen je bil leta 1924. Posedli smo 
po klopeh, odprli nahrbtnike in se dobro okrepčali 
in odpočili od dolge poti. Po malici in slikanju smo 
počasi krenili nazaj proti Martinju. V bližnji gostil
ni smo se odžejali in šli proti vasi Boreča. Spustili 
smo se v dolino mimo vaško - gasilskega doma in 
nato navkreber mimo evangeličanskega pokopa
lišča proti cerkvi sv, Ane, kjer smo se pogreli na 
popoldanskem soncu, veseli, da je večina poti že 
za nami. Pot nas je vodila le še do domače vasi 
Stanjevci, kjer smo se zadovoljni razšli vsak proti 
svojemu domu.

Marjan Šafran

BOHINJ

V Pohodnem društvu Miroslav Viher smo se letos 
odločili, da obiščemo lepote Bohinja in njegove 
okolice. Na ta izlet smo krenili 21. junija 2014 v 
zgodnjih jutranjih urah. Danilo se je že in obetal

Pot čez Komarčo

Na poti čez Komarčo - pogled na Bohinjsko jezero

se je lep dan. V Lescah smo zapustili avtocesto 
in se peljali skozi najlepše mesto na Gorenjskem, 
Bled. Če si pobližje ogledamo Bled, imamo veliko 
za videti: obširno jezero z otokom, na skali grad, 
hoteli. Samo spomnimo se Avsenikove melodije: 
Otoček sredi jezera, gori pa cerkvica, na sivi skali
grad stoji, ej Bled prekrasen si....Bled je ostal za
nami in že smo se peljali skozi Bohinjsko Belo z 
znanim babjim zobom na levi strani. To je špičasta 
skala podobna zobu. Peljali smo se po ozki dolini 
ob Savi Bohinjki proti Bohinjski Bistrici, kjer se 
dolina že precej razširi. Pogled nam je krenil po 
vrhovih bohinjskih gora, ki so se vse bolj bližale. 
Na desni strani se je že pokazalo Bohinjsko jeze
ro s svojo modro barvo. Pri hotelu Zlatorog smo 
zapustili avtobus in se razdelili v dve skupini. Prva 
skupina je šla preko Komarče k Črnemu jezeru, ki 
je sedmo po vrsti v nizu triglavskih jezer. Pri pla
ninski koči Savica smo prečkali Savo Bohinjko in 
nadaljevali pot po gozdu. Pot se je vijugala sem ter 
tja in se vse bolj strmo dvigala proti vrhu Komar
če. Odpiral se nam je pogled proti Voglu in slišati

Pri Črnem jezeru
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Pri Hudičevem mostu

je bilo tudi šumenje slapa Savice. Z vrha Komarče 
smo se med gostimi drevesi smrek spustili do Čr
nega jezera. Jezero je veliko in ne pravijo zaman, 
da ima v Bohinj dež ta mlade. Ob jezeru smo nare
dili nekaj posnetkov, pojedli malico iz nahrbtnika, 
se odpočili in počasi krenili nazaj v dolino. Spoto
ma smo si ogledali še Savo Bohinjko nad slapom 
in prišli do hotela Zlatorog.
Druga skupina pa je krenila na ogled slapa Savica. 
Po številnih stopnicah so prispeli k slapu, ki mo
gočno šumi in pretaka svoje vode po reki navzdol. 
Ogledali so si to silo narave in krenili nazaj proti 
dolini. Pri Zlatorogu jih je čakal avtobus in večino 
odpeljal do gondole, ki vozi na Vogel, nekateri pa 
so naredili pohod ob jezeru. Gondola je povzdigni
la naše izletnike v višave. Na Voglu so se odpeljali 
naprej na Orlove glave, kjer se jim je odprl razgled 
vse do našega očaka Triglava. Vreme je bilo pre
čudovito, a hladno. Po ogledu Vogla so se vrnili z 
gondolo nazaj na avtobus in k Zlatorogu.
Tudi naša skupina se je vrnila od Črnega jezera in 
skupaj smo se odpeljali v središče Bohinja. Ogle-

Smučišče Senožeta

dali smo si od zunaj cerkvico sv. Janeza in krenili 
čez most proti Stari Fužini, kjer smo si ogledali 
Hudičev most in korita Mostnice. Hudičev most 
je dal zgraditi leta 1777 baron Žiga Zois, zaradi 
boljšega transporta surovin in izdelkov iz svoje že
lezarne. Po ogledu mostu smo se zapeljali na smu
čišče Senožeta v Srednji vasi, kjer smo si privoščili 
piknik v naravi. Na prirejenem prostoru za piknike 
je Zlata spekla mesne dobrote na žaru, ostali pa 
smo poskrbeli za tekoče zadeve, ki jih tudi ni manj
kalo. Piknik je potekal v dobrem razpoloženju. Ob 
odhodu smo se zahvalili oskrbniku smučišča za 
prostor in gostoljubje in krenili proti Bohinjski Bi
strici in domu, kamor smo se vrnili v poznih noč
nih urah.

Marjan Šafran

PO MURSKI SOBOTI

Tudi letos smo se zbrali na ponedeljkovem Ani
nem pohodu in se odločili, da se 25. julija od
peljemo z vlakom v Mursko Soboto. Pohodniki 
Pohodnega Društva Miroslav Viher smo krenili 
peš na železniško postajo v Gornje Petrovce in 
se ob 16.00 uri z vlakom odpeljali v Mursko So
boto. Med potjo smo se dogovorili, da obiščemo 
in prižgemo svečo na grobu našega učitelja, Mi
roslava Viherja na pokopališču v Murski Soboti. 
Miroslav Viher je bil pomemben mož za Sta
njevce, dober učitelj in še boljši pohodnik, saj je 
vsak dan prepešačil pot iz Stanjevec v Ženavlje, 
kjer je učil in nazaj. On ni bil samo moj učitelj, 
ampak sva po končani osnovni šoli ostala tudi 
dobra prijatelja. Rad sem hodil k njemu, veliko

Na grobu Miroslava Viherja

33



NOVINE, številka 34 Delovanje društev v  občini

V Pizzeriji Royal

mi je pripovedoval o težkem življenju vaškega 
učitelja, o številnih selitvah, vojnih grozotah, pa 
tudi o lepih stvareh. Rad sem prisluhnil njego
vim besedam, ki so mnoge koristile mojemu na
daljnjemu življenju. Znal je prisluhniti in mar
sikaj svetovati, zato ga še posebej ohranjam v 
spoštovanja vrednem spominu. V društvu smo 
ponosni, da nosimo njegovo ime.
Počasi smo zapustili pokopališče in krenili do 
picerije Royal, kjer smo si privoščili slastne 
pice. Julijsko sonce je prijetno grelo, mi pa smo 
uživali v senci gostilne. Nato smo se odpravili 
v center mesta, kjer smo si privoščili sladoled. 
Sprehod po mestu smo zaključili na železniški 
postaji. Med potjo smo srečali najmlajšo Vihro- 
vo hčerko, Stanko, ki nas je pospremila do po
staje. Vlak nas je zapeljal nazaj na Goričko v 
Gornje Petrovce, od koder smo se peš vrnili v 
Stanjevce.

Marjan Šafran

Ohladitev s sladoledom

DRUŠTVO OLDTEIMER 
»ABRAHAM«

Člani našega društva smo bili tudi letos ob 10. oble
tnici društva zelo aktivni. Udeležili smo se raznih 
srečanj in razstav s starodobniki doma in v tujini, 
stekle pa so tudi priprave na 10. obletnico društva. 
Kot že tradicionalno, smo se tudi letos v začetku 
aprila odpravili na otvoritveno vožnjo, v začetku 
maja pa na prvomajsko vožnjo, s katero obeležuje
mo vstop Slovenije v EU.
8. - 13. junija pa se nas je 11 članov odpravilo na 
šestdnevno potepanje s starodobnimi traktorji po 
Sloveniji, od Gornjih Petrovec do Metlike in po 
več krajih Dolenjske, kjer smo po poti spoznali 
precej novih prijateljev in si ogledali mnogo raznih 
znamenitosti. Povsod smo bili z navdušenjem spre
jeti in so nas v več mestih tudi pogostili, skratka, 
niso mogli verjeti, da smo se tako daleč pripeljali s 
starimi traktorji. V šestih dneh smo prevozili 640 
km. V naslednjem letu pa imamo v načrtu vzpon s 
starodobniki na Vršič.

Razstavljeni starodobni traktorji na 10. obletnici delovanja 
društva v Peskovcih

Člani društva so prejeli priznanja za 10 let članstva
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Letos, 12. julija smo obeležili 10. obletnico delova
nja društva s kulturnim programom in 10. medna
rodnim srečanjem starodobnikov in stare tehnike 
v Peskovcih, kjer tradicionalno prirejamo srečanja 
s prikazom starodobnikov in raznimi zabavnimi 
igrami. Ob obletnici smo podelili priznanja čla
nom za 10. letnico članstva, občinam in drugim 
organizacijam in posameznikom pa plakete in za
hvalo za sodelovanje. Obisk srečanja je bil proti 
pričakovanju zelo dober, druženje pa se je zavleklo 
pozno v noč.
Vsem občankam in občanom želim v svojem in v 
imenu članov društva prijetne božične praznike 
ter srečno in zdravo novo leto 2015.

Aleksander Bencik

IŠČETE SREČO?
SLEDITE BUMERANGOM!

Morda še kdo ne ve, da je s srečo tako, kot z bu
merangom, ki ga vržeš in se vrne k tebi nazaj. Tudi 
sreča se vedno povrne, saj velja, da več je daš - več 
je imaš. V Društvu za aktivno preživljanje proste
ga časa in razvoj Bumerang sreče delimo v Obči
ni Gornji Petrovci srečo med otroke že tretje leto. 
Lansko leto smo zaključili z božičnim obdarova
njem treh družin z otroki in obiskom Doma za 
starejše v Radencih. In kot smo obljubili lani, v 
našem društvu nismo zaspali na lovorikah, temveč 
smo šli pogumno in vztrajno naprej. Sklicali smo 
občni zbor in si zadali nove cilje, aktivnosti in do
godke.

ZAČELI SMO TRADICIONALNO
Februarja smo organizirali in izvedli že 2. zimski 
tabor, ki je trajal od 26. do 28. februarja v kultur
nem domu Občine Gornji Petrovci v Stanjevcih. 
Tabora se je udeležilo 17 otrok, ki so imeli mo
žnost brezplačno in aktivno preživeti zimske po
čitnice v naši družbi. Čeprav je tabor trajal le tri 
dni, smo se neizmerno zabavali in se veliko novega 
tudi naučili, saj smo na tabor povabili Nika Janko
viča in Damirja Miholiča, judoista, ki svoje znanje 
z veseljem prenašata na otroke. Otroci so spoznali 
judo in se v njem tudi preizkusili - nekateri so bili 
tako navdušeni in uspešni v »treningu«, da bi jih 
bili veseli tudi v Judo klubu Beltinci. Obiskala nas

je tudi Blanka Škafar s svojim kužkom Badijem. 
Blanka je že od rojstva slepa in nam je opisala ka
kšno je življenje s slepoto. Otroci so se spoznali z 
drugačnostjo in se naučili, kako se vesti, če imamo 
prijatelje, ki so drugačni od nas. Veliko smo ustvar
jali, predvsem s šivanko in sukancem, v petek pa 
smo se posladkali s krofi in za zaključek tabora 
imeli pravi pustni ples v maskah.

DO POLETNEGA TABORA JE ŠE 
DALEČ
Večino otrok, ki obiskujejo naš tabor, prihaja iz 
občine Gornji Petrovci in je z nami že od naših 
začetkov, torej od prvega poletnega tabora leta 
2012. Spletle so se prijateljske vezi in tako nam je 
vsem zelo težko počakati do poletnega tabora, ko 
se spet vidimo. Zato v društvu tudi vmes organizi
ramo prireditve in dogodke, ki popestrijo otroški 
vsakdan. Aprila smo v sodelovanju z osnovno šolo 
Gornji Petrovci izvedli medgeneracijsko veliko
nočno delavnico, katere se je udeležilo 13 otrok 
s svojimi starši, babicami in tetami. Delavnica je 
bila zanimiva in zabavna, saj smo izdelovali veliko
nočne »reciklirane« zajčke in velikonočne voščil
nice. Ker pa brez sladkih dobrot ni velikonočnih 
praznikov, smo spekli še velikonočne pisane kekse 
in jih seveda tudi takoj vse pojedli.
Člani društva Bumerang sreče se z veseljem ude
ležujemo različnih dobrodelnih dogodkov, s kate
rimi doprinesemo k lepšemu vsakdanu nas vseh. 
S socialnim podjetjem Zavod Korak naprej večkrat 
letno sodelujemo pri dobrodelnem dogodku, kjer so
cialno ogroženim družinam pomagamo z donacija
mi oblačil in igrač za otroke. Nazadnje smo se skupaj 
družili in pomagali ljudem v mesecu oktobru. 
Dobrodelni smo bili tudi na Dnevu za spremembe, 
ki je potekal pod okriljem Slovenske filantropije 
in Hiše Sadežev družbe. Na dogodku smo za sim-

Poletni tabor 2014
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Zimski tabor 2014

bolne prostovoljne prispevke prodajali oblačila 
in različne predmete, kot so knjige, skodelice, 
igrače, zbrani znesek pa je šel za plačilo malic 
otrokom, katerih starši tega ne zmorejo. O našem 
dobrem delu se že daleč sliši in odpravili smo se 
tudi preko Mure. Članice društva smo pomagale 
pri izvedbi » Teka miru« na Ptuju in sodelovale kot 
animatorke za otroke. Z otroki smo ustvarjale in 
spodbujale tekače s celega sveta.
Nato je bil čas priprave na poletje. Iskali smo nove 
člane, dobrosrčne donatorje, ljudi, ki mislijo in de
lajo dobro za otroke, tako kot mi. Zanimalo pa nas 
je tudi, kako ljudje doživljajo Bumerang sreče in 
porodila se je ideja za natečaj, prav na to temo. 
Naša članica in vodja likovno - literarno - foto
grafskega natečaja, Jasmina Lebar je 5. 6. 2014 
razpisala tematiko, in sicer asociacije na pojem 
Bumerang sreče. Razpis smo poslali po Slove
niji in čakali na prispevke. Jeseni smo zbrali vse 
prispevke natečaja, ki se je zaključil 5. 10. 2014. 
Strokovna komisija je pregledala 52 del sodelu
jočih, se odločila za najboljše tri pri vsakem po
dročju, nam pa je preostalo le še to, da podelimo 
nagrade, kar smo storili 24. oktobra v kulturnem 
domu Občine Gornji Petrovci, na zaključni pri
reditvi. Dogajanje so popestrili otroci vrtca Jur
ček Gornji Petrovci s plesno - pevsko točko pod 
mentorstvom Brigite Novak, pevka Špela Novak 
in Ljubiteljska dramska skupina Mokoš. 
Nagrajeni prispevki:
Likovni prispevki:
1. mesto: Luna Bobič, Z družino na sprehodu
2. mesto: Jasna Rituper Hari, Bumerang sreče
3. mesto: Sanja Špindler, Bumerang sreče 
Literarni prispevki:
1. mesto: Majda Arhnauer Subašič, Večno iskanje
2. mesto: Ana Stančin, Bumerang sreče
3. mesto: Maja Strle, Osrečuj ljudi

Bumerang sreče sodeluje tudi na dobrodelnih dogodkih

Ker smo julija letos, kot uradno društvo praznova
li svoj prvi rojstni dan, smo bili mnenja, da se je še 
vedno potrebno predstaviti širši skupnosti, le tako 
nas bodo ljudje bolje spoznali. Zato smo se v mesecu 
juliju udeležili 6. sejma NVO, kjer smo stkali nova 
prijateljstva z različnimi društvi in zavodi. Julij je bil 
produktiven mesec za naše društvo, pridobili smo 
nove članice (Jasmina Čagran, Petra Črnko, Janja 
Bobič) in pridobili veliko novih podpornikov za naš 
težko pričakovani 3. Poletni tabor Bumerang sreče.

IN ŽE JE TU POLETNI TABOR 2014
Otroci (mi pa verjetno še bolj) smo že zadnji dan 
zimskega tabora sanjali o 3. poletnem taboru, ki je 
potekal en teden, od 14. do 18. julija v športnem par
ku Križevci. Na taborih je vsako leto vse več otrok, 
na letošnjem je bilo 37 otrok. Naš namen je še vedno 
ponuditi otrokom, ki nimajo možnosti počitnikova
nja na morju, aktivne in lepe počitnice, zato so naši 
tabori brezplačni in dosegljivi vsem otrokom. Seveda 
nam to ne bi uspelo brez podpore občine, donatorjev 
in staršev, ki nam pomagajo, da so otroški obrazi na
smejani. Trudimo se, da otrokom na taborih ponudi
mo nekaj novega, drugačnega in zanimivega. Na ta
boru so nas obiskali Prekmurski Pandolaši, Enovita 
društvo za veselo življenje, Murska Sobota Storcks, 
Dance Team Tigercats - Tigrice iz Maribora, pripa
dniki Slovenske vojske in vsak po svoje prikazali, s 
čim se ukvarjajo. Otroci so vsak dan pričeli s telo
vadbo, čez dan igrali nogomet, med dvema ognjema, 
badminton in še kaj. Nastalo je veliko risbic, kolažev, 
pobarvank, izdelkov iz zamaškov, slame, flisa, zape
stnic iz gumbov in blaga, bumerangov iz fimo mase, 
izdelali pa smo si tudi šotore za počitek po kosilu 
ter koše za ločevanje odpadkov, ki jih bomo lahko 
drugo leto ponovno uporabili. Seveda ni šlo brez tra
dicionalnega sredinega obiska kopališča Vivat, ki se 
je zaključil s kosilom in čarodejsko predstavo. Tabor
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smo zaključili z dnevom odprtih vrat ob 1. rojstnem 
dnevu društva, nastopi otrok in štafetnimi vodnimi 
igrami med otroci, starši in člani društva. V en glas 
smo zavpili, da komaj čakamo zimski tabor 2015.

LETO BOMO ZAKLJUČILI BUME- 
RANGASTIČNO
Približuje se konec leta. Mi ga bomo zaključili v sti
lu, tako kot se spodobi, v novo leto bomo namreč 
zaplesali, in sicer 17. 12. 2014 na božičnem mini di- 
sco plesu v Stanjevcih, takoj za tem pa bomo tako, 
kot nam je že v navadi, obdarili še tiste, ki jim življe
nje ne prizanaša, s paketi pomoči.
Obiskali bomo tudi otroke v bolnišnici, ki praznike 
preživljajo stran od svojih domačih in jim poskušali 
z majhnimi darilci narisati nasmehe na obraz.
To je tudi naša novoletna želja, smejoči se otroški 
obrazi, vedno in povsod. Kar se pa tiče naših no
voletnih zaobljub pa za enkrat le to: v novem letu 
se bo, tako kot v starem, pelo, plesalo, ustvarjalo, 
zabavalo in osrečevalo. Na vas pa je, da sledite bu
merangom in našli boste srečo.
Hvala vsem donatorjem, posameznikom, društvom, 
OŠ Gornji Petrovci in Občini Gornji Petrovci, ki 
nam zaupate in nam pomagate tkati pot sreče.
Pa srečno!

Ekipa Bumerang sreče

8. POHOD VAŠČANOV 
IN VIKENDAŠEV KUKEČA

Osmo leto zapored smo žene uspele v našo vasi
co zvabiti mnogo vikendašev in drugih ljubiteljev 
pohodov. Sicer se nas je letos zbralo nekaj manj 
pohodnikov kot običajno, temu je botrovalo tudi 
vreme, saj je nekaj dni pred pohodom nepretrgano 
deževalo.
Kot zmeraj, smo se tudi letos zbrali pri vaško - ga
silskem domu, zadnjo soboto v aprilu, 26.4.2013 
ob 9.30. Pred pohodom sta nam spregovorila Mar
janca in župan, Franc Šlihthuber. Letošnji pohod 
je bil najdaljši do sedaj, saj smo prehodili slabih 
20 km. Prav tako kot lani, smo imele žene dosti 
dela s sestavo poti, katero smo prehodili. Od va
ško - gasilskega doma smo se podali navzgor po 
cesti mimo vikenda Janija Žilavca. Pot nas je vodi
la do glavne ceste Bokrači - Kukeč - Panovci, kjer

Domačini in vikendaši na pohodu po Kukeču

smo zavili na levo proti Bokračem ter nadaljevali 
v tej smeri vse do stare zbiralnice mleka, na bregi 
pri Fronceke. Tukaj smo zavili z glavne ceste in se 
spustili v dolino do spodnjih Srejšov in Lazarje
vih. S strani družine Srejš smo bili lepo pogoščeni. 
Žene pa smo pohodnikom ponudile tudi obložene 
kruhke. Od tod smo si lahko od daleč ogledali do
mačijo Gergar, za katero takrat še nismo vedeli, 
da bo sodelovala v šovu Kmetija nov začetek, no 
lahko bi rekli tudi nor začetek. Naprej nas je vodila 
makedamska cesta, ki ločuje sosednji vasi Kukeč 
in Krnce. Po poti smo lahko opazovali prebujajočo 
se naravo, vse je zelenelo. Ko nas je pot pripeljala 
do gasilskega doma Krnci, smo zavili levo navzgor 
po prav tako makedamski cesti, ki vodi do lovske
ga doma Ivanovci. Tam smo imeli drugi postanek. 
Tudi na drugi postaji smo žene pohodnikom po
nudile obložene kruhke, domače pecivo in pijačo. 
Starešina lovske družine Ivanovci, Mihael Tremel - 
Miška nam je na kratko predstavil lovsko družino, 
če je imel kdo kakšno vprašanje, pa je z veseljem 
odgovoril. Novi gospodar lovske družine, Robert 
Lavtar nam je pokazal notranjost lovskega doma.

Pohod
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Po zanimivi razlagi in ogledu lovskega doma nas 
je pot vodila naprej do domačije Lazar Jožeta v 
Ivanovce, našega izletnika in prijatelja, ki nas je 
tudi lepo sprejel in pogostil. Po še eni postaji polni 
dobrot smo se podali nazaj proti zbirni točki. Do 
tja je bila še dolga pot. Ta nas je vodila po glavni 
cesti Ivanovci - Kančevci - Kukeč. Med potjo je 
bilo kar nekaj manjših vzponov in ti so povzročali 
preglavice nekaterim pohodnikom, vseeno pa so 
vsi prišli na cilj. Ponudili smo jim osvežilne pijače 
in slastno malico. Tako je za nami še en uspešno 
izpeljan pohod. Vse žene smo prepričane, da ni za
dnji in vse naše pohodnike vabimo med nas tudi 
prihodnje leto.

Nina Cifer

FAŠENEK NA KUKEČE 2014

Letos smo se žene odločile, da k sodelovanju po
vabimo tudi moške člane društva. Tako se nam je 
pri ugajanju norčij pridružil Zolti. Niti za trenutek 
nismo pomišljale, v kaj bi se našemili. Izbrale smo 
naše zimske olimpijce s Tino Maze na čelu. Na dan 
norcev smo se dobili pri Slavici. Glede preobleke ni
smo imeli težav. Vsak si je moral najti nekaj starejših 
športnih preoblek in nekaj pripomočkov, ki spadajo 
k posameznim športom. Za masko smo si nadeli kar 
plastificirane slike obrazov naših olimpijcev. Kot bi 
trenil smo bili pripravljeni za pustno pustolovščino. 
Ker smo bili vrhunski športniki, smo prišli pozdra
vit in pokazat našim sosedom in prijateljem meda
lje, ki smo jih dobili na olimpijadi. Pobirali smo tudi 
nagrade za naše uspehe. Tudi letos smo najprej obi
skali starejše vaščane, sledili so naši kmetovalci in 
na koncu smo obiskali še preostale znance, sosede

Pustne šeme na Kukeču

in prijatelje. Vsi so bili navdušeni nad našimi uspehi 
in nas nagradili. Kot vedno smo se na koncu dobili 
pri naši blagajničarki in pogledali, ali smo dobili kaj 
za naše uspehe in financiranje športne opreme za 
prihodnje zimske olimpijske igre.

Nina Cifer

KOSTANJEV PIKNIK 2014

Letos smo imeli najbolj skromen kostanjev piknik v 
vseh letih. Narava je namreč bila tako presenečena 
nad količino dežja v tem letu, da tudi kostanji niso 
obrodili velike količine plodov in kakovost je bila pri
merna vremenskim razmeram. Zbrali smo le nekaj 
kilogramov, toliko, da je lahko vsak okusil kostanj. Ta 
piknik je bil tudi poseben zato, ker sta nas Marjan
ca in Zlatko presenetila in pogostila tudi z drugimi 
dobrotami. Letos so bile namreč lokalne volitve, na 
katerih so vaščani še enkrat več zaupali Zlatku. On 
je namreč zmagal tako za vaškega predsednika, kot 
svetnika. Po zmagi pa sta se z Marjanco zahvalila s 
pozornostjo, s katero mislim, da se ni še noben kan
didat v občini. Napekla sta namreč več vrst mesa, 
dodala priloge in solato. Tako smo se ob obilo dobre 
hrane in pijače družili v pozne večerne ure, ko smo 
se poslovili in si obljubili, da se bomo ob pečenju 
kostanjev družili spet naslednje leto.

Nina Cifer

IZLET DRUŠTVA ZENA 
KUKEČ 2014

Na zaporedni osmi izlet smo se žene odpravile v 
našo sosednjo Madžarsko. Kot vedno smo s sabo 
povabile še sosede, prijatelje in sorodnike. Izlet sta 
tokrat organizirala naš redni obiskovalec pohodov 
zgodovinar, Franc Kuzmič in Slavica. Letos smo se 
prav tako kot lani odpravili na pot ob 7. uri. V Mur
ski Soboti smo pobrali še preostale izletnike. Naprej 
smo krenili po avtocesti do naše vzhodne sosede 
Madžarske. Mejo smo prestopili na mejnem preho
du Letinje. Od tu nas je pot vodila do vasice Načka- 
niža, kjer so se naši predniki zbirali v najbližji cer
kvi. Ogledali smo si notranjost prenovljene cerkve. 
Gospod Kuzmič nam je povedal nekaj zgodovinskih 
dogodkov in slikovito opisal manjše potovanje Go-
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Kukečanke na izletu

ričancev do tistega časa najbližje cerkve. Po ogledu 
in osvežitvi s hladno pijačo smo krenili dalje proti 
malemu Balatonu. Tam smo se ustavili in si ogledali 
spomenik vojske iz časa Austro Ogrske, kapelico in 
ruševine nekdanje cerkve. Po ogledu in zelo zanimivi 
in slikoviti razlagi g. Kuzmiča smo si vzeli še čas za 
okrepčilo. S seboj smo imeli malico. Po izkušnji iz 
prejšnjega leta smo se žene odločile, da izletnikom 
ponudimo pečena rebra, kruh, zelenjavo in domače 
pecivo. Seveda ni manjkalo niti pijače, domačega 
vina in različnih sokov. Ko smo se okrepčali, smo 
se odpravili naprej proti glavni postaji našega izleta, 
Balatonu. Ob prihodu na Balaton nas je nagovorila 
predsednica društva Marjanca in kasneje še g. Kuz
mič. Marjanca je povedala, da se sedaj lahko skupaj 
ali po manjših skupinah sprehodimo po Balatonu. Po 
njenih napotkih nam je g. Kuzmič zelo lepo predsta
vil Balaton in povedal nekaj zanimivosti o zgodovini 
tega kraja. Po zgodovinskem vložku g. Kuzmiča smo 
se razdelili na manjše skupine in se sprehodili po Ba
latonu. Ogledali smo si jezero, okolico in se ustavili 
ob kakšnem štantu ali gostilni, si kupili spominke ali 
se osvežili s hladno pijačo. Ko smo se po štirih urah 
hoje malce upehani vrnili k avtobusu, nas je ta odpe
ljal do restavracije, kjer smo imeli kosilo. Ker smo bili 
malce prehitri, smo se lahko tudi tam sprehodili sko
zi neke vrste tržnico. Tukaj smo si lahko kupili prav 
vse, od oblačil do hrane, pijače in spominkov. Čas je 
hitro minil in kot bi trenil, smo se znašli za mizami 
polnih dobrot. Po kosilu smo se morali odpraviti pro
ti domu, saj je bila ura že precej pozna, mi pa smo 
imeli pred sabo še dolgo pot do doma. Med vožnjo 
smo imeli čas za kovanje idej za nov izlet, katerega se 
bomo prav gotovo udeležili tudi prihodnje leto. Tako 
smo prišli do ideje, da bi se drugo leto odpravili v 
Beograd in tam ostali dva dni. Če bomo to uresničili, 
pa bomo poročali prihodnje leto.

Nina Cifer

PEČENJE KORUZE

Vsi smo se držali dogovora, ki smo ga sklenili lani 
ob isti priložnosti. Kot je to že navada, smo se 
zbrali pri vaško - gasilskem domu v sredini meseca 
koruze, avgusta. Tudi sedaj smo vsi skupaj poskr
beli, da koruze ni zmanjkalo. Seveda pa tudi letos 
poleg koruze ni manjkalo domače kapljice, pajane- 
ga kruha namazanega z zaseko in vedno okusnega 
domačega peciva. Moški predstavniki društva so 
zakurili ogenj in naredili palice za peko koruze, 
žene pa smo olupile koruzo in pripravile kruh za 
pajanje. Ko je bilo vse pripravljeno, smo lahko pri
čeli s piknikom. Zopet se nas je zbralo lepo število. 
Med nas so prišli tudi naši vikendaši, ki se radi 
družijo z nami ob različnih priložnostih. Družili 
smo se ob pečeni koruzi, pajanem kruhu, doma
čem pecivu in domači pijači. V prijetni družbi nam 
je čas hitro minil. Srečali se bomo spet prihodnje 
leto.

Nina Cifer

Pečenja kuruze na Kukeču

PRVOMAJSKI PRAZNIKI 
NA KUKEČU

Najtežja naloga je vedno izbrati bor, ga posekati in 
pripraviti za postavitev. To nalogo žene z veseljem 
prepustimo moški družbi. Same pa se lotimo pri
prave vencev in pripravimo vse za okrasitev mlaja. 
Pletenje vencev smo prepustili Eriki in Marjanci, 
ki sta že mojstrici pletenja. Ostale malenkosti pa 
smo si razdelile in dokončale druge članice. Do
ber teden pred postavitvijo so se moški opravili po 
bor, ga olupili in postavili na varno za hišo Kozi
covih. Tam se je sušil in čakal na trenutek, ko ga
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bomo postavili. Zadnji dan v aprilu smo se zbrali 
pri vaško - gasilskem domu, ko je sonce že skoraj 
zašlo. Najprej so se moški, s pomočjo Erike, lotili 
postavitve mlaja. Še pred tem smo ga ostale člani
ce okrasile. Po postavitvi smo se vsi skupaj morali 
malo okrepčati. Imeli smo vsega po malem: doma
če vino, jabolčni sok, ni manjkalo tudi domačih 
pogač in slanih prigrizkov. Po druženju ob domači 
kapljici in pecivu smo hoteli prižgati kres. To nam 
je preprečil veter, ki je neusmiljeno pihal, pred tem 
pa je tudi deževalo in tako smo ostali brez kresa. 
Malo smo se še družili ob postavljenem mlaju nato 
pa odšli vsak na svojo stran, v upanju, da se bomo 
naslednje leto lahko družili tudi ob kresu.

Nina Cifer

VESELI DOGODKI 
KUKEČ 2014!

Abraham Cifer Stanka

70 letnica Jolanke Rituper

Prekrita streha gasilskega doma

Izlet po Goričkem

Otvoritev p iščančj e farme pri Slavici Slivnjek

Bratva pri Kolarjevih
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Pobiranje krompirja pri Eriki Groza

Kukečke ženske na razstavi v Križevcih

Martinovanje v Mercatorju

Obnova vhodne table v vas

»Kmetija nov začetek«- skupna slika z organizatorji šova, vaščani 
Kukeča in predsedniki okoliških vasi Krnici, Košarovci, Ivanovci in 
Andrejci

Kmetija, na kateri se odvija šov »Kmetija nov začetek«

KUD SREBRNI BREG 
MARTINJE

Člani KUD Srebrni breg Martinje smo v zadnjih letih 
pripravili več različnih prireditev, dve od tega pa pri
pravimo vsako leto: miklavževanje po starem in veseli 
večer z obdaritvijo otrok.

Miklavževanje v Martinju
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Veseli večer v Martinju in prihod dedka mraza

Star običaj miklavževanja po starem, ko Miklavž s 
svojim spremstvom obiskuje otroke po domovih, 
pripravljamo že čez trideset let. Tudi tokrat je bilo 
tako, ko si je Miklavž moral napolniti veliko vrečo, 
saj je trenutno v naši vasi kar precej otrok. Miklav
ža pa niso bili veseli samo otroci, saj je obiskal tudi 
nekatere starejše, zato je moral kar pohiteti, če je 
želel obiskati vse.Ker ga pa ponavadi čakajo tudi 
drugod, je še zavil v sosednje vasi.
Na veselem večeru, ki ga pripravljamo ob koncu 
leta, se pa predstavijo naši otroci in nam pokažejo, 
kaj vse so se naučili. Povedo nam pesmice, prika
žejo kratke igre, kaj zaigrajo in veselo zapojejo. Na 
koncu jih pa seveda vedno obišče mož s severa, ki 
jim prinese darila.
Večer končamo s prijetnim druženjem, ki ga je v 
današnjih časih mnogokrat premalo.
Udeležili smo se tudi petega Kozarjevega pohoda, 
ki je bil 22.6.2014. Pohod sicer organizira župnija 
Odranci, vendar člani društva veliko pomagamo 
pri pripravi in izvedbi pohoda.
Letošnji pohod je bil od Grada do Martinja. Po 
maši v cerkvi pri Gradu so si pohodniki najprej 
ogledali nekdanji kamnolom, ki je lepo urejen za 
obiskovalce. Pot so nadaljevali v hrib proti Vidon- 
cem in naprej proti Križarki. Po cesti skozi gozd 
so prišli do Boreče in od tam do končnega cilja, v 
športni center v Martinju, kjer je bila pogostitev za 
vse pohodnike.
Hvala vsem, ki ste tako ali drugače prispevali svoj 
delež pri delu našega društva. Prihodnje leto pa 
naj nam prinese veliko novih lepih stvari in veselih 
dogodkov, ki naj nas dvigajo iz sive vsakdanjosti.

KUD Srebrni breg Martinje, 
Ciril Kozar

DRUŠTVO ŽENA 
NERADNOVCI V LETU 2014

Spet smo za sabo pustili eno leto. Minilo je hitro, 
za marsikoga prehitro. Postorjenega pa je bilo vse
eno veliko.
Društvo žena Neradnovci se je letos udeležilo ra
znih razstav, kulturnih prireditev, najbolj pa smo 
vesele druženja znotraj društva.
V zimskem času bomo poskusile organizirati ra
zne delavnice za krajšanje dolgih zimskih večerov. 
Ob vsem, kar se je dogajalo v društvu žena v leto
šnjem letu, je moja želja, da bi bilo teh dogodkov 
še več, čeprav smo lahko z doseženim več kot za
dovoljne.
K skupnemu uspehu društva prispeva vsaka čla
nica na svojem področju delovanja, kakor tudi 
mnogi posamezniki ostalih društev vasi. Vsem in 
vsakemu posebej iskrena hvala.

Nekaj utrinkov iz leta 2014:
• Velikonočna razstava v Križevcih 
Tudi v letošnjem letu je bila na območju Občine 
Gornji Petrovci organizirana velikonočna razstava 
in sicer 12. ter 13. aprila v Križevcih. Seveda smo 
tudi članice našega društva želele pokazati, kaj vse 
znamo narediti s svojimi pridnimi rokami in smo 
tam razstavile svoje izdelke.

Društvo žena Neradnovci na velikonočni razstavi v Križevcih

• Lüpanje kukorce
Članice društva žena smo se odločile, da bi skupaj 
s sovaščani organizirale večer v lüpanju kukorce, 
kot so to včasih večer za večerom počeli vedno pri 
drugi hiši, dokler tega obveznega dela na kmetiji 
niso zamenjali stroji.
Zbrali smo se 18. oktobra na njivi družine Zrinski
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Pobiranje kukorce

- Časar, trgali kukorco in jo pripeljali h gasilskemu 
domu, kjer so se zvečer zbrale starejše in mlajše 
generacije »maranovčanov«. To je bil prikaz sta
rejših, kako se je pred leti lüpala, vezala, obešala 
kukorca.

L üpanje kukorce

Med lüpanjem se je pelo, pogovarjalo, torej bilo 
je veselo tako kot v preteklosti pri kmečkih hišah. 
Posebej zanimivo je bilo za ta mlade, da so videli 
ta prikaz, slišali kakšno zanimivo zgodbo itd.
Med lüpanjem smo se seveda tudi okrepčali z do
mačimi pogačami in pijačami, ki so se pripravile 
in točile kot včasih. Na koncu večera pa je sledila 
dobra malica.

Vsi udeleženci lüpanja kukorce

Predsednica, Dragica Balek je  spekla pogače

To druženje je bilo res zelo lepo in zanimivo, za 
vse ki so se ga udeležili. Tako starejše, kot mlajše 
generacije smo se odločile, da se bomo spet srečale 
na tekem večeru v vasi.
Ob koncu tega prispevka želim vsem občankam in 
občanom blagoslovljene in mirne božične praznike 
in obilo zdravja, sreče, iskrenega zadovoljstva ter 
uspešno leto 2015.

Društvo žena Neradnovci 
Dragica Balek, predsednica

VELIKONOČNO DRUŽENJE 
NA NEDELSKON BREGI

Na velikonočno soboto smo člani ŠKTD Adri
janci pripravili druženje krajanov na nedelskon 
bregi.
Omenjenega dne smo se po deveti uri zbrali pri 
Brankevom sadovnjaku in začeli s pripravami in 
postavljanjem šanka in kuhinje.
Ker vreme ni bilo obetavno, smo s pomočjo mon
tažnih paviljonov in senčnikov ves prostor spravi
li pod streho.
Kar hitro je omamno zadišalo po sveže kuha
nih domačih klobasah in dobri nedelski kapljici.
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Člani ŠKTD Adrijanci in grlinski topničarji.

Naše pridne članice pa so spekle obilo dobrega 
peciva, ki smo ga razdelili med naše obiskovalce. 
Prireditev so s svojo prisotnostjo popestrili in ji 
dodali še poseben čar grlinski topničarji, ki so pri
kazali streljanje s posebnimi topovi. Grlinski to
pničarji so v društvo povezani ljubitelji streljanja s 
plinskimi topovi, doma so iz vasi Grlinci v občini 
Juršinci. To je pri njih že vrsto let tradicija, da ob 
veliki noči streljajo v čast vstalemu Kristusu.
Naj povemo, da se nam je za kratek čas po opra
vljenih obveznostih v cerkvi sv. Trojice pri Nedeli 
pridružil župnik, gospod Dejan Horvat in priti
snil na sprožilec topa in se malo poveselil skupaj 
z nami.

Župnik, Dejan Horvat je pritisnil na sprožilec topa.

Grlinski topovi

Dan se je nagnil čez poldan in naši prijatelji iz Gr- 
linec so se žal zaradi drugih obveznosti, morali po
sloviti. Lepo smo se jim zahvalili za popestritev na
šega druženja in obljubili, da se v kratkem vidimo. 
Obljubo smo držali in se udeležili Martinovega po
hoda v Juršincih, vendar to je že druga zgodba. 
Vse, ki te vrstice berete in niste bili na letošnjem 
druženju pa vas že sedaj vabimo, da se nam pridru
žite prihodnje leto.

Predsednik ŠKTD Adrijanci, 
ELEMIR LEPOŠA

IZLET V BOHINJ

Sredi avgusta smo se člani ŠKTD Adrijanci poda
li na naš že tradicionalni izlet, ki ga organiziramo 
že vrsto let. V letošnjem deževnem poletju nas je 
najbolj skrbelo najti primeren termin brez dežja in 
to nam je uspelo. Sobota, ko smo se odpravili na 
pot, je bila kot naročena za izlet, brez dežja in ne 
prevroča.

Z  ladjico po Bohinjskem jezeru
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Pri slapu Savica

Letos nas je pot vodila v osrčje Triglavskega narodne
ga parka, v eno od najlepših alpskih dolin - Bohinj.
V zgodnjih jutranjih urah smo se zbrali pred vaško 
kapelo in se podali na pot proti Gorenjski. Po kraj
šem postanku na kavici in jutranji malici smo se 
ustavili v Lukovici ter nadaljevali pot proti Bohinju, 
kjer smo se najprej ustavili pri spomeniku treh srč
nih mož. Nato je sledila vožnja do slapa Savica, ki 
se ga je ogledala večina udeležencev, kajti če si ga 
želiš ogledati, moraš prehoditi nemalo stopnic, kar 
pa seveda ni lahko.
Od tam smo se odpravili do spodnje postaje gondole, 
s katero smo se odpeljali na Vogel in v hipu smo ime
li cel Bohinj pod sabo. Razgled je bil res veličasten. 
Po spustu z gondolo nazaj v dolino smo se zapeljali 
do same obale Bohinjskega jezera, kjer nas je že ča
kala ladjica, s katero smo se popeljali po vsej dolži
ni tega gorenjskega bisera. Na ladjici nas je prijazni 
voznik pogostil z borovničevcem in nam razložil vse 
o nastanku in posebnostih tega prelepega jezera. Iz
krcali smo se ob sami cerkvici sv. Janeza, ki smo si 
jo tudi ogledali.
In ker je od malice v Lukovici minilo že kar nekaj ur, 
so se začeli oglašati naši želodčki, zato smo se odpe
ljali do naslednje vasi, kjer nas je v izbrani gostilni 
čakalo obilno kosilo. V tej gostilni smo se tudi srečali 
z natakarico, katere oče je bil rojen v naši vasi. Sre
čanje je bilo prisrčno in ganljivo, kajti ko je zaslišala 
našo govorico, in ko smo ji rekli, da smo iz vasi, kjer 
je bil rojen njen pokojni oče, so se ji v očeh zaleske
tale solze. Žal je že kot mlado dekle odšla služit kruh 
na Gorenjsko in tam tudi ostala.
In ker se je popoldan nagibal v drugo polovico, smo 
se stežka poslovili od prijazne lastnice lokala in se 
odpeljali do naslednjega bisera Gorenjske - Bleda in 
Blejskega jezera. Tu so se nekateri sprehodili ob obali

jezera, drugi poizkusili daleč naokrog poznano 
blejsko kremno rezino, nekateri pa popili kavico 
v znanih blejskih lokalih.
Sonce se je počasi spuščalo proti zahodu, in ker 
nas je do Adrijanec ločilo še mnogo kilometrov, 
smo se počasi odpravili proti našemu izhodišču, 
adrijanski kapeli. Spotoma smo se še nekajkrat 
ustavili in med drugim tudi opravili večerno ma
lico iz prtljažnika, kajti pečena rebra se kar lepo 
priležejo po tako napornem in lepem dnevu. 
V našem prtljažniki pa ni manjkalo niti dobre 
kapljice in seveda ne gore peciva naših pridnih 
gospodinj.
To je bil naš letošnji izlet. Kam nas bo pot zane
sla naslednje leto, vam pa sedaj še ne moremo 
zaupati.

Predsednik ŠKTD Adrijanci 
Elemir Lepoša

Priljubljena hrana na pohodu: kuhan krompir in mlečne 
kumarice
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8. PRVOMAJSKI POHOD 
ADRIJANCI

Kot že vsako leto doslej smo se tudi letos člani 
ŠKTD Adrijanci odločili organizirati že tradici
onalni prvomajski pohod, letos že osmič. 
Gospodinje so za začetek spekle nemalo peciva, 
ki so ga pohodniki lahko okusili pred startom. 
Pripravili smo tudi stojnico z različnimi doma 
narejenimi aperitivi.
Pot nas je vodila po poteh vasi Adrijanci, na 
poti pa so pohodnike čakale stojnice z različni-
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mi dobrotami. Vsako leto pohodnikom ponudimo 
domače jedi kot so: domači kruh, doma pripravlje
ni skutni namazi, zaseka in seveda, dobra domača 
šunka. Tudi dobre domače kapljice ni manjkalo. 
Po poti nas je spremljal zvok harmonike, z nami pa 
so se sprehajali tudi kužki. Posebno stojnico smo 
pripravili pri Brankovem ribniku, kjer so pohodni
ke čakale dobrote iz Pomurskih mlekarn. Poskusili 
so različne jogurte s smetano, čokoladno mleko, 
ledeno kavo, pripravili pa smo tudi zelo priljubljen 
kuhan krompir in mlečne kumarice. Dobrot pri 
nas nikoli ne manjka.
Ko smo po lepem pohodu prišli s pohodniki na 
cilj, jih je čakala pogostitev, zaslužena malica in 
spet so se lahko zavrteli ob zvokih harmonike.
Na pohodu se imamo vedno odlično, kajti dobra 
volja je ključ lepega življenja!

Elemir Lepoša

MARTINOV POHOD

Drugi vikend v novembru smo se odzvali na vabilo 
grlinskih topničarjev in se udeležili Martinovega 
pohoda, ki ga organizira Vinogradniško društvo 
Juršinci. Zjutraj ob osmih se nas je skupina 16 čla
nov društva zbrala pri Falautu in se z dvema kom
bijema podala proti Juršincem. Ob prihodu na cilj 
smo bili s strani organizatorja toplo sprejeti in se 
po okrepčilu s kislo juho, podali na pot.
Med potjo, ki je bila dolga nekje 10 km, ni manj
kalo obloženih stojnic z domačimi dobrotami kot 
so: zaseka, mleti ocvirki, razni namazi, odlična 
gobova juha, suhe mesnine, sadje, veliko slastnega 
domačega peciva in veliko dobre vinske kapljice,

Na Martinovem pohodu

ki je v teh krajih ne manjka. Ves čas pohoda pa so 
nas spremljali zvoki harmonike.
Po premaganju razdalje desetih kilometrov, za ka
tere smo porabili pet ur, nas je na cilju, ki je bil 
tudi izhodišče, čakala živa glasba in prikaz krsta 
mošta.
Po vsem tem pa smo bili še deležni izdatnega to
plega obroka. Harmonika je pela in nekateri smo 
se ob njenih zvokih zavrteli, čas pa je tako hitro 
minil, da je kaj hitro prišel čas odhoda proti domu. 
Pred slovesom smo naredili še nekaj načrtov za 
naslednje leto in obljubili, da se naslednje leto spet 
vidimo na pohodu.

Predsednik ŠKTD Adrijanci, 
Elemir Lepoša

DELOVANJE DRUŠTVA 
UPOKOJENCEV OBČINE 
GORNJI PETROVCI V 2014

Občni zbor
DU je imelo 15. marca 2014 občni zbor, na ka
terem se je zbralo 172 članov. Občnem zboru so 
prisostvovali tudi gostje: župan, Franc Šlihthuber 
ter Štefan Tibaut iz Črenšovec in Štefan Bogdan 
iz Odranec. Naše društvo šteje 359 članov upoko
jencev in 80 članov, ki so včlanjeni v vzajemno sa
mopomoč. Sprejeli smo 18 novih članov: Gostanj 
Karel, Gostanj Slavica, Ficko Hermina, Grebenar 
Majda, Kuhar Marjan, Vogrinčič Jožef, Kutoš Zla
tica, Kutoš Aleksander, Felkar Marija, Kozar Jože, 
Andrejek Alojz, Andrejek Brigita, Smodiš Kolo
man, Lazar Štefan, Lazar Marija, Kerec Franc, 
Kerec Anton in Serec Irinka.

Občni zbor v Križevcih, 15.03.2014
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Podeljena so bila naslednja priznanja:
- za 20 let članstva: Kozar Ana, Boreča 32, Vavroš 
Ante, Gornji Petrovci 34, Kučan Gizela, Križevci 
100 in Holcman Karolina, Ženavlje 14,
- za 30 let članstva: Oškola Marija, Adrijanci 44,
- za 50 let članstva: Kovač Marija, Adrijanci 36
- listina za 50 let - zlato poroko: Škerlak Irma in 
Ernest, Lucova 19,
- listina za 60 let - biserno poroko: Kardoš Marija 
in Karel, Gornji Petrovci 6,
- čestitke za praznovanje rojstnega dne: Tanacek 
Ruža, Gornji Petrovci 6 f in Lepoša Neža, Lucova 5.

Društvo upokojencev na izletih 
in srečanjih:
Nemško podjetje 4 EVER YOUTH UG je naše 
društvo povabilo na brezplačen izlet v Dobrno, 07. 
aprila 2014 in sicer na predavanje: Dan za moje 
zdravje. To podjetje se že dolga leta ukvarja s pro
blematiko staranja in borbo proti le- temu. Pred
stavili so nam podjetje in izvedli preventivni test 
splošnega zdravja naših članov s pomočjo napre
dne tehnologije »kvantne magnetne resonance«. 
Po končanem testu je sledil nakup njihovih izdel
kov ter obdarovanje in kosilo. Imeli smo na voljo 
tudi tri urno kopanje z doplačilom. Domov smo se 
vrnili v popoldanskih urah.
Pobrateno društvo upokojencev Črenšovci nas je 
povabilo na prvomajski piknik v Gornjo Bistrico. 
Organizator prireditve je bilo PGD Črenšovci. Po 
kosilu so prižgali prvomajski kres. Sledila je zaba
va s harmoniko in obujanje spomina na pretekla 
prvomajska praznovanja. Ob kresu so postregli z 
vinom in domačimi dobrotami. Nas 47 udeležen
cev je v prijetni družbi pozabilo na vsakdanje skr
bi. Veseli in zadovoljni smo se vrnili na Goričko. 
Enodnevni izlet smo izvedli 26. junija 2014 v Av-

Prvomajski piknik  v Gornji Bistrici

Prvomajski piknik v Gornji Bistrici

Izlet v Avstrijo

Pred gradom Rigersburg

Na izletu po deželi vulkanov, 26.06.2014
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Obisk čokoladnice ZOTER, 26.06.2014

strijo »Po deželi vulkanov«. Najprej smo si ogleda
li Monošter in se sprehodili do pokrite tržnice ter 
hotela Lipa, kjer smo imeli toplo malico. Pot smo 
nadaljevali na Gradiščansko, najprej do term Bad 
Blumau. Ker pa so terme renovirali, so bile zaprte 
in si jih nismo mogli ogledati. Pot nas je vodila 
naprej v kraj Rigersburg, ki je znan po graščini, 
ki se dviga 482 metrov nad previsno skalo. Znan 
je tudi kot kraj, kjer so prebivale čarovnice. Na 
vrh smo se peljali z enotirno vzpenjačo. Odprl se 
nam je čudovit pogled na okolico. Naš izlet se je 
nadaljeval na sosednjem griču, kjer smo obiskali 
čokoladnico ZOTER, največjo v tem delu Evrope. 
V prodajnem programu imajo 180 različnih čo
koladnih izdelkov, vse izdelane ročno. Na stenah 
imajo avtomate, kjer s pritiskom na gumb dobiš 
želeno čokolado za pokušino. Ustavili smo se tudi 
v kraju Hof bei Straden, pri znanem gostincu in 
zbiratelju starin vseh vrst. Zadnji postanek pa je 
bil v kraju Kloch, znanim po vinogradih, kleteh 
in vinotočih. Pri Palzu smo si privoščili pečenega 
piščanca s prilogo in pijačo. Na poti domov smo 
se še posladkali v slaščičarni v Rogašovcih.

Srečanje upokojencev v Moravskih Toplicah, 9.07.2014

12. srečanje upokojencev je bilo 9. julija 2014 v Mora
vskih Toplicah. Prireditve se je udeležilo 55 naših čla
nov. V bogatem kulturnem programu so sodelovali: 
Prekmurska godba, Mladi Pomurci, Gorički klantoši, 
duet Perhač, folklorna skupina DU Ljutomer, ansam
bel Horizont. Slavnostna govornica je bila predsedni
ca ZDUS, dr. Mateja Kožuh Novak. Na poti domov 
smo se ustavili še v pizzeriji Kučan v Križevcih. 
Srečanje upokojencev na 9. kostanjevem pikniku je 
bilo v soboto, 18. oktobra 2014 v gasilskem domu v 
Križevcih. Vsako leto se srečamo s pobratenima dru
štvoma Črenšovci in Odranci. Piknika se je udeležilo 
198 upokojencev. Ob prijetnem druženju, dobri hrani 
in pijači, smo se veselo zavrteli na plesišču ob zvokih 
ansambla Marki. Kostanje nam je pekel Borut in nje
gov pajdaš.
Ob koncu leta bodo naši poverjeniki obiskali bolne 
člane društva na domu in v domovih za starejše. Vsa
kemu bodo izročili darilo in mu polepšali dan. 
Obveščam vse člane DU Občine Gornji Petrovci, da 
bosta občni zbor in kostanjev piknik v letu 2015 v pre
novljeni vaški dvorani v Gornjih Petrovcih.
Ob koncu želim vsem upokojencem našega društva, 
vsem drugim upokojencem ter ostalim prebivalcem 
naše občine, ob prihajajočih božičnih in novoletnih 
praznikih, obilo sreče in zdravja v letu 2015.

Predsednik DU Občine Gornji Petrovci, 
Aleksander Kerčmar

IZLET V LJUBLJANO

V mesecu avgustu 2014 smo se upokojenci DU 
Gornji Petrovci odpravili na izlet v Ljubljano in si
cer na piknik in izlet po Ljubljanici. S potovanjem

Člani DU Gornji Petrovci v Ljubljani
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Vožnja po Ljubljanici

smo začeli že ob 5.30 uri v Martinju in se zbirali vse 
do Kukeča, od koder smo nadaljevali pot proti Lju
bljani. Ob prihodu v Ljubljano smo se takoj vkrcali 
na ladjico «Rečni pirati«, s katero smo, ob podrobni 
razlagi vodiča, pluli po reki Ljubljanici, si ogledali 
njene prebivalce in tudi zgradbe in mostove, ki so 
znameniti za Ljubljano.
Po obilnem pikniku smo se počasi vračali nazaj po 
Ljubljanici in se pri Plečnikovi tržnici izkrcali ter 
nadaljevali pot proti Kamniku. Ogledali smo si sta
ro mestno jedro in nadaljevali pot proti domu skozi 
Tuhinjsko dolino. Z vmesnimi postanki smo se nato 
v večernih urah vrnili domov.

Marija ČASAR, 
(podpredsednica DU Gornji Petrovci)

KD GORIČKI LAJKOŠI

Ljudski godci in pevci Gorički lajkoši smo letos na
stopali po raznih prireditvah in srečanjih, obenem

10. srečanje godcev in pevcev v Križevcih

smo pa v Križevcih organizirali že deseto sreča
nje godcev in pevcev pod naslovom »Zapojmo 
in zaigrajmo na gorički zemlji«. Prireditve so se 
udeležili razni godci in pevci iz cele Slovenije, 
Madžarske in Hrvaške.
Letos smo tudi gostovali pri naših prijateljih v 
Romuniji, kjer smo nastopali ob njihovem občin
skem prazniku.
Ob iztekajočem se letu bi se zahvalili vsem ob
čanom, ki so nam kadarkoli priskočili na pomoč 
ob organizaciji kakšne prireditve. Zahvaljujemo 
se tudi občini Gornji Petrovci in ostalim donator
jem za pomoč, da smo lahko nastopali v raznih 
krajih Slovenije in izven meja.
Na koncu pa želimo vsem občankam in obča
nom blagoslovljene božične praznike in srečno 
novo leto 2015.

KD Gorički lajkoši

VEČ KOT 60 
PREJEMNIKOV 
IMA PRAVICO 
DO UPORABE KOLEKTIVNE 
BLAGOVNE ZNAMKE »KRA
JINSKI PARK GORIČKO«

Namen kolektivne blagovne znamke »Krajinski 
park Goričko« je povezovanje proizvajalcev in 
ponudnikov z območja parka. S tem namenom je 
Javni zavod Krajinski park Goričko na Uradu RS 
za intelektualno lastnino že v letu 2010 registriral 
blagovno znamko »Krajinski park Goričko«. 
Pravico do uporabe blagovne znamke ima do se
daj 63 ponudnikov izdelkov in storitev. 
Kolektivno blagovno znamko »Krajinski park 
Goričko«, ki jo podeljuje Svet javnega zavoda KP 
Goričko, je v letu 2014 prejelo 6 vlagateljev. Pre
jemniki so: Drago Škodnik iz Fikšincev za ptičje 
hišice - lesene gnezdilnice; Zvonko Petje za ohra
nitev etnološkega muzeja, Časarjevega mlina ob 
Ratkovskem potoku v vasici Berkovci; Kmetija 
pod goričkim soncem iz Martinja, katere lastnik 
je Uroš Kučan, za proizvodnjo domačih testenin, 
medu in medenih dobrot; Oljarna Dajč iz Sotine 
za pridelano bučno olje na tradicionalen način;
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Marko Koščak za pridelano konopljino olje »Li
sička« v Zeliščnem parku Kuzma in Panvita Ma
rof d.o.o. za klet in vina pridelana na Marofu v 
Mačkovcih.
Izdelke, kmetijske pridelke, produkte in storitve 
določene kakovosti in geografskega porekla bodo 
kupci prepoznali po zaščitenem grafičnem zna
ku na nalepki, obešanki ali namiznih zastavicah s 
pripisano št. sklepa.
Vsem prejemnikom želimo veliko uspeha pri pro
daji njihovih storitev in blaga s pomočjo Kolek
tivne blagovne znamke »Krajinski park Goričko« 
tako na domačem kot tujem trgu.

Marina Horvat

VRNITEV ZLATOVRANK NA 
GORIČKO IN V SLOVENIJO

Zlatovranka ali plava vrana, kot so jo klicali do
mačini na Goričkem, je azurno modra ptica, 
malo manjša od srake, ki se je v preteklosti pogo
sto zadrževala na električnih žicah daljnovodov. 
Gnezdila je v duplih debelejših dreves, ki so rastla 
posamič, v mejicah med različnimi kulturami, v 
gozdnem robu ali v visokodebelnih sadovnjakih. 
Bramorje, kobilice in različne hrošče ter ličinke 
žuželk so zlatovranke najraje lovile na pokošenih 
travnikih, ob robu njiv in makadamskih cest. Žal 
so se v preteklih 30 letih zaradi pretirane uporabe 
fitofarmacevtskih sredstev, melioracij in komasa
cij kmetijskih zemljišč, življenjski pogoji za ptice 
tako poslabšali, da zlatovranke od konca 80. let 
prejšnjega stoletja na Goričkem več niso gnezdi
le. Za primer, po raziskavi Javnega zavoda Kra
jinski park Goričko, (JZ KPG) se je delež eks
tenzivnih travnikov na vzhodnem Goričkem med 
letoma 2003 in 2013 zmanjšal do 60 %. Ljudje so 
travnike po dolinah povečini preorali v njive ali 
jih z drenažo osušili in zaradi lažjega obračanja 
z velikimi traktorji posekali veliko mejic ter po
samezna drevesa v visokodebelnih sadovnjakih. 
S tem se je posledično močno zmanjšalo število 
žuželk, ki nimajo več krmnih rastlin, in primernih 
mest za gnezdenje zlatovrank ter ostalih ptic kul
turne krajine, kot sta »upkaš« in »čuk«.
Z namenom, da zlatovrankam zopet izboljšamo 
življenjske pogoje na območju Krajinskega par

ka Goričko, smo člani Društva za opazovanje in 
proučevanje ptic Slovenije (DOPPS) ter zaposleni 
v JZ KPG v zgornji Ledavski dolini lani in letos 
na robovih travnikov namestili 40 lesenih drogov v 
obliki črke T, s katerih zlatovranke zelo rade lovijo. 
Z nekaterimi lastniki travnikov je bil sklenjen do
govor, da travnikov niso več mulčili, ampak so jih 
pokosili. Še pred tem smo na drevesa in električne 
drogove dodatno namestili več kot 30 gnezdilnic za 
zlatovranke. Med drugimi tudi v Ženavljah. 
Izvedeni ukrepi so se izkazali za koristne in uspešne, 
saj je v eni izmed teh gnezdilnic v zgornji Ledavski 
dolini letos poleti par zlatovrank ponovno vzgojil 
pet mladičkov. To so bili po 9 letih tudi prvi izva
ljeni mladički zlatovrank v Sloveniji. Zato so doma
čini lahko upravičeno ponosni, da imajo ptico, ki 
gnezdi samo na Goričkem. Podobno kot številne 
druge ptice, so tudi zlatovranke koristne v kmetij
stvu. Letos poleti je namreč skupina otrok skupaj 
z mentorji v okviru ornitološko - raziskovalnega ta
bora raziskovala prehrano zlatovrank in ugotovila, 
da je v polmeru 500 m od aktivnega gnezda kar 80 
% plena predstavljal bramor, ki so ga lovile tudi na 
robovih koruznih njiv.
Če želimo zlatovranke ohraniti tudi v prihodnje, 
priporočamo, da kmetje travnike kosijo 2-3 krat le
tno, na robu parcel pustijo ozek pas nepokošene 
trave kot zatočišče večjim žuželkam in najpomemb
neje, da ohranijo vsaj takšen delež travnikov, kot 
jih imamo sedaj. Obenem pa prosimo bralce, da 
javijo morebitno opazovanje zlatovrank v pisarno 
JZ KPG.

Besedilo: Gregor Domanjko 
Foto: Robi Gjergjek

Mladič in odrasla zlatovranka - Robi Gjergjek
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IZBRALI NAJLEPŠI TRAVNIK 
V KRAJINSKEM PARKU 
GORIČKO V 2014

Javni zavod Krajinski park G oričko (JZ  K PG ) je 
skupaj s Kmetijsko gozdarsko zbornico Slovenije - 
zavodom iz M urske Sobote (K GZS) letos četrtič, 
v m aju in avgustu, izvedel izbor za najlepši travnik 
v Krajinskem parku Goričko. N am en izbora je  bil 
opozoriti lastnike travnikov in splošno javnost na 
pom em bno naravovarstveno vrednost travnikov ter 
jih  spodbuditi, da še naprej rabijo in ohranjajo eks
tenzivno gojene travnike, ki so življenjsko pom em b
n i za redke in ogrožene živalske ter rastlinske vrste 
na Goričkem . O benem  pa nagraditi tiste, ki sledijo 
tem  ciljem in rabijo (kosijo) travnike v skladu z do
bro kmetijsko prakso.
N a izbor za najlepši travnik na G oričkem  se je  letos 
prijavilo 14 lastnikov travnikov na Goričkem . Z ita 
Flisar (K G ZS) in G regor D om anjko (JZ  K PG ) sta 
travnike ovrednotila po kriterijih objavljenih na 
spletni strani JZ  K PG  in izbrala N ajlepši travnik

Zita Flisar Novak pri ogledu travnika in v pogovoru 
s prvonagrajencem

v Krajinskem  parku G oričko v letu  2014. Zm ago
valci letošnjega izbora so trije, saj so pri ocenjeva
nju njihovih travnikov prejeli isto število točk. To 
so: travniki v lasti M arjane Fujs od G rada, Alojza 
G raha iz G ornjih  Petrovcev in Viljema K oltaja 
iz Prosenjakovcev. Vsi trije travniki imajo veliko 
skupnega; na njih najdem o veliko število različnih 
vrst rastlin, m ed drugim i tud i zavarovane, kot sta 
deltasti nageljček in navadna kukavica. Lastniki 
travnike kosijo m aksim alno 2 krat na  leto. Prvič 
konec m aja ali v začetku junija, drugič v drugi po
lovici avgusta. N a ta  način redke rastlinske vrste 
lahko osemenijo, večina metuljev in p tic na trav
nikih pa  im a dovolj časa, da sklene svoj razvojni 
krog. Kosijo jih  s strižno kosilnico, ki je  najmanj 
škodljiva do prostoživečih živali. Krm o, ki jo  po
sušijo, dajo v m ajhne podolgovate bale, predvsem  
pa  travnikov ne gnojijo in tako ne zmanjšujejo ra
znovrstnosti živih bitij na njih.

Besedilo in slika: G regor Domanjko

IZBRALI NAJLEPŠI OGRA
ČEK V KRAJINSKEM PARKU 
GORIČKO V 2014

G oričko drujštvo za lepše vutro je skupaj z Jav
nim  zavodom Krajinski park Goričko, Kmetijsko 
gozdarskim  zavodom  M urska Sobota in Bioteh
niško šolo Rakičan letos drugič objavilo razpis 
za najlepši ograček v Krajinskem parku Goričko. 
Uvodno predavanje s tovrstno tem atiko in sezna
nitev s kriteriji sodelovanja je bila 15. m aja v va
ško - gasilskem dom u v Budincih.
N a razpis za najlepši ograček na G oričkem  se je 
letos prijavilo 8 lastnikov ogračekov na Goričkem . 
Komisija v sestavi dr. Tanje Simonič Korošak, 
Brede Vičar, Jožice K apun M aršik in Lovra Ve
hovarja je  ob ogledih 18. julija vrednotila vrtove 
po naslednjih kriterijih: vključenost v krajino, na
čin gospodarjenja, urejenost in splošni vtis, skrb 
za okolje in rastne razm ere, pestrost vrst gojenih 
rastlin  in skrb za prostoživeče živali.
N ajlepši v Krajinskem parku G oričko v letu  2014 
je  ograček Vide K uhar iz Košarovec, 2. mesto 
je  strokovna komisija pripisala ogračeku Marije 
Žido iz Budinec in 3. m esto ogračeku Terezije
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Škodnik iz Hodoša. Nagrade so bile dobitnikom 
priznanj podeljene na prireditvi Dneva meštrov 21. 
septembra v Križevcih na Goričkem.

Besedilo: Štefanija Fujs 
Slika: Lovro Vehovar

Komisija pri ogledu ogračeka Vide Kuhar iz Košarovec

9. DEN MEŠTROV V 
KRIŽEVCIH NA GORIČKEM

Medtem, ko smo morali prireditev Dneva meštrov 
zaradi naraslih vod v Križevcih na Goričkem pre
staviti, smo jo izvedli 21. septembra 2014. Na raz
stavno - prodajnih stojnicah so se predstavili go
rički meštri s svojimi izdelki in nekateri pri tem 
pokazali svoje ročne spretnosti. Na voljo so bili ko
vaški, lončarski, pletarski izdelki, izdelki iz slame, 
lesa, voska, tekstilni izdelki in nakit, žebljanke, me
denjaki ter lect. Izmed domačih dobrot pa krušni 
izdelki, med, zelišča,domače klobase in langaš. V 
kulturnem programu so nastopili: KUD Budinci: 
Zgrablenci na kvadrat, Glasbena etno skupina Go
rički klantoš ter Folklorna upokojenska skupina 
Zveze Slovencev na Madžarskem.

Den meštrov

Potekala je tudi Delavnica zeliščarstva »Vsak je 
sam svojega zdravja kovač«, ki so se je udeležili 
učenci OŠ Šalovci, nato pa so se odpravili še do 
Vidrinega informacijskega centra AQUALUTRA, 
kjer so se dali podučiti o marsikateri zanimivosti 
iz vidrinega življenja. Zainteresirani pohodniki so 
spoznavali bližnjo okolico kraja, udeleženci prire
ditve so se lahko zabavali v streljanju s fračo, mal
ce mlajši pa so se tudi zavrteli na ringlšpilu. Poleg 
naziva »Naj ograček « smo podelili še naslov »Naj 
sadovnjak«, ki si ga je zaslužil sadovnjak Marije 
Horvat in Budinec in naziv »Naj frečar«, katerega 
je osvojil Valter Kardoš iz Šalovec.

Besedilo: Štefanija Fujs 
Slika: Lovro Vehovar

DNEVI EVROPSKE 
KULTURNE DEDIŠČINE

Letošnji Dnevi Evropske kulturne dediščine so po
tekali med 27. septembrom in 4. oktobrom pod na
slovom Dediščina gre v šole. Na gradu Grad smo 
DEKD pričeli z dnevom odprtih vrat v nedeljo, 
28. septembra. Osrednjo prireditev smo pripravili 
skupaj s člani Društva steklarjev Slovenije in Sre
dnješolskim centrom Rogaška Slatina. Steklarji so 
na gradu predstavili oblikovanje stekla na odprtem 
ognju, fuzijo, brušenje, graviranje ter izdelavo vi- 
traža. Obiskovalce so navdušili z mojstrskimi ve
ščinami obvladovanja razžarjenega stekla ter do
delavo steklenih izdelkov z umetniškim pridihom. 
Osnovnošolcem je bila namenjena predstavitev 
srednješolskih programov tehnik steklar in tehnik 
optik. Steklarstvo torej ne živi le v tradicionalnih 
izdelkih, temveč se tehnike nenehno izpopolnju-

Karli Holešek brusi steklo
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jejo in uporabljajo v sodobnih gospodarskih pa
nogah. Med tem je bila na gradu Grad na ogled 
razstava Ars Vitraria, ki združuje umetnike večih 
zvrsti. Vitraži Irme Kopač nedvomno navdušujejo 
z občutkom za kombinacije stekla in barv. Kristal
ni nakit Miriam Kosec nobene ženske ne pusti rav
nodušne. V kombinaciji z vrhunskimi kreacijami 
Stanke Blatnik Blagotinšek pa steklo dobi novo 
funkcijo - del kreacij visoke mode.

Besedilo: Nataša Moršič 
Slika: Stanka Dešnik

ZAHVALA

Javni zavod Krajinski park Goričko je v sklopu 
projekta 'Upkač' izvedel številne aktivnosti z na
menom ohranjanja pestrosti rastlinskega in žival
skega sveta v travniških sadovnjakih. Po drugi stra
ni pa smo s projektom želeli produkte travniških 
sadovnjakov narediti spet zanimive. V ta namen 
smo nabavili mobilno polnilno linijo, s katero smo 
tudi letos delali jabolčni sok, tudi v Križevcih. V 
tem kraju smo v dveh dneh predelali cca. 2000 kg 
jabolk 11 različnim gospodinjstvom. Na tem me
stu bi se za vso podporo in pomoč radi zahvalili 
Občini Gornji Petrovci ter Gasilskemu in Športne
mu društvu Križevci.

Besedilo: Uroš Koštric

O ŽIVI VODI, BIODIVERZITETE 
IN PROJEKTU LIFE AQUAVIVA

Javnomnenjska raz
iskava Eurobarome- 
tra je pokazala, da 
Evropejci kljub šte
vilnim kampanjam še 
vedno slabo razume
mo grožnje vodnim 
ekosistemom in iz
gubo biodiverzitete.
Čeprav se Slovenija 
n i odrezala veliko 
slabše od evropskega povprečja, smo bili ven
darle leta 2007 Slovenci za 6 % bolje obveščeni

o upadanju biodiverzitete kot leta 2010; tudi v 
Evropi so izgubljanje biodiverzitete leta 2007 
jem ali za 9 % resneje kot tri leta kasneje. Se
znanjenost z Naturo 2000 in njenim pomenom 
sicer narašča, a še vedno le 26 % prebivalstva 
ve, kaj je to. Prepričani smo, da je prebivalcem 
Goričkega pojem Natura 2000 mnogo bližji kot 
povprečnemu Slovencu, saj je Goričko najve
čje sklenjeno območje v Sloveniji, ki pripada 
temu ekološkemu omrežju. Goričanci ste se v 
zadnjem desetletju, od razglasitve omrežja Na
tura 2000 in ustanovitve krajinskega parka, na
učili živeti na zavarovanem območju.
Rezultati Eurobarometra o poznavanju izra
za biodiverziteta in njegovega pomena so za
skrbljujoči, vendar v Sloveniji nič slabši od 
evropskega povprečja. A pri presoji rezultatov 
je potrebna previdnost. Kaj pa, če je beseda le 
tuja ušesom malo starejših generacij in ne vedo 
dobro, kam bi z njo v sodobni poplavi tujk? 
Morda pa poznajo preprostejše izraze, kot so 
lepota narave, pestrost ali raznolikost narave, 
k i nas obdaja? M orda pa bolje kot mlade gene
racije poznajo ptičje petje v pom ladnih jutrih, 
letanje čebel s cveta na cvet, pisan cvetoč trav
nik in vaško kal, polno regljajočih žab ali pa 
zvijanje deževnikov v sveže p reorani zemlji? 
Le da jim  nihče ni povedal, da danes tej p i
sanosti živega sveta, ki nas obdaja, pravimo 
biodiverziteta, pa četudi je le-ta manjša kot v 
časih naših dedkov in babic... Prav za boljšo 
razumljivost smo se potrudili in za biodiver- 
ziteto skovali novo, pa vendarle domače zve
nečo besedo: RAZNOŽIVOST. Kako vam je 
všeč? Upamo, da se bo prijela in z njo tudi 
pom en biotske pestrosti za življenje na našem 
planetu.

Ste srečali avtobus z  »raznoživostjo« voda?
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Steklenička AQUAVIVA iz borosilikatnega stekla, iz katere 
boste pili čisto vodo iz pipe - če boste zanjo, seveda, poskrbeli. 
Tudi župan jo je dobil v dar ob občinskem prazniku.

Ko bomo znali ceniti pestrost narave okrog 
nas, predvsem pestrost naravnih vodnih okolij, 
bomo tudi razumeli, da voda ni samo tekočina, 
ki je največji del vsake žive celice in zato ozna
čena kot vir življenja. Ni samo pijača, ki poteši 
žejo, osveži in spere umazanijo, ko nam, razva
jenim potrošnikom civilizacijskih dobrin, prite
če iz pipe. In tudi ni samo brezmejen, najcenejši 
in dvomljivo »zelen« vir energije za turbine, ki 
napajajo našo potrošniško žejo. Zabava in športi 
na vodi, na ledu in snegu so le postranske dob
robiti vode. Voda je tudi in predvsem življenjski 
prostor in medij, ki je za vodne živali in rastline 
tako samoumeven in nepogrešljiv, kot je za nas 
zrak. Kolikokrat pomislimo na to, ko - pozor, v 
21. stoletju! - v razvitih deželah s pitno vodo spi
ramo stranišča?
Davek za naše ugodje in razvade plačujejo vo
dni prebivalci s svojim zdravjem in pogosto tudi 
z življenjem, nazadnje pa tudi mi sami. Imamo 
en sam planet, ki si ga delimo z drugimi živimi 
bitji, z vsemi vrstami, njihovo raznolikostjo in 
pestrostjo vred, kar z enim izrazom imenujemo 
biodiverziteta. Prav biodiverziteta omogoča, 
da je življenje na planetu takšno, kot je. Če ne 
drugega, je zaradi tega lepše in bolj kakovostno, 
ljudje pa imamo od biodiverzitete oz. ohranjene 
narave tudi nepreštevne koristi. Sodoben izraz 
zanje je ekosistemske storitve. Tako je krog so
odvisnosti življenja sklenjen. Zato je pomembno 
ohranjanje prav vsake žive vrste, kajti vsaka ima 
v naravi svojo ekološko vlogo, če to vidimo ali 
ne, če smo to pripravljeni sprejeti ali ne. 
Promociji in s tem ohranjanju biodiverzitete na
ših celinskih voda je bil namenjen projekt LIFE

Veliko napora je  bilo potrebnega, da so bili modeli zasnovani 
in izdelani, veliko tudi, da so odpotovali na grad Grad.

AQUAVIVA, ki smo ga naslovili Živa voda - od 
biodiverzitete do pipe. Pripravil ga je Inštitut 
LUTRA, nevladna organizacija za ohranjanje 
narave, ki ga je tudi vodila, partnerja pa sta bila 
Inštitut za vode RS in HOPA, oglaševalska hiša 
iz Maribora. Triletni projekt, ki ga je finančno 
podprla Evropska komisija, sofinancirala pa 
tudi Ministrstvo za kmetijstvo in okolje in Hol
ding slovenske elektrarne, se je zaključil s kon
cem letošnjega avgusta.
Zagotovo se boste na Goričkem, posebej v ob
čini Gornji Petrovci, spomnili projekta LIFE 
AQUALUTRA, ki ga je pripravil Inštitut LU
TRA, prijavila pa Občina Gornji Petrovci. Za
ključil se je z občinskim praznovanjem septem
bra 2009. Ena, še zdaleč ne edina pridobitev 
projekta, ki omogoča nadaljevanje nekaterih 
nalog tudi po zaključku, je »Vidrin naravovar
stveni center AQUALUTRA« v Križevcih, ki še 
nima hišne številke. Naredili pa smo tudi šte
vilne posege v prizadete potoke po Goričkem; 
s tem smo vidri izboljšali življenjsko okolje, lju
dem pa pokazali, kako pravilno ravnamo z vo
dnim okoljem, da ohranimo življenje v njem. 
Inštitut LUTRA, ki s svojo lokalno območno 
enoto LUTRA PANNONICA vzdržuje izobra
ževalne, ozaveščevalne in naravovarstvene de
javnosti centra AQUALUTRA, je v obdobju 
»Life after LIFE«, življenja po projektu, nad
gradil vsebino in opremo centra z drugimi na
ravovarstvenimi projekti, kot sta npr. norveški 
in švicarski finančni mehanizem. Zaposleni na 
Inštitutu LUTRA veliko prostih dni prostovolj
no preživimo v centru, sprejemamo, razlagamo, 
poučujemo in vodimo obiskovalce po razstavi,
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Iz kovinskih odpadkov, nabranih v vodah ob čistilnih akcijah, 
so umetniki na Metelkovi izdelali izvirne skulpture vodnih 
živali - tudi vidro, ki bo kmalu pripotovala na Goričko.

po učni poti ob potoku Mala Krka in po gozdu; 
ni nam odveč urejanje in čiščenje hiše z okolico. 
Toda to ni dovolj. Potrebno bo še veliko več ra
zumevanja in sodelovanja pristojnih ministrstev, 
državnih organov, javnih zavodov in občin, da 
bo center polno zaživel in zapolnil prosto tržno 
nišo na področju izobraževanja, ozaveščanja in 
razvoja zdržnega sonaravnega turizma v lokal
nem okolju in širše. Življenje po projektu LIFE 
nikakor ni lahko.
Naš drugi projekt LIFE+ AQUAVIVA je bil dru
gačne, informativno - komunikacijske vrste, zato 
nismo potrebovali bagra, lopat in skladovnic 
lesa. Lotili smo se ozaveščanja različnih skupin 
javnosti, od vrtcev do političnih odločevalcev 
po vsej Sloveniji. Avtobusi, s katerih so nas še 
oktobra gledali: som, sulec, kačji pastir, regica 
in na zadku vidra, kraljica voda, so se vozili po 
štirih koncih Slovenije, tudi med Mariborom 
in Mursko Soboto. Gotovo ste tudi vi kakšnega 
opazili na avtobusni postaji! Pripovedovali so 
nam, da so vsi ti vodni prebivalci z nami vsak 
dan. In dobro je, dokler je še tako. Zelo pa mo
ramo biti pozorni na vode, da bodo ostale na
ravne in v vseh pogledih v dobrem stanju. Na 
LCD zaslonih nakupovalnih središč, avtobusov, 
pošt in drugod so nas izvirne risanke opozarja
le, da vode niso na planetu samo za nas, ljudi. 
Kakšno pestrost življenja premorejo naše vode, 
smo si lahko ogledali na razstavnih panojih v na
kupovalnih središčih Qlandije. Otroci v vrtcih, 
tudi v Gornjih Petrovcih, z barvnimi svinčniki 
projekta AQUAVIVA barvajo risanko Vidra, ti 
loviš!, spoznavajo živali vodnih okolij in se igra
jo s plišastimi vidrami. Šolarji se s pobarvanko

Raziskovalna potepanja podajajo v naravo, pro
učujejo življenje v potoku, iščejo sledi živali in 
spoznavajo njihove življenjske kroge. Vodno ži
vljenje in našo odvisnost od njega smo nazorno 
predstavili na dveh velikih razstavah na prostem 
v Ljubljani: na Krakovskem nasipu pestrost dia- 
tomej Ljubljanice, v Jakopičevem sprehajališču 
v Tivoliju pa Žive zaklade naših voda.
Da bi nazorno pojasnili pomen RAZNOŽIVO- 
STI v naravi, smo v projektu izdelali 4 pare ve
likih interaktivnih modelov. Svoje stalno mesto 
so dobili v Tehniškem muzeju v Bistri, kjer si jih 
ogledujejo organizirani obiskovalci Tehniškega 
muzeja, drugi par pa smo začasno namestili v 
prenovljenem vaškem domu ob občinski zgradbi 
v Gornjih Petrovcih z željo, da bi skrbno izdela
ni in dragi modeli služili priložnostnemu izobra
ževanju občanov. Ko je bila prenova doma letos 
jeseni dokončana, pa so modeli morali proč, saj 
so menda zavzemali preveč prostora. Z veseljem 
jih je v svoje okrilje sprejelo vodstvo Krajin
skega parka Goričko in jim namenilo poseben 
prostor v gradu, kjer jih boste lahko preizkusili 
tudi vi. Ponazarjajo škodo, ki jo povzročimo v 
naravi, ko reguliramo vodotoke, posekamo obre
žno vegetacijo in spremenimo vodno okolje do 
te mere, da nekatere vrste izginejo, usahnejo pa 
tudi ekosistemske storitve, ki nam jih nudijo vo
dni ekosistemi. Kaj bo, če vidre ne bo več? 
Pomembno vprašanje, na katerega je opozarjal 
projekt LIFE AQUAVIVA, je tudi vsakdanja 
raba in poraba vode. Je bolj priporočljivo in 
manj obremenjujoče za okolje pitje ustekleni
čene vode ali vode iz pipe? V kakšni zvezi je 
pitna voda z ohranjenimi vodnimi ekosistemi? 
Količina odpadnih voda še vedno narašča in se 
pomanjkljivo ali sploh neočiščena steka v poto
ke in reke. Slovenija je bila leta 2007 med 14 
evropskimi državami na četrtem mestu po po
rabi vode na prebivalca. Če ne bomo spremenili 
odnosa do vodnih virov, se nam obeta, da bomo 
ob podnebnih spremembah, ki se napovedujejo, 
v ne tako daljni prihodnosti, ostali žejni sredi 
poplav...

M arjana Honigsfeld Adamič, 
koordinatorka projekta 

LUTRA, Inštitut za ohranjanje naravne dediščine 
http://www.aquaviva.si, http://www.lutra.si
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PREVZEM NOVEGA ORO
DNEGA VOZILA PGD GORNJI 
PETROVCI IN 21. PETROVSKA
NOČ

PGD Gornji Petrovci je v soboto, 09.08.2014 pri
pravilo kar dve prireditvi in sicer svečan prevzem 
novega orodnega vozila in 21. petrovsko noč.

Novo orodno vozilo PGD Gornji Petrovci

Novo orodno vozilo so pripeljali že v letu 2013, ku
pljeno je bilo od PGD Videm pri Ptuju in je zelo 
dobro ohranjeno. Prireditve so se udeležili, poleg 
prostovoljnih gasilskih društev iz naše občine, še 
pobratena PGD Videm pri Ptuju in PGD Štepanj
sko naselje iz Ljubljane. V kulturnem programu so 
sodelovali: ljudski pevci in godci TD Vrtanek, KUD 
Goričko s skečem Izprašeni gasilec in spletom go
ričkih ljudskih plesov ter pevke KTD Moščanci. 
Novo orodno vozilo sta blagoslovila evangeličanski 
duhovnik, Štefan Beznec in katoliški župnik, Dejan 
Horvat. Sledila je zabava s skupino Blue planet. Žal 
pa je že ob 18.00 uri močno deževje zalilo cel šotor, 
kar pa ni motilo veselih plesalcev in plesalk, ki so 
plesali kar bosi po vodi, ki je tekla skozi šotor.

Svečani prevzem vozila

Vodstvo PGD Gornji Petrovci in častni gostje

Dež je ponehal komaj ob 22.00 uri, nato pa so zo
pet začeli prihajati obiskovalci in vztrajali vse do 
06.00 ure zjutraj.

Sonja Kerčmar

OBČINSKO GASILSKO 
TEKMOVANJE V BOREČI

V soboto, 28.06.2014 je PGD Boreča organizi
ralo občinsko gasilsko tekmovanje za leto 2014. 
Gasilske desetine so se pomerile v suhi vaji z

Člani PGD Križevci

Članice PGD Križevci
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Najmlajši člani in članice PGD Križevci

motorno brizgalno, vaji razvrščanja in štafeti na 
400 metrov z ovirami. V treh različnih kategori
jah se je pomerilo 18 desetin. V članski konku
renci so slavili Križevci. Tudi najboljša ženska 
desetina je prišla iz Križevcev, kot tudi pionir
ska, ki je v svoji kategoriji slavila brez konku
rence.
Ob koncu je vse obiskovalce zabavala skupina 
Oppa Bokan.

S.K.

PGD ŠULINCI

Ob bližajočih se praznikih želijo gasilke in ga
silci PGD Šulinci vsem svojim stanovskim kole
gom, kot tudi občankam in občanom naše vasi, 
vesele božične praznike ter srečno in uspešno 
leto 2015.

Člani in članice PGD Šulinci

Člani PGD Šulinci

PGD KRIŽEVCI V LETU 2014

Leto 2014 se s hitrimi koraki poslavlja. Spet je za 
nami eno leto, ki je, v tem hitrem tempu življenja 
in vsakodnevnih skrbi, prehitro minilo. Za člane in 
članice PGD Križevci je bilo zelo aktivno. Člani 
upravnega odbora smo se sestajali vsak mesec en
krat, včasih tudi dvakrat, odvisno seveda od potrebe 
in sproti reševali tekoče probleme. Se je pa letošnji 
januar ponovno začel z že tradicionalno vsakole
tno novoletno veselico, ki je vedno zelo številčno 
obiskana. V tem mesecu smo imeli tudi analize 
decembrskih obiskov z letnimi koledarji pri naših 
vaščanih.
Meseca februarja smo imeli redni letni občni zbor 
društva, kjer se je pregledalo delo preteklega leta in 
obenem podale smernice in zadali cilje, ki smo jih 
tekom leta poskušali uspešno izpeljati. Na občnem 
zboru smo sprejeli tudi sklep, da bomo vaščani zbi
rali star papir in železo, denarna sredstva od proda
je pa namenili za nakup gasilske cisterne. Zbiralno 
akcijo smo v tem letu izvedli dvakrat in lahko s po
nosom povemo, da dokaj uspešno, za kar se iskreno 
zahvaljujemo vsem krajanom vasi Križevci. S takimi 
akcijami bomo nadaljevali tudi v prihodnjem letu. 
April in s tem povezano velikonočno praznovanje 
smo popestrili z organizacijo tradicionalne razstave 
velikonočnih remenk, aranžmajev in vseh izdelkov, 
ki sodijo zraven. Razstavljavcev je bilo veliko in tudi 
sama razstava je bila zelo dobro obiskana. Mesec 
april smo končali tako kot vsako leto, s kresovanjem 
na predvečer 1. maja. Začelo se je s postavitvijo 
mlaja, nadaljevalo pa s prižigom kresa, ob katerem 
se je zbrana družba mladih in starejših ob glasbi 
poveselila dolgo v noč. Seveda pa ni manjkalo tudi 
dobre hrane in pijače.

Velikonočni aranžma vasi Križevci
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PGD Križevci na strokovni ekskurziji

Maj in junij sta bila delovna predvsem za člane na
ših desetin. Vsaj enkrat tedensko, oziroma po potre
bi, smo se tekmovalne enote srečevale na gasilskih 
vajah. Zares pa se je začelo s pregledom društva, 
sledila so razna tekmovanja po Prekmurju, katerih 
so se udeleževali naši člani A, vse desetine pa smo 
se udeležile občinskega gasilskega tekmovanja, ki je 
bilo letos v Boreči. Udeležili smo se ga s kar šestimi 
desetinami: pionirji, mladinci, dve ekipi članov A, 
in dve ekipi članic A. Ponovno smo dokazali, da se 
le delo in trud obrestujeta, kajti pokali, ki smo jih 
prinesli domov, so bili zasluženi.
Julij in avgust sta meseca dopustov. Tudi mi smo 
si privoščili malce počitka, konec avgusta pa smo 
se ponovno odpravili na strokovno ekskurzijo dru
štva. Tokrat nas je pot vodila v Idrijo, kjer smo se 
srečali s tamkajšnjimi gasilci. Ti so nas lepo sprejeli, 
nam razkazali svojo opremo in najbolj pogumne z 
gasilskim dvigalom popeljali tudi v višino, kjer so 
si s ptičje perspektive ogledali samo mesto. Pot nas 
je naprej vodila do Bolnišnice Franje, ekskurzijo pa 
smo zaključili kot gostje kapitana ladje na Mostu 
na Soči. Dobre volje in polni lepih doživetij, smo se 
odpravili proti domu.
Meseca junija smo organizirali tudi »upkaški« po
hod »Po obronkih Križevec«. Naše gasilke so se po
novno udeležile tudi tekmovanja v kuhanju bograča 
in kisle juhe v Domanjševcih. Bili smo aktivno pri
sotni tudi na kraju požara v Košarovcih, kjer je gore
lo gospodarsko poslopje. Oktober pa smo zaključili 
s kostanjevim piknikom, kjer ni manjkalo kostanja 
in mošta, pečenega krompirja, ocvirkov, zaseke in 
sladkih dobrot. Imeli smo se lepo.
Veliko smo doživeli v letu 2014, a kaj, ko čas mineva 
tako hitro, da se težko spomnimo vseh dogodkov. 
Bili so lepi in manj lepi, uspešni in manj uspešni. 
Še veliko zastavljenih ciljev je neuresničenih, veliko 
dela nepostorjenega, kar pa bo naloga za naslednje 
leto.

In za konec: naj vam bodo prihajajoči prazniki 
mirni in polni topline, novo leto 2015 pa naj vam 
prinese veliko sreče in medsebojnega razumevanja, 
predvsem pa novih upov in moči za uresničitev va
ših pričakovanj.

Upravni odbor PGD Križevci

OBČINSKI TURNIR 
V MALEM NOGOMETU 2014

Občinski turnir v malem nogometu se je letos od
vijal v soboto, 29.06.2014 v Martinju. Sodelovalo 
je devet ekip, ki so dosegle naslednje rezultate:
1. Neradnovci
2. Križevci
3. Lucova
4. KMN Hajduk Adrijanci
5. KMN Stanjevci
6. Kukeč
7. ŠD Šulinci
8. ŠD Srebrni breg Martinje
9. Gornji Petrovci
Najboljši strelec na turnirju je bil letos Damjan 
Sabo iz Križevec.

S.K.

Zmagovalna ekipa ŠD Neradnovci

Najboljši strelec turnirja, Dejan Sabo
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SHOTOKAN KARATE - DO 
KLUB GORNJI PETROVCI

Shokotan karate - do klub Gornji Petrovci ima tre
ninge vsak ponedeljek in sredo od 14.30 do 15.30 
ure. V tem kraju je veščina prisotna že tri leta. 
Skozi treninge dihanja se pri nas naučite samoo
brambe, obvladovanja misli in telesa, motoriko in 
orientacijo v prostoru. Najpomembnejše je, da ste 
lahko aktivni v gibanju, ne glede na vašo starost. 
Znanje si pridobivamo od domačih in tujih (japon
skih) inštruktorjev, največ izkušenj pa pridobimo 
od učencev. Učimo jih spoštovati sebe in druge.
V izobraževanje poleg treningov v telovadnici do
mače osnovne šole spadajo še seminarji v Murski 
Soboti, Rušah, Domžalah, Izoli in strokovno izpo
polnjevalni treningi v Mariboru. Najzanimivejše 
izobraževanje je vsekakor v Izoli, ki poteka poleti. 
S tem izkoristimo lepo vreme, morski zrak in vodo. 
Po želji lahko sodelujejo na tekmovanjih v Sloveni
ji in v tujini. Tako je Aleš Korpič letos prvič nasto
pal za S.K.I.F. Slovenijo na mednarodnem turnirju 
v Avstriji in osvojil 9. mesto v katah.
Uspehi : Na državnem S.K.I.F. prvenstvu v Rušah 
spomladi smo osvojili 3 prva mesta (Aleš Korpič, 
Maja Sukič in ekipa v katah starejše deklice: Maja 
Sukič, Nisa Čahuk in Aleš Korpič), 5 drugih in 
2 tretji mesti. Nosilci medalj so bili še naslednji 
člani: Luka Nemec, Tanisa Lovenjak, Maša Sukič, 
Sara Serec in Nastja Potočnik.
Učenci prav tako uspešno nastopajo na šolskih dr
žavnih prvenstvih. Letos so ponovno bili uspešni, 
saj so po preteklem šolskem letu ponovno osvojili 
6. mesto med več kot 20 osnovnimi šolami, ki so 
se udeležile prvenstva. Pri tem so osvojili 1 prvo 
mesto (Maja Sukič), 3 druga mesta (2 x Nisa Ča
huk) in Sara Serec, 1x druga in 1x tretja ter Nastja 
Potočnik, ki je osvojila 4.mesto.
V jesenskem delu smo izvedli tehnično organizaci
jo 22. državnega prvenstva v dogovorjenem kumi- 
teju (dogovorjene borbe). Turnir je bil v telovadnici 
osnovne šole Gornji Petrovci 15. novembra 2014. 
Ob pomoči prizadevnih staršev in članov kluba, so 
se gostje iz vse Slovenije počutili zelo domače, saj 
jih je toplina naše gostoljubnosti popolnoma oča
rala. Župan občine, Franc Šlihthuber nas je poča
stil z otvoritvijo turnirja in z veseljem opazoval del 
tekmovanja. Ravnatelja šole, Johana Laco pa smo 
zaposlili s podeljevanjem diplom, medalj in poka-

Člani in članice shokotan karate - do kluba Gornji Petrovci

lov najboljšim. Med njimi so bili tudi: 1. mesta: 
Sara Serec, ekipa malčki, 2. mesta: Nisa Čahuk, 
Aleš Korpič, ekipa starejši dečki/deklice, 3. mesta: 
Luka Nemec, Tanisa Lovenjak. 4. in ostala mesta: 
Maja Sukič, Maša Sukič, Nastja Potočnik in ekipa 
mlajši dečki/deklice.
Tekmovalno sta uspešna tudi inštruktorja kluba, 
ki sta na svetovnem S.K.I.F. prvenstvu v Avstraliji 
2012 osvojila srebrni medalji, na letošnjem evrop
skem prvenstvu pa 5. mesti. Glavni inštruktor 
kluba Sensei, Darjan Rošker, 6. DAN je istočasno 
mednarodni inštruktor in sodnik ter glavni trener 
S.K.I.F. reprezentance Slovenije.
Hvaležni smo osnovni šoli Gornji Petrovci, da lah
ko treniramo v njihovih prostorih in občini, da na
šim tekmovalcem nudi prevoze.
Obenem vas vabimo, da si ogledate mednarodni 
turnir v telovadnici šole Kuzma 13. decembra 
2014 od 10 ure naprej.

Jelka Rošker Trajbar, 3.DAN

ŠPORTNO DRUŠTVO 
NERADNOVCI

Športno društvo Neradnovci uspešno zaključuje 
še eno leto delovanja, saj že nekaj let redno so
delujemo v ligi klubov malega nogometa Goričko. 
Člani društva pa ustvarjamo tudi dogajanje v vasi. 
V začetku meseca februarja smo opravili redni 
letni občni zbor društva. Ker je prišlo do pote
ka mandatov, so bile izvedene volitve. Dosedanji 
predsednik se ni odločil za ponovni mandat, tako 
je društvo izvolilo novega predsednika. Štiriletno
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ŠD Neradnovci na domačem igrišču

vodenje društva je prevzel Mitja Štefanicki. Prej
šnjemu predsedniku Celec Dragu se zahvaljujemo 
za uspešno štiriletno vodenje društva.
V sezoni 2013/2014 smo tekmovali v ligi A. Po je
senskem delu smo zasedali četrto mesto, zato smo 
si prizadevali, da bi v spomladanskem delu izbolj
šali uvrstitev na lestvici. Z voljo in trudom igralcev 
ter s podporo zvestih navijačev nam je uspelo se
zono zaključiti na izvrstnem tretjem mestu. Za kaj 
več nam je pa zmanjkalo nekaj sreče in malo več 
hrabrosti. Po sezoni je sledil zaključni turnir lige 
v Gornjih Petrovcih. Žal nam je tam spodletelo 
in nismo dosegli vidne uvrstitve. Iz tega neuspeha 
smo se nekaj naučili, saj smo na občinskem turnir
ju v Martinju popravili vtis. Tam smo osvojili že 
drugi občinski prehodni pokal v trajno last, kar je 
za našo malo vas zelo lep uspeh. V premoru med 
sezonama smo se udeležili dveh turnirjev in sicer: 
v Čepincih in Šulincih, kjer pa uvrstitve niso bile 
v ospredju. Po zdaj končanem jesenskem delu v 
sezoni 2014/2015 zasedamo tretje mestu.
V mesecu avgustu smo pripravili tradicionalno 
mlinarsko noč s pohodom. Kljub temu, da nam 
je vreme spet zagodlo, smo lahko zadovoljni z iz
vedbo. Člani društva smo priskočili na pomoč tudi 
pri prenovi vaško-gasilskega doma. Večino zadanih 
nalog v letu 2014 smo uresničili, nekatere pa žal 
še ne.

Igralci ŠD Neradnovci in zvesti navijači

Vodstvo športnega društva Neradnovci se ob kon
cu leta zahvaljuje vsem vaščankam in vaščanom ter 
ostalim posameznikom, ki s svojim prostovoljnim 
delom pomagate pri razvoju društva. Zahvaljujemo 
se tudi vsem obiskovalcem tekem, saj z vašo pod
poro lažje dosegamo zastavljene cilje. Obenem pa 
želi športno društvo Neradnovci vseh občankam in 
občanom občine Gornji Petrovci mirne in blagoslo
vljene božične praznike ter uspešno leto 2015.

ŠD NERADNOVCI

ŠD NK KRIŽEVCI

Za nogometnim klubom Križevci je razburljivo pole
tje, saj smo v članski kategoriji bili zelo blizu uvrstitve 
v 3. SNL, vendar so različni dejavniki to preprečili. 
Tako smo še z večjo motivacijo strnili vrste, se igral
sko in trenersko okrepili ter si zadali cilj, da smo po 
jesenskem delu zelo blizu oz. na samem vrhu prven
stvene lestvice. Sama liga je pokazala, da je v njej ne
kaj odličnih ekip in bo konkurenca do konca prven
stva velika. Ponosni smo, da tvorijo ta uspeh igralci iz 
domačega okolja in tako potrjujejo dobro dosedanje 
delo z mladimi. Zastavljeni cilj za ta jesenski del je 
opravljen po načrtih, saj smo zbrali največ točk in 
dosegli najboljši rezultat med doseženimi in prejeti
mi goli. Cilji so tudi bili, da smo pri vrhu fair play
-a, kar smo kot organiziran klub tudi dosegli. Želja 
oz. cilj je tudi bil, da je čim manj poškodb, kar je na 
srečo tudi doseženo. Pred nami je zimsko prestopno 
obdobje, kjer si želimo, da sedanja igralska sredina 
ostane skupaj in vsi skupaj nadaljujemo k začrtane
mu cilju. Skozi celotni jesenski del so igralci pokaza
li velik potencial, izžarevali borbenost, kazali veliko 
mero igranja dobrega in zanimivega nogometa. Za 
to je poskrbel trener g. Kovačič, ki je na zelo profe
sionalen način vodil, pripravljal in motiviral igralce, 
da so dojeli sistem, ki je potreben za napredovanje 
vsakega posameznika in skupnega moštva. Tukaj 
moramo pohvaliti tudi delo mladinskega trenerja g. 
Novaka, ki zelo dobro uči mlajše in jih odlično pri
pravlja k prestopu k članom. Pri tem pa moramo do
dati, da naše tekme obiskuje največ gledalcev v ligi, 
kar je velik motivator za dokazovanje. Ni skrivnost, 
želja je predvsem ta, da končamo na prvem mestu 
po koncu prvenstva. Želja je tudi, da bi v prihodno
sti spet kakšen igralec uspel na najvišjem nivoju, kot 
je to uspelo Damjanu Boharju. Križevci si zaslužijo 
mesto med najboljšimi v Pomurju, gledalci si želijo,
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Člani U 9

Člani U 15

Mladinska ekipa

Članska ekipa

da bi v prihodnosti v Križevcih spet bili priča velikim 
derbijem. Poleg članske ekipe ŠD NK Križevci na
stopa tudi z mlajšimi selekcijami. Ekipa mladinskega 
moštva pod vodstvom trenerja g. Novak Ludvika na
stopa v 1. Mladinski nogometni ligi Murska Sobota. 
Zelo mlada sestava je pokazala velik potencial, kar

je velika vspodbuda za dobro prihodnost nogometa 
v Križevcih. V tej jesenski sezoni so na 6. mestu in 
verjamemo, da bodo mladi fantje na spomlad še iz
boljšali mesto na lestvici. Letos pa v kategoriji niž
jih selekcij tekmujemo z ekipami U 15, U 11 in U 
9. Pri ekipi U 15 so igralci začeli z učenjem velikega 
nogometa, saj so prestali stalež starejših cicibanov, 
kjer so igrali mali nogomet. Tako smo z dokaj mlado 
ekipo (nekateri so stari šele 12 let) v kategoriji U15 
osvojili odlično 2. mesto in postali jesenski podpr
vak v vzhodni ligi MNZ MS. V spomladanskem delu 
bomo skušali napasti prvo mesto ter se s tem boriti 
za prvaka in s tem zagotoviti igranje v kvalifikacijah 
za nastopanje v 1. državni ligi. Selekciji U 9 in U 11 
tekmujete v turnirskem sistemu. Mladi dečki pridno 
trenirajo in napredujejo. Vsaka selekcija je imela 4 
jesenske turnirje, sedaj pa se začne sezona turnirjev 
v telovadnici. Trud in volja pri otrocih se že pozna
ta, zato nam je v veliko zadovoljstvo, da nam starši 
zaupajo otroke. Zelo pomembno je, da starši poma
gajo, da se njihovi otroci gibajo, motorično razvijajo 
in tako krepijo zdrave celice, da ostanejo žive. Zato 
vabljeni tudi ostali starši in otroci, da omogočite svo
jim otrokom zdrav način preživljanja prostega časa.

Športno društvo Nogometni klub Križevci

KMN ADRIJANCI HAJDUK

Ekipa KMN Adrijanci Hajduk že vrsto let sodelu
je in tekmuje v Medobčinski zvezi klubov malega 
nogometa Goričko.
Letos so se v klubu zgodile številne spremembe, 
nekaj igralcev nas je zapustilo, s tem pa se je naša 
ekipa tudi pomladila, saj smo pridobili nekaj mla
dih nogometašev, kar se je klubu zelo obrestovalo. 
Jesenski del tekmovanja v ligi B smo končali na 
odličnem petem mestu.
Udeležili smo se različnih turnirjev v organizaciji: 
naše Občine Gornji Petrovci, zveze MZKMN Go
ričko in ostalih društev.
Letošnja nogometna sezona je bila proti koncu 
zelo prijetna, saj je naše društvo dobilo v uporabo 
slačilnice, kjer se nogometaši na toplem lahko pre
oblečejo in pripravijo na tekmo.
Tudi v prihodnje bomo nadaljevali z igranjem no
gometa v MZKMN Goričko ter se borili za še ka
kšno stopničko višje na lestvici.

Mateja Lepoša
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ZMAGOSLAVNO LETO 2014 V 
KLUBU MALEGA NOGOMETA 
GORNJI PETROVCI

Leto 2014 je zopet minilo v znamenju kar nekaj izje
mnih uspehov KMN Gornji Petrovci. Mirno lahko za
pišemo in s tem se bodo strinjali mnogi, da je za nami 
vsekakor najboljše leto v 17 - letni zgodovini kluba. Pa 
gremo lepo po vrsti.

GORIČKI IN »PREKMURSKI« PRVAKI
V začetku leta smo v ligaškem tekmovanju, kjer na
stopamo že več let, pričeli iz 2. mesta na lestvici z za
ostankom 5. točk za vodilnim ŠD Srebrni breg Mar
tinje. Z zelo dobrimi spomladanskimi predstavami 
na domačem in gostujočih igriščih ter z nekaj malce 
športne sreče, nam je Martinčarje uspelo uloviti in 
v prav zadnjem krogu tekmovanja, tudi prehiteti. Z 
zmago v gosteh proti nemotivirani in odpisani ekipi iz 
Čepinec, smo z dvema točkama naskoka, prvič posta
li prvaki v najvišjem rangu Goričke lige. Veselje po za
dnjem sodnikovem žvižgu je bilo nepopisno, takoj se 
je odprlo in prelilo veliko penine, ki so jo pred tekmo 
že pripravili in na hladnem čuvali naši zvesti navijači. 
Pot od Čepinec do Gornjih Petrovec sicer ni dolga, 
ampak se je kača avtomobilov čez griče valila v dolgi 
počasni koloni, zato smo se do domačega kraja pripe
ljali s krepko zamudo. Zaradi glasnega hupanja, ko je 
sonce že zdavnaj zašlo, je marsikdo menil, da se pe
ljejo poročni svati, ki so zamudili na poroko. Glasno 
rajanje je potekalo dolgo v noč, zato se opravičujemo 
vsem tistim, ki mogoče niso mogli zatisniti očesa na 
zadnji majski dan v letošnjem letu.

Prvaki po zadnji tekmi v Čepincih

Kmalu po koncu lige smo v Gornji Petrovcih, kot or
ganizator, gostili 16 ekip, ki nastopajo v obeh ligah 
MZKMN Goričko, na tradicionalnem zaključnem 
turnirju, kjer se v prvi tekmi nismo preveč naprezali

proti moštvu iz Trdkove in izpadli že v osmini fina
la ter se raje posvetili skrbi za dobro počutje vseh 
gostov. 1. mesto na turnirju je osvojila prav ekipa iz 
Martinja, proti kateri smo se v ligi borili do zadnje
ga tekmovalnega dne. Na koncu se je zdelo nekako 
pravično, da smo si razdelili naslove prvakov v ligi in 
zaključnem turnirju.
Večje prizadevanje za dober rezultat smo teden dni 
kasneje pokazali na turnirju prvakov vseh 8. pomur
skih lig malega nogometa. V močni konkurenci smo 
se prebili vse do finala, kjer pa je vendarle zasluže
no zmagala ekipa iz Lomanoš pri Gornji Radgoni. 
Kljub porazu v finalu smo bili neizmerno zadovoljni 
in se za šalo okitili še z naslovom prekmurskih pr
vakov. Enkraten zaključek malonogometne sezone 
2013/14.

DOGAJANJE V KLUBU IN OKOLI NJEGA
V KMN Gornji Petrovci v poletnih mesecih nismo 
počivali. Že v začetku julija so stekle priprave na 
pričakovano prireditev »Žajfanca« in »Petrovski pi- 
sker«, ki sta potekala istočasno. Pred izvedbo prire
ditve smo se udeležili še nočnega turnirja pri naših 
sosedih v Stanjevcih, kjer smo presenetili še sami 
sebe in zopet osvojili 2. mesto - noro! Na dan naše 
prireditve nam je bilo naklonjeno tudi lepo vreme. 
Tekmovalci na »žajfi« so se dodobra okopali, prav 
tako pa tudi najmlajši, za katere je bila to, poleg na
pihljivega gradu, imenitna zabava. Malce starejši, pa 
tudi nekoliko manj starejši, so se pomerili v pripravi 
primorske mineštre na prekmurski način. Prav vsi 
so prikazali zavidljivo spretnost in znanje v pripravi 
jedi, ki sicer ni značilna za naše kraje. Zmagovalci 
dneva so na mokrem in spolzkem igrišču postali čla
ni ekipe Hajdučko srce, najokusnejšo oziroma naj
bolje ocenjeno mineštro pa so pripravili kuharji iz 
ekipe Kujamo fse. V šaljivem lepotnem tekmovanju 
pa je skrbno izbrana in natančna damska žirija na
ziv »Mister žajfa« podelila Žido Andreju.
Da dober glas seže daleč, se je izkazalo tudi v pri
meru obiska dunajske navijaške skupine Bulldogs. S 
podporniki in strastnimi navijači FK Austria Wien 
smo se družili celoten vikend, odigrali kratki turnir 
v Križevcih ter imeli dvodnevni piknik na našem 
igrišču in Goričkem raju v Peskovcih. Kljub vreme
nu, ki je že napovedovalo deževne septembrske dni, 
smo se vsi imeli fantastično in se resnično dobro 
spoprijateljili. Zahvala gre predvsem Ružič Matevžu 
in Kuzma Erichu, ki sta se uspela dogovoriti za sre
čanje.
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Tik pred začetkom novega šolskega leta smo v Žena
vljah prejeli tudi lepo priznanje, ki nam ga je podelila 
občina Gornji Petrovci za izredne rezultate na špor
tnem področju ter za aktiviranje družabnega življenja 
v vasi Gornji Petrovci. Res smo ponosni na prejeto 
diplomo in se zahvaljujemo občini, želimo si le več 
posluha in sodelovanja pri izvedbi določenih projek
tov, ki se jih bomo morali lotiti v lastni režiji.

Prejem diplome v Ženavljah

V septembru, ko se je Slovenija že utapljala v vodi, 
je del ekipe pobegnil na vikend izlet v Split, ki je bil 
obljuba pred pričetkom minule sezone v primeru, da 
osvojimo 1. mesto. Kljub muhastemu prvemu dnevu, 
smo si v Parku mladeži ogledali veliki mestni derbi 
med ekipama RNK Split in HNK Hajduk Split, ki 
sta se razšla s pravičnim remijem. Naslednji dan nas 
je že čakala najeta barka, s katero smo se odpravili 
na večurni ribji piknik, na katerem so nekateri pre
verili tudi svoje ribolovske veščine. Na prijetnih 30 
stopinjah smo se konec septembra še lahko okopali 
v majhnem odmaknjenem zalivu otoka Brač, uživali 
v pesmih dalmatinskih klap in odlični domači kuli
nariki. Nekoliko nam je bilo žal, da smo se morali že 
naslednji dan vrniti v hladne domače kraje, vsekakor 
pa smo sklenili, da se naslednje poletje vračamo v 
Dalmacijo.

TEKOČA MALONOGOMETNA SEZONA
Pred pričetkom nove sezone smo v klubu poskrbeli 
za presenečenje in ustanovili ekipo veteranov, ki je 
pridno trenirala večino poletja in pričela tekmovati v 
Veteranski ligi, kjer nastopajo tudi ekipe iz Madžar
ske. Možje so se dobro pripravili na tekmovanje, žal 
jim je na tekmah nekajkrat zmanjkalo nekoliko špor
tne sreče, ampak prva sezona je v večini primerov ve
dno služila za uigravanje s soigralci in spoznavanje s

tekmeci. Pomembno je le, da je vzdušje med veterani 
odlično in tako lahko pričakujemo boljše predstave 
že v nadaljevanju prvenstva spomladi, ko bo prišla 
tudi prva zmaga.

Veteranska ekipa KMN Gornji Petrovci

»Prvo ekipo« KMN Gornji Petrovci sta pred novo se
zono okrepila stari novi znanec Kovač Milko, konč
no pa se nam je pridružil tudi Škalič Vito, ki smo ga 
kot domačina pregovarjali najdlje - tri leta. Jesensko 
sezono v Ligi A smo opravili z odliko. V 11. tekmah 
se je zvrstilo ravno toliko zmag, ki pa niso bile vse 
z lahkoto dosežene. Kljub varni prednosti na lestvi
ci bo potreben trd boj do konca prvenstva in veliko 
truda, da bi obranili naslov prvakov, ki nikoli ni bil 
nuja, le nagrada za dobre igre. Prav dobre predstave 
na igrišču so privedle do zanimivega podatka, da bo 
do naslednje tekme minilo že 532 dni od zadnjega 
ligaškega poraza. Nič ne bi imeli proti, če bi se ta niz 
še malce podaljšal.

OB KONCU LETA 2014
Nekoliko nam je žal, da se poslavlja z dosežki boga
to leto 2014, zelo težko bomo ponovili vse letošnje 
prijetne dogodke, ki so pa sedaj le še del preteklosti. 
V časih, ki prihajajo, si v klubu želimo še naprej po
zornosti vseh, ki ste nam ob strani v trenutkih, ko 
se veselimo in v trenutkih, ko nam ne gre najbolje. 
Dragocena nam je vsaka vaša podpora, brez izjeme. 
Hvala vsem!
Člani Kluba malega nogometa Gornji Petrovci vsem 
občankam in občanom občine Gornji Petrovci že
limo vesele praznike, vesel božič in veliko užitkov s 
svojimi družinami. Vstopite v novo leto z nasmehom 
na obrazu in naj vas v celotnem letu spremlja sreča. 
KMN Gornji Petrovci,

Predsednik, Nino ŠKALIČ
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SPREJEM UČENCEV 
9. RAZREDA PRI ŽUPANU

Tudi letos je O bčina G ornji Petrovci pripravila 
sprejem učencev 9. razreda osnovne šole G ornji 
Petrovci p ri županu, F rancu Šlihthubru. Spre
jem  je bil v torek, 10.06.2014 v kulturnem  dom u 
O bčine G ornji Petrovci v Stanjevcih. Prisotnih 
je  bilo 12 učencev, ena učenka pa  se zaradi bo
lezni sprejem a ni udeležila. Z  njim a sta bila ra
zredničarka, D anica Rems in ravnatelj, Johann 
Laco.
Ž upan je  vsakem u učencu podaril v spom in 
knjigo, kot je  to tradicija že od ustanovitve naše 
občine. Za sladek spom in na zadnji dan šolanja 
na OŠ G ornji Petrovci pa  še čokolado. Ž upan je 
vsem zaželel veliko uspeha pri nadaljnjem  šola
nju in jim  položil na dušo, naj nikdar ne pozabi
jo  dom ačega kraja. Sledilo je  skupinsko slikanje 
in skrom na pogostitev.

Zadaj: Sašo Sukič, Danica Rems, razredničarka, Mojca 
Kardoš, Patrik Grabar, Žan Kerec, Johann Laco, ravnatelj 
Spredaj: Franc Šlihthuber, župan, Samanta Berke, Damjan 
Kučan, Nika Kerec, Katja Šeruga, Kaja Koca, Zala Fotivec 
Sedita: Valerija Kučan in Sara Kovač

MAČEK MURI
DRAMSKI KROŽEK & OTROŠKI PEV
SKI ZBOR

Medpredmetna povezava dramskega krožka in otro
škega pevskega zbora je tudi v lanskem šolskem letu 
obrodila sadove. Pripravili so igro M aček Muri.
Naprej so učenci dramskega krožka z mentorico 
napisali scenarij po zgodbi Kajetana Koviča: Ma
ček Muri. Besedilu so dodali lastne vložke, igro

so tako popestriti in jo 
približali učencem. Vsak 
izmed njih je že imel ka
kšno ljubezensko izku
šnjo, katero je s pridom 
izkoristili pri podajanju 
idej za priredbo igre. 
Otroški pevski zbor pa 
je pod vodstvom m ento
rice, Bojane Keršič Ru
žič poskrbel, da so bile 
pesmi pravilno odpete. Glasbena spremljava, Jan Horvat

Glasbeno spremljavo je izvajal učenec, Jan Horvat, ki je 
za ta  nam en hodil na individualne ure k  učitelju kitare, 
Damjanu Stanišicu v Glasbeno šolo M urska Sobota. 
Kajetan Kovič: M AČEK M URI (priredba: učenci dram
skega krožka z mentorico Melito Bračko Hakl).
M uri se spopada s svojimi ljubezenskimi težavami. Že 
nekaj časa je zaljubljen v muco Maco, pa ji tega ne upa 
povedati. Tudi Maci je Muri zelo všeč. Pri ljubezenskih 
zapletih jim a pomagajo prijatelji. Zgodba se zaključi s 
srečnim koncem.
Sporočilo igre: Prijateljstvo, ljubezen, spoštovanje...
Z nastopom na območnem srečanju otroških gledaliških 
skupin so navdušili selektorico, Majo Gal Štromar in se 
uvrstili na regijsko srečanje otroških gledaliških skupin. 
N a državno srečanje se jim  ni uspelo uvrstiti.
Za svoje ustvarjanje so prejeli srebrno plaketo.
Igro so predstavili:
- na dobrodelni prireditvi na šoli;
- na območnem srečanju otroških gledaliških skupin v 

Murski Soboti;
- na regijskem srečanju otroških gledaliških skupin v 

Gornji Radgoni;
- ob dnevu Zemlje v Maximusu v Murski Soboti;
- na prireditvi Predstavitev interesnih dejavnosti na šoli. 
Zahvala gre vsem nastopajočim in vsem ostalim, ki so 
sodelovali pri nastajanju 
igre, scene, kostumov in 
maske. Posebna zahvala 
gre staršem otrok, ki so 
poskrbeli, da so se učen
ci lahko udeleževali vaj 
tudi v popoldanskem 
času.

Mentorici: Melita Brač
ko Hakl, Bojana Keršič 

Ružič

S.K.
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SIMBIOZA GIBA

Letošnjo jesen so učenci 2. razreda sodelovali v 
projektu Simbioza giba, katerega cilj je  bil v špor
tnem  duhu povezati vsaj dve generaciji.
17. oktobra 2014, ob 10. uri je  na naši šoli poteka
la SIM BIOZA GIBA. Pri uri športa  so se izvaja
le plesne delavnice. O troci so zaplesali skupaj z 
dedki, babicam i, m am icam i otroške plese, ki se jih  
učijo v sklopu ur pouka športa.
N a druženju je  sodelovalo 15 učencev in 26 odra
slih, skupaj 40 udeležencev.
D obro voljo in pozitivno energijo je  bilo čutiti v 
zraku, zato  je  bilo naše druženje nepozabno, tako 
za otroke, kot dedke in babice. Hvala vsem  za pri
je tno druženje.

K oordinatorica Simbioze giba 
M elita Bračko Hakl

EKO VRTEC JURČEK

Zelena ni le luč na semaforju, ampak nas zelena 
barva predvsem v zadnjih letih opozarja na ekologi
jo -  varovanje okolja. Seveda znani rek: Kar se mali 
Janezek nauči, to odrasli Janez zna, velja tudi na tem 
področju, zato ekologiji in ozaveščanju otrok na to 
temo v Vrtcu Jurček pri OŠ Gornji Petrovci v zadnjih 
letih posvečamo še posebno pozornost.
V  lanskem šolskem letu smo se intenzivno vključili 
v projekt EKO šola oz. EKO vrtec. Ustvarjali smo 
iz odpadnega materiala, brali za eko bralno značko, 
spoznavali m ed in še in še ter si tako pridobili Eko 
zastavo.
Le to smo prevzeli 7. novembra letos, ob tem  pa smo 
ustvarili tudi svoj eko znak. Natančneje, ustvarili so 
ga otroci, po tem, ko smo jim  predstavili, kaj sploh

bi naj eko pomenilo, kako je ekologija povezana z 
našim planetom, življenjem in vsem naravnim okrog 
nas, so nastale risbice ki krasijo hodnike našega vrt
ca. Za eko znak smo izbrali risbico otrok iz 4 skupine 
in jo dopolnili z risbico Saše Felkar.
Dejavnosti v EKO šoli oz. EKO vrtcu bomo nada
ljevali tudi letos. Spoznali bomo energijo in se nau
čili varčevati z  njo, spoznali bomo gozd in življenje 
v njem, ustvarjali bomo iz KEMS embalaže, nadalje
vali s spoznavanjem knjig in slikanic za EKO bralno 
značko, ustvarjali iz naravnega materiala za natečaj 
prednovoletni čas. Torej spet bomo poskrbeli, da bo 
eko zavest med otroki močnejša. Upamo, da bodo 
malčki s svojim zgledom to zavest prenašali tudi na 
starše, dedke in babice ter ostale občane naše občine.

Vlasta G rah

ŠOLA V NARAVI 2014

U čenci naše šole so se v času od 29.9.2014 do 
3.10.2014 udeležili šole v naravi, ki je  potekala na 
Pohorju v dom u Planinka. Šole v naravi so se ude
ležili učenci 7. in 8. razreda, z učiteljicam a Barba
ro Č eh in Urško M arčič. U čenci so v šoli v naravi 
sodelovali pri različnih dejavnostih: orientacijski 
tek, razni pohodi, igra bejzbol, geologija, lokostrel
stvo, slapovi Pohorja. Bili so pridni, saj so pri vseh 
dejavnostih aktivno sodelovali. Dom ov smo prišli 
polni pozitivnih vtisov.

Učenci in učenke 7. in 8. razreda v šoli v naravi
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ŠPORT NA NAŠI ŠOLI

V tem  šolskem letu so se naši učenci udeležili sek
torskega tekmovanja, dečki v m alem  nogom etu in 
odbojki, dekleta v odbojki.
Tekmujemo v sektorju z OŠ Šalovci, OŠ Fokovci in 
DOŠ Prosenjakovci.
D ekleta so na tekm ovanju zasedla 3. mesto, za 
DOŠ Prosenjakovci in OŠ Fokovci. Fantje so se v 
m alem  nogom etu uvrstili na  3. m esto, za OŠ Fo
kovci in DOŠ Prosenjakovci. N a odbojkarskem  tur
nirju so fantje spet zasedli 3. mesto.
V  nadaljevanju nas čaka še udeležba na m edobčin
skem posam ičnem  tekm ovanju v atletiki. Tekmo
vanje bo v M urski Soboti m eseca maja. G lede na 
to, da so naši učenci lani dosegli nekaj lepih re
zultatov (Jernej H orvat 1. m esto v suvanju krogle, 
Bojan Č asar v isti disciplini 4. m esto, K arin Kisilak 
4. m esto v teku  na 1000 m .), upam o, da bodo tudi 
v tem  šolskem letu dosegli podobne rezultate.
N a plavalnem  področju  je predvidena udeležba na
ših dveh učenk, K arin Kisilak in M aje N em ec, na 
področnem  tekmovanju. V  lanskem  šolskem letu 
sta se uvrstili na državno tekmovanje. N ačrtujem o 
še udeležbo teh  dveh učenk na m edobčinskem  tek
movanju v akvatlonu. Tudi v tej disciplini sta se 
v lanskem  šolskem letu uvrstili na državno tekm o
vanje, kjer je K arin Kisilak dosegla odlično drugo 
mesto.

Josip Gregorec, učitelj športne vzgoje

EVROPSKA VAS

Učenci vsako leto zelo dobro spoznajo državo EU, 
ki jo predstavlja šola, katero obiskujejo. N a letošnji 
osrednji prireditvi, ki je bila 9. maja 2014 v Murski 
Soboti, je OŠ Gornji Petrovci predstavljala Dansko. 
V  mesecu aprilu smo imeli na šoli organiziran tehni
ški dan, kjer so se učenci v uvodu seznanili s kratko 
predstavitvijo države, ki so jo  spoznavali. Nato so sle
dile delavnice po razredih oz. skupinah in ob zaključ
ku dneva še predstavitev dela in značilnosti Danske. 
Učenci so iz različnih materialov izdelali zastave, vi
kinške ladje, vikinške čelade, lego kocke, barvite hiše, 
knjigo pravljic H.C. Andersena, vikinško ladjo, malo 
morsko deklico, plakate in  zloženko. Spekli so tudi 
slastne danske kekse in  pecivo ter sestavili koreogra
fijo plesne točke.

N a osrednji prire
ditvi smo pripravi
li stojnico s plakati 
o glavnem mestu 
Kobenhavn, Sanj
ski poti po Danski 
in  danski kulinari
ki. Razstavili smo 
izdelke učencev, 
ki so jih izdelali na tehniškem dnevu. Učenke so se 
oblekle v like Andersenovih pravljic in jih predstavi
le obiskovalcem, pri stojnici pa jih je spremljal tudi 
H.C. A ndersen s svojo knjigo pravljic. Mimoidoče 
smo pogostili z danskimi keksi in  pecivom. Pri naši 
stojnici se je ustavilo veliko ljudi, ki so si z zanima
njem ogledali stojnico, spoznavali Dansko ter posku
sili kekse in  pecivo.
Skupina petih učenk pa se je »na odru« predstavila 
še s plesom na pesem Geronimo, ki jo izvaja danska 
pevka A ura Dione.
Vsako leto je posamezna država EU predstavljena na 
nov, drugačen ter zanimiv način in vedno se naučimo 
ter spoznamo o posamezni državi nekaj novega. Tisti 
učenci, ki se udeležijo same prireditve, pa se sezna
nijo še z značilnostmi in zanimivostmi drugih držav 
EU.
Po prireditvi smo v jedilnici šole pripravili razstavo 
plakatov in izdelkov države Danske.
Naša šola v projektu sodeluje že vrsto le in moram  
povedati, da učenci z veseljem sodelujejo v projektu 
in vedno z zanimanjem pričakujejo, katero državo 
bomo izžrebali in spoznavali naslednje leto.
V  šolskem letu 2014/2015 bo naša šola podrobno 
spoznavala državo Nizozemsko in jo  predstavila na 
osrednji prireditvi 8. maja 2015, na Trgu kulture v 
Murski Soboti.

Bojana Keršič Ružič, Urška Marčič

66



Šola NOVINE, številka 34

HALO?! GREMO NA GORIČKO

V šolskem letu 2013/2014 so učenke: Sam anta 
Berke, M ojca Kardoš, N ika Kerec, Valeria Kučan, 
Neja Kutoš, Lara Bergles, M aja N em ec ter učenec 
Jan  Peter Vajda sodelovali na  28. festivalu Turiz
m u pom aga lastna glava. Tema letošnjega festivala 
N a zabavo v naravo je  bila nam enjena spoznava
nju zelenega turizm a in druženja m ladih v naravi. 
Zavedanje, da vedno več m ladih prosti čas preži
vlja p red  zasloni, je  bilo osnovno vodilo p ri sesta
vi turistične naloge z naslovom Halo?! G rem o na 
Goričko. Sestavljen je  bil dvodnevni tabor s pro
gram om  nam enjenim  vrstnikom . N a taboru  bi se 
»odklopili« od vsakdanjega tem pa in sodobne teh
nologije te r se povezali z naravo, kjer bi na  zabaven 
in poučen način spoznali in odkrivali neokrnjene 
kotičke Goričkega. V  dvodnevni pustolovščini bi 
tako vklopili vsa čutila te r videli, doživeli, začuti
li te r okusili Goričko. V  program  je bil vključen 
ogled že obstoječe naravoslovne učne poti Trom ej
nik, ogled starega m lina v N eradnovcih ter ogled 
orjaškega kostanja na Tetajnem bregu. Preostale 
dejavnosti: koncert v gozdu, znajdi se v naravi, za
bavni večer te r G orički activity so bile oblikovane 
po zam islih učencev.

Učenke, ki so sodelovale v projektu

Predstavitev projekta

V pripravo turističnega produkta je bilo vloženo 
veliko dela, a so učenci pokazali veliko zanim anja 
za dom ačo pokrajino ter njen razvoj na področju 
turizm a. S pripravo tabora  so se odkrivale nove 
m ožnosti za popestritev turistične ponudbe v do
m ačem  kraju.
Turistična naloga je bila predstavljena na turistični 
tržnici v M ariboru, kjer je bila nagrajena z zlatim  
priznanjem .

Urška M arčič in Bojana Keršič Ružič

PREDBRALNA PISMENOST V 
VRTCU

Ko govorimo o pism enosti v vrtcu, ne mislimo na 
učenje branja in pisanja. Pravzaprav govorimo o 
razvijanju sposobnosti in pripravo na opismenova- 
nje te r vstopanje v svet branja in pisanja. O troci se 
že od rojstva dom a in v okolju srečujejo z različ
nim i bralnim i in pisalnim i vzorci, zato je treba z 
razvojem pism enosti začeti že zelo zgodaj. D a se 
otroci v šoli uspešno opismenjujejo, m orajo biti za 
to  pripravljeni temelji, ki jih  vse predšolsko obdo
bje gradijo tako starši kot vzgojitelji v vrtcu.
O troci v našem  vrtcu  so aktivni, radi spoznavajo 
in raziskujejo okolje. O drasli jih  p ri tem  usm erja
m o in jim  pom agam o. N ačrtujem o dejavnosti, pri 
katerih  otroci govorijo, poslušajo, berejo in pišejo. 
O troci so najprej aktivni pri prvih dveh dejavno
stih, kasneje pa  tudi pri branju in pisanju, le da sta 
ti dve dejavnosti nekoliko prilagojeni -  berejo slike 
in ne črk, pišejo s simboli in preslikujejo črke in 
besede.
V vrtcu načrtujemo in izvajamo naslednje dejavnosti, 
ki spodbujajo razvoj jezikovnih zmožnosti otroka

Otroci berejo knjige
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Otroci sestavljajo črke

• otroci v vsakdanji kom unikaciji poslušajo jezik, 
se aktivno vključujejo v komunikacijske procese 
z otroki in odraslimi,

• otroci poslušajo glasno branje in pripovedovanje 
odraslih,

• prebiram o slikanice, pravljice,
• igramo se igre vlog, socialne igre,
• rešujem o uganke, rime,
• se igram o igre, kjer prepoznavam o ritem  besed, 

ugibamo začetni in končni glas v besedi,
• otroci sam i »berejo« knjige, revije, plakate ipd.,
• izvajamo gibalne in grafom otorične vaje,
• otroci barvajo in rišejo,
• rešujejo učne liste,
• in spoznavajo abecedo.

Z a začetno opismenjevanje je torej nujno, da pri 
otroku razvijamo orientacijo, grafom otoriko ter 
slušno in vidno zaznavanje. Vse grafom otorične 
vaje (risanje ravnih in krivih črt, krožnic in pentelj, 
posam eznih vzorcev itd.), s katerim i v tem  obdo
bju vadimo prvine črk in številk, izhajajo iz gibal
nih vaj v prostoru in na sebi, iz dela z različnim i 
m ateriali ali iz pripovedovanja zgodb in so sestavi
ne posam eznih iger, plesa in gibanja.
K N JIG A  JE  NAŠA  ZVESTA PRIJATELJICA, 
zato im am o v igralnicah knjižne kotičke, otroci 
prinašajo knjige od doma, knjige si sposojam o v 
knjižnici. Vsak dan v vrtcu  berem o in poslušamo 
pravljice.
Naj zaključim članek z naslednjo mislijo:«Dobro 
zgodbo razum e vsak in nič ne moti, če jo  slišimo 
spet in spet. K ajti vsakič, ko jo  nekdo pove ali pre
bere, naglas ali sam em u sebi, se zgodba rodi na 
novo.«(Jostein G aarder)

Vzgojiteljica, M ateja Meško

PROJEKT EKOŠOLA NA OŠ 
GORNJI PETROVCI

Projekt na naši šoli izvajamo že 13. leto. Nam en in 
cilj Ekošole je razvijati pozitiven odnos do okolja 
ter zbirati različne vrste odpadkov, ki jih pošiljamo 
v recikliranje ter ponovno uporabo. V  projekt poleg 
učencev posredno vključujemo tudi starše, v zadnjih 
letih pa z zbiralnimi akcijami tudi občane celotne 
občine.

Projekti, ki jih izvajamo na šoli:
- Ekobralna značka -  s pomočjo knjig usvajajo učen

ci ekološko zavest.
- Ekokviz -  s pomočjo spleta spoznavajo učenci 6., 

7. in 8. razredov določene ekološke vsebine.
- Ekopaket -  postavitev košev za ločeno zbiranje od

padkov celotni šoli.
- Projekt Novoletni čas -  učenci predmetne stopnje 

likovno ustvarjajo na temo novoletni čas.
- Tradicionalni slovenski zajtrk -  izvedli smo ga 21. 

novembra, poudarek pri projektu je slovenska do
mača hrana ter pomen zajtrka.

- Ozaveščevalna akcija poteka ob dnevu Zemlje. Ta
krat se predstavi delo Ekošole v celotnem šolskem 
letu ter poskuša privzgojiti učencem še večjo eko
loško zavest. Naša šola se je z dramsko skupino in 
otroškim pevskim zborom udeležila prireditve ob 
dnevu Zemlje v Maximusu, ki jo  je organiziral Po
murski ekološki center.

- Teden zmanjševanja odpadkov -  dejavnosti za 
zmanjševanje odpadkov, poudarek na zmanjševa
nju odpadkov hrane.

Izvedli smo tudi zbiralne akcije:
- Dve dobrodelni zbiralni akciji starega papirja (za 

fundacijo Pismo srca, za organizacijo Star papir za 
novo upanje) ter zbiralno akcijo ob dnevu Zemlje. 
Skupaj smo zbrali 4480 kg starega papirja.

- Skozi celo koledarsko leto smo zbirali zamaške, 
odpadne baterije, tonerje, mobitele, majhne elek
trične aparate. Zamaškov smo zbrali okrog 400 kg. 
Podarili smo jih v dobrodelni namen.

- Zbirali smo tudi stara oblačila. V  jesenski in spo
mladanski akciji smo skupaj zbrali 2560 kg starih
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Izdelovanje torbic iz starega blaga

Nastop dramske skupine in pevskega zbora v Maximusu

Tradicionalni slovenski zajtrk

oblačil. Ohranjena oblačila je podjetje Sauberma
cher posredovalo socialno šibkim, ostala so šla v 
predelavo. Učenci 1. razreda so z razredničarko 
Melito Bračko Hakl in s starši izdelovali torbice iz 
odpadnega blaga.

Izvedli smo še veliko drugih dejavnosti skozi celotno 
leto.
V  prihodnjem letu se bomo še naprej trudili spodbu
jati ekološko zavest ter zbrati čim več odpadkov ter s 
tem  ohraniti čistejše okolje. V  zbiralne akcije bomo 
poskušali vključiti poleg učencev in staršev tudi ob
čane Gornjih Petrovec.
Vsem, ki se odzovete na naše zbiralne akcije ali dru
ge dejavnosti na šoli, se najlepše zahvaljujemo.

Kristijan Marinič

POMOČ ŽRTVAM POPLAV

M eseca m aja je  BiH in  Srbijo prizadela katastro
fa. Zajele so jih  m očne poplave. V  ta  nam en smo 
v zadnjem  tednu m eseca m aja organizirali akcijo 
zbiranja pom oči žrtvam  poplav. D okazali smo, da 
dobrodelnost niso le besede. D obrodelnost so naša 
dejanja. Zbrali smo več kot 400 kg oblek, hrane, či
stil in  tako osrečili veliko družin  in  otrok, ki so jim  
poplave sprem enile oz. uničile življenja. D okazali 
smo, da skupaj zmoremo!
Vsem, ki ste se odzvali akciji ali kakor koli s svojo 
nesebično pom očjo pomagali, se iskreno zahvalju
jemo!
N obena stvar ne naredi človeka srečnejšega kot 
njegovo lastno prepričanje, da je  naredil najboljše, 
kar je mogel! (M. Pupin)

Tadeja Bencak Kerčmar, 
vodja Zdrave šole in  enote za prvo pom oč
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OŠ GORNJI PETROVCI - 
ZDRAVA ŠOLA

Zdravje nastaja v kontekstu vsakodnevnega življenja 
tam, kjer ljudje živijo, se imajo radi, se igrajo in dela
jo. (Ottawe)
N a tisoče ur, ki jih  preživimo v šoli je sijajna prilo
žnost, da z različnimi načrtovanimi in usmerjenimi 
dejavnostmi vplivamo na bolj zdrav življenjski slog. 
V  takem okolju, ki skrbi za telesno, duševno in social
no zdravje se počutimo boljše, učenci se raje učijo in 
delajo. Posledice tega procesa se kažejo tudi v boljših 
učnih rezultatih.
Ravno zaradi tega se je izoblikovala tudi zamisel o 
konceptu promocije zdravja v šolskem okolju - Evrop
ska mreža zdravih šol. Naša šola se je projektu pri
ključila pred sedmimi leti. Vsako leto sledimo rdeči 
niti in izvajamo številne dejavnosti povezane s pro
mocijo zdravja.
Za načrtovanje in evalvacijo projektov skrbi šolski 
tim, ki ga sestavljajo strokovni delavci šole, zunanji 
člani in predstavnik učencev in predstavnik staršev. 
Vsako leto Zdrava šola sledi dogovorjeni “rdeči niti”: 
odnosi, zdravi pod soncem, vrednote, medgeneracij
sko sodelovanje, duševno zdravje...
Zavedamo se pom ena zdravja in zato smo v teh letih 
načrtovali in uspešno izpeljali že več kot 100 dejav
nosti. Izpeljani so bili naravoslovni dnevi, tehniški 
dnevi, predavanja, dnevi odprtih vrat, medsebojna 
povezovanja, delavnice, projekti...
Nekaj največjih in najobširnejših je:
Z  roko v roki (sodelovanje dveh šol), Zdrava prehra
na, Moje zdravje, Kolesarski maraton, Poškodbe pri 
kolesarjenju in prva pomoč, Preprečevanje poškodb 
pri otrocih in prva pomoč, Problematična koža pri 
mladostnikih in nega obraza, Promocija ne kajenja, 
Zdrav zajtrk, Varna raba zdravil pri otrocih, Nega 
zob od rojstva do pozne starosti, Nevarnosti sonče
nja, Pohod in kros sodelovanje z lokalno skupnostjo,

Gibanje otrok

Mini olimpijada

Povečanje samokontrole učencev med odmori, She
m a šolskega sadja, Sadovnjak in jabolčni dan, Zdra
ve prehranjevalne navade, Promocija nordijske hoje, 
Skupaj za boljše zdravje otrok in odraslih, Dileme in 
stiske odraščanja, Skrb za varnost in zdravje mlado
stnika, Vrednote, Zdrave navade in razvade, Natečaj 
za znak in himno Zdrave šole, Prva pom oč in temelj
na načela oživljanja, Literarni natečaj, gostovanje vo
dij zdravih šol Pomurja, ...
In kaj smo počeli v  zdravi šoli v  šolskem letu 
2013/2014?
IN ZA KONEC
Kaj si štejemo kot največje uspehe, ki smo jih dosegli 
v projektu :
- Odnos šole za zdrav vsestranski razvoj otrok in var

nost otrok.
- Več je medesebojnega sodelovanja med šolo, starši 

in okoljem v katerem šola deluje -  občino in sose
dnjo šolo.

- Pridobitev na samopodobi.
- Drugačna razmišljanja.
- Izoblikoval se je odnos do samokritičnosti.
- Odnos učencev do šole - šolskih obveznosti.
- V  ponudbo prehrane smo vključili več zdrave hra

ne ter učence učimo pozitivnega odnosa do hrane.

Miniprojekt moje zdravje
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Tradicionalni slovenski zajtrk

Božična čajanka

- Poleg zdrave prehrane osveščamo, da je ključnega 
pom ena tudi gibanje.

- Spodbudila so se razmišljanja o vrednotah.

V vsem tem  času smo dokazali, da Zdrava šola ni več 
projekt kot samo in zgolj projekt. To je postal način 
življenja naših učiteljev, delavcev šole, učencev, star
šev. To je postala praksa, naš dih šole. Ponosni smo, 
da smo lahko del te velike mreže.

Vodja Zdrave šole, 
Tadeja Bencak Kerčmar

Spoštovane občanke 
in občani,

O b iz tekajočem  letu  in p ričakovan ju  novega 
je  čas, ko drug d rugem u zaželim o vse dobro. 
V sem  Vam želim  m iren  in zadovo ljen  božič, 
v  novem  le tu  pa  veliko  zdrav ja , u speha in 
osebno srečo.

S tranka D esus

SPODBUJAJMO PREDŠOLSKE 
OTROKE H GIBANJU - 
VOŽNJA S POGANJALCEM

Gibanje sodi med osnovne potrebe človeka. Še posebej 
je pomembno za otrokov razvoj, rast in zdravje. Zato 
spodbujajmo otroke h  gibanju. Najboljše je, če se otrok 
giba v naravi. M ed drugim je zelo priporočljivo kole
sarjenje.
Dobro je začeti s poganjalcem. Gre za enostavno sred
stvo za premikanje, ki je namenjeno otrokom, starejšim 
od 2 let. Otroci se v normalnih pogojih sami naučijo 
vožnje s poganjalcem, ker lahko uporabljajo hojo v smi
slu varnega in znanega poteka gibanja. Učenje vožnje 
s poganjalcem je možno že zelo zgodaj, posledično pa 
otroci preko igre urijo svoje motorične sposobnosti. S 
poganjalcem se otroci naučijo vzdrževanja ravnotežja, 
krmiljenja ter uravnavanja hitrosti.
Zaradi neprekinjenega stika s tlemi, ki ga ima otrok na 
poganjaču, je možna igra z ravnotežjem. Že na ta  način 
se otrok uči spoznavati občutek za prostor, ki ga lahko 
drugače spoznava le s kolesarsko vožnjo. V  nasprotju s 
tem  so podporna stranska kolesa za učenje kolesarje
nja popolnom a neprimerna. Pogosto se zgodijo nesre
če, ker se otrok zanaša na podporo in stabilnost stran
skih podpornih koles, vendar izgubi ravnotežje npr. 
zaradi robnika ali neravne površine ali pa pade zaradi 
preobremenjenega podpornega kolesa. Z  določenimi 
vajami in primerno podporo se otrok nauči vožnje s 
poganjalcem mnogo lažje in tudi veliko hitreje:
-igranje s poganjalcem (potiskanje, tek poleg kolesa), 
-sedenje na sedežu in premikanje naprej,
-sedenje na sedežu in izmenično nožno potiskanje na
prej,

-počasna vožnja naprej in krmarjenje oz. balansiranje, 
-ravnanje z zavoro (seveda v primeru, če je zavora na 
razpolago).
Sedež poganjalca naj bo nastavljen tako, da sta obe 
nogi (s celim stopalom) varno na tleh -  noge naj bodo 
nežno pokrčene. V  pom oč pri učenju vožnje s poga- 
njačem je prim erna trda podlaga z majhnim nagibom. 
Pri tem  otroka ne potiskajmo, kajti potiskanje omejuje 
njegov učni proces.
Vožnja s poganjalcem razvija številne otrokove sposob
nosti kot so na primer motorika, koordinacija, spre
tnost, hitrost, vzdržljivost, prav tako krepi celo telo, 
še posebej pa gibala in srčno žilni sistem. Otroci, ki se 
igrajo s poganjalcem, so tako optimalno pripravljeni na 
kolesarjenje.
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Pri nakupu poganjalca moramo biti pozorni na nasle
dnje kriterije kakovosti:
-odpornost na vremenske vplive, odpornost na korozi
jo, enostavno čiščenje
-višinsko nastavljiv sedež in (najbolje) globoka odprti
na

-omejen zasuk bilance ter bilančni ročaji s širokimi 
odbojniki

-gibljive dele, ki ne zahtevajo vzdrževanja (oklepljeni 
kroglični ležaji)

-da na kolesu ni nobenih mest, kjer bi obstajala mo
žnost za ukleščenje otroških rok oz. prstov 

-opremo z gumami, ki je najudobnejša ter je hkrati 
najbolj podobna otroškemu kolesu 

-zdravo in ekološko ravnanje z okoljem 
Poganjala so lahko narejeni iz lesa, kovine (aluminija) 
ali iz kakovostne umetne mase (GFK). Leseni modeli 
so najprimernejši za uporabo v notranjih prostorih. 
Metalni modeli so vzdržljivi, težji in pri morebitnih 
poškodbah dovzetni za rjo. Vsekakor pa so cenovno 
ugodni in imajo brezstopenjski sedež. Modeli iz ume
tne mase G FK  so zelo lahki, lahko prenašajo velika 
bremena in so odporni na vremenske vplive, žal pa 
spadajo med dražje modele poganjačev.
Najbolj pomembno je, da so otroci vsak dan čim več 
telesno aktivni. To lahko dosežemo tako, da smo aktiv
ni skupaj z otroki ter da jih spodbujamo in jim omogo
čamo različne oblike telesne aktivnosti. Bolj zabavne 
so aktivnosti, rajši se jih bodo otroci udeleževali.

Prim.mag. Branislava Belovič, dr.med. 
Nacionalni inštitut za javno zdravje

Miren in Blagoslovjen BOŽIČ  

ter zadovoljno, zdravo in uspešno 

NOVO LETO 2015!

Tiho upanje, številne že je  

in mnogo pričakovanj naj 

Vam in Vašim. bližnjim  v  letu 2015 

postanejo resničnost!

PRVA POMURSKA KOLEK
TIVNA BLAGOVNA ZNAMKA 
ZA TEKSTILNE IZDELKE 
SLOVENSKE OBRTI

V dvorani soboškega gradu je  11. oktobra 2014 
potekala slovesnost ob 8. srečanju z obrtniki in 
podjetniki obm očne obrtno - podjetniške zborni
ce M urska Sobota. Ob tej priliki je  podelil predse
dnik obrtne zbornice Slovenije, Branko M eh, prvo 
Pomursko kolektivno blagovno znam ko za tekstil
ne izdelke slovenske obrti, k i jo  je  prejela M etka 
Jošar iz G ornjih  Petrovec, to  je  znam ka, ki pom eni 
prepoznavnost slovenskega tekstilnega izdelka. 
M etka Jošar pa je  izdelala tud i obleko, ki predsta
vlja simbolično znak slovenske obrti in simbolično 
zajem a obliko in barve znaka te blagovne znam ke, 
predstavljena pa  je  bila dne, 19. novem bra 2014 
tudi na podelitvi O brtnik le ta na Brdu p ri Kranju.

Metka Jošar, 
dobitnica prve 
pomurske 
kolektivne bla
govne znamke 
za tekstilne 
izdelke slovenske 
obrti.

Metka
Šiviljstvo, trgovina in glasbene dejavnosti 
Drago Jošar s.p.
G ornji Petrovci 35, 9203 G. Petrovci 
drago.josar@ gmail.com

ŠIVILJSTVO
Šivanje ženskih oblačil, maturantskih in svečanih 
oblek, narodnih noš, plesnih oblek, uniform za 
pevske zbore ter ostalih ženskih oblačil po meri. 
GSM: 051 382 664

GLASBENE DEJAVNOSTI
Posredovanje glasbenih izvajalcev, glasbeni 
studio - snemanje glasbenih skupin, pevskih 
zborov in solistov (tudi na terenu), organiziranje 
in ozvočitev prireditev, prodaja in servis 
glasbenih instrumentov - predvsem harmonik 
GSM: 041 733 973
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POROKE V LETU 2014

V letu 2014 se je  v naši občini poročilo 8 parov:

• M etka Bence in Peter Petrovič
• A nita  G ašpar in Simon M alačič
• M ojca Škerlak in G regor Lenarčič
• Silva Gale in A nton  Zorec
• A nja Bačič in Aleš Kerec
• K atrin G rah  in N ino G orenji
• Tadeja Kulič in Tadej Šeruga
• Petra Lenarčič in Boštjan G orza

Vsem m ladoporočencem  iskreno čestitam o in 
jim  želimo veliko sreče in ljubezni v skupnem  
življenju!

NOVOROJENČKI V LETU 2014

V  Občini Gornji Petrovci se je  v  letu 2014 rodilo 
skupaj le 14 otrok - 9 deklic: Sara, Lenja, Adelina 
Sanaja, Liza, Ana, Ema, Tija, Gaja, Eva in 5 dečk
ov: Tijan, Jan, Ruben, M atic, Erik

O bčina Gornji Petrovci 
čestita vsem  staršem in 
jim  želi lepo starševstvo, 
vašem u m alčku pa igri
vo in brezskrbno otro
štvo.

Metka Bence J 
in Peter Petrovič

Anita Gašpar 
in Simon Malačič

Mojca Škerlak g  
in Gregor Lenarčič

Silva Gale 
in Anton Zorec

Anja Bačič 
in Aleš Kerec

Katrin Grah 
in Nino Gorenji

Tadeja Kulič 
in Tadej Šeruga

Petra Lenarčič 
in Boštjan Gorza
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Blagoslovjene božične praznike 
ter srečno in zdravja polno 

novo leto 2015 
Vam želi Občinski odbor 

Slovenske demokratske stranke 
Gornji Petrovci

OO OBČINE GORNJI PETROVCI

VAM ŽELI VSE NAJBOLJŠE 
V LETU 2015.

Obenem se vam zahvaljujemo 
za izkazano zaupanje 
na lokalnih volitvah.

M a r j a n a
Frizerski salon

Veter v laseh, na obrazu nasmeh. 
Bodimo moderni, atraktivni; 

lepi za vsak dan ob vsakem trenutku.

Marjana ČASAR s.p.
Gornji Petrovci 40 G 

9203 Petrovci

Vse informacije in naročila sprejemamo na: 
Telefon: 02/55-61-700 

GSM: 041-478-363
  Delovni čas:
- v ponedeljek, nedeljo in ob praznikih zaprto

- TOREK :  08.00 - 17.00
- SREDA :  09.00 - 18.00
- ČETRTEK :     08.00 - 14.00
- PETEK :  09.00 - 18.00
- SOBOTA :  07.00 - 14.00

ŽELIMO VAM VESELE BOŽIČNE 
PRAZNIKE TER SREČNO, ZDRAVO 

IN USPEŠNO LETO 
2015

VETERINARIA
 MURSKA SOBOTAd.o.o

VETERINARIA MURSKA SOBOTA d.o.o., želi vsem bralkam in bralcem Novin mirne 
in prijetne božične praznike, v prihajajočem letu 2015 pa veliko zdravja, družinske in 

osebne sreče ter zadovoljstva. Vsem rejcem se toplo priporočamo s široko paleto storitev
in izdelkov za vaše rejne ter ljubiteljske živali.

Rejce goved in prašičev obveščamo, da smo postali tudi registriran trgovec z govedi in 
prašiči. Pri nas se lahko naročijo prašiči in teleta za nadaljnjo rejo, kakor tudi prodaja

živali za zakol.
Veselimo se sodelovanja z Vami !

Naše kontaktne številke so:
5371 890(naročila 0-24h vse dni v letu) 
5213859 in 5213860 (osemenjevanje) 
5213 857 (ambulanta za male živali) 

031 732 700 (zavetišče in hotel)



!Na o6arvanih poCjih so pojm i v  (Prekmurščini p isan i 
fonetično, ko t se upora6ljajo na severovzhodu  

goričkega. Z a  rešitev nagradne križanke 
prenesite črke iz  oštevilčenih p o lj 

v  taheCo.

A R V E : n o r v e š k i  p i s a t e l j ,  K A R G O : ladijski tovor, T E B E : m e s to  v  B eociji, T K A C : č e šk i k o lesa r

Dragi ljubitelji križank!
Pravilno rešeno geslo križanke napišite na dopisnico ter nam pošljite do 26. januarja 2015 na naslov: Občina Gornji Petrovci, Gor
nji Petrovci 31 a, 9203 Petrovci, s pripisom «Nagradna križanka št. 32«. Pri žrebanju bomo upoštevali samo dopisnice s pravilnim 
geslom. Izžrebali bomo tri nagrajence, ki bodo prejeli knjižne nagrade.

POROČILO ŽREBANJA NAGRADNE KRIŽANKE V NOVINAH ŠT. 32
Dne, 27.01.2014 je komisija v sestavi: Biserka Kuronja, Sabina Abraham in Sonja Kerčmar izvedla žrebanje prispelih dopisnic za 
nagradno križanko iz NOVIN št. 32. Prejeli smo 23 dopisnic s pravilnim geslom: VESELE PRAZNIKE in 3 rešitve, ki niso bile na 
dopisnicah. V žrebanje smo uvrstili 23 dopisnic. Izžrebali smo tri nagrajence, ki so prejeli knjižno nagrado, knjigo Aleksandra Ružiča: 
Ko se niti čas ne ustavi.
Nagrajenci so: 1. Marjan Šafran, Stanjevci 21, 9203 Petrovci, 2. Milan Gašpar, Šulinci 68, 9203 Petrovci, 3. Aleksander Pondelek, 
Gornji Petrovci 44, 9203 Petrovci
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ŠOFERJI
POZOR

Pogrešate svojo mačko?
PREVERITE:
-  ste se kam peljali?
- ste imeli goste?
... in mačko iščite tudi tam!

V teh hladnih dneh se mačke hodijo gret k motorju avtomobila.
Velikokrat jim ne uspe varno uiti in tako končajo pod kolesi ali nekje v 
njim neznanem, tujem okolju.
Lepo vas prosimo, da vedno, preden zaštartate motor avtomobila, 
tovornjaka, kombija ...:
• pogledate pod haubo, kolesa
• zaropotate
• pokličete „muc muc“

Najboljša 
izbira za

vinjeto

do

110 EUR
ugodnosti

+ 110
pik

Akcija podeljevanja ugodnosti v  zvezi z nakupom vin je te  poteka od 1. 12. 2014 do 31. 1. 2015. Unovčenje bonov za ugodnejši nakup vin je te  poteka do 15. 2. 2015, kuponov za popust pri zavarovanju pa do 30. 11. 2015. Več na triglav.si in mercator.si.

triglav Mercator


